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Σήµερα ηµέρα Τρίτη 20 Ιανουαρίου και ώρα 11:00 το Εθνικό 
Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης συνήλθε σε συνεδρίαση, στην οποία 
παρέστησαν ο Πρόεδρος του ΕΣΡ  Ιωάννης Λασκαρίδης, ο 
Αντιπρόεδρος  Νέστορας Κουράκης και τα µέλη Εύη ∆εµίρη, Ίρις 
Αυδή-Καλκάνη, Γιάννης Παπακώστας, Κωνσταντίνος Τσουράκης,  
Κωνσταντίνος Αποστολάς.   

 
 

Iστορικό-Νοµική θεµελίωση 
 
 
 

1. Το Εθνικό Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης  ασχολήθηκε µε την ενδεχοµένη από 
την εταιρεία µε την επωνυµία ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ ΡΑ∆ΙΟΤΗΛΕΟΠΤΙΚΗ Α.Ε., 
ιδιοκτήτρια του τηλεοπτικού σταθµού ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ TV Νοµού Λέσβου, 
παραβίαση της ραδιοτηλεοπτικής νοµοθεσίας. 

 
2. Η συζήτηση της υποθέσεως πραγµατοποιήθηκε την 8η  Ιανουαρίου 2009. 

 
3. Το Συµβούλιο έλαβε υπόψη του τις ακόλουθες διατάξεις: 

 
Ι. Το άρθρο 15 παρ. 2 του Συντάγµατος της Ελλάδας, κατά το οποίον η ραδιοφωνία 
και η τηλεόραση υπάγονται στον άµεσο έλεγχο του Κράτους. Ο έλεγχος και η 
επιβολή των διοικητικών κυρώσεων υπάγονται στην αποκλειστική αρµοδιότητα του 
Εθνικού Συµβουλίου Ραδιοτηλεόρασης που είναι ανεξάρτητη αρχή, όπως ο νόµος 
ορίζει.  

 
ΙΙ. Το άρθρο 9 παρ. 2 του Π.∆/τος 77/2003, κατά το οποίο τα πρόσωπα που 
αναφέρονται στις εκποµπές πρέπει να απολαµβάνουν δίκαιης, ορθής και αξιοπρεπούς 
συµπεριφοράς και δεν επιτρέπεται η προσβολή της προσωπικότητας, της τιµής και 
της αξιοπρέπειάς τους.  
 
ΙΙΙ.  Το άρθρο 3 παρ. 1 εδαφ. β του Ν. 2328/1995, κατά το οποίο οι κάθε είδους 
εκποµπές που µεταδίδουν οι τηλεοπτικοί σταθµοί πρέπει να σέβονται την 
προσωπικότητα κάθε προσώπου, η εικόνα του οποίου εµφανίζεται στην οθόνη ή 
µεταδίδονται  το όνοµα ή στοιχεία επαρκή για τον προσδιορισµό του. 
 
IV. Το άρθρο 4 παρ. 1 στοιχ. β και ε του Ν. 2863/2000, κατά το οποίον το ΕΣΡ 
ελέγχει την τήρηση της ραδιοτηλεοπτικής νοµοθεσίας και επιβάλλει τις από το άρθρο 
4 παρ. 1  του Ν. 2328/1995 προβλεπόµενες  κυρώσεις. 
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Αιτιολογικό 
 
 
 
 
Εκ των στοιχείων του φακέλου των ενώπιον του Συµβουλίου τούτου ισχυρισµών του 
νοµίµου εκπροσώπου της εταιρείας µε την επωνυµία ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ 
ΡΑ∆ΙΟΤΗΛΕΟΠΤΙΚΗ Α.Ε., ιδιοκτήτριας του τηλεοπτικού σταθµού 
ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ TV Νοµού Λέσβου του υποβληθέντος υποµνήµατος και της 
παρακολουθήσεως προγράµµατος του σταθµού, προέκυψαν τα ακόλουθα:  
…………………. 
∆ελτίο ειδήσεων «Τα νέα στο Αρχιπέλαγος», το οποίο µεταδόθηκε την 
Παρασκευή 9 Μαΐου 2008  
Απόσπασµα: 21΄:20΄΄ 
Σε καρτέλες µε ταυτόχρονο σπηκάζ µεταδίδονται τα εξής: «Εµείς οι δηµοσιογράφοι 
του τηλεοπτικού σταθµού «Αρχιπέλαγος» καταδικάζουµε απερίφραστα την ενέργεια 
του αντιδηµάρχου Μυτιλήνης, Παντελεήµονα Πατερέλλη, ο οποίος µε εξώδικα και 
φραστικές απειλές προσπαθεί να φιµώσει τη δηµοσιογραφική έρευνα. Είναι χρέος 
µας παρά τις απειλές να συνεχίσουµε την έρευνα, γιατί αυτό επιτάσσει η 
δηµοσιογραφική δεοντολογία και ανεξαρτησία». 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Χαίρεται κυρίες και κύριοι. Παρακολουθείτε «Τα νέα στο 
«Αρχιπέλαγος». Σηµαντικές εξελίξεις είχαµε σχετικά µε το θέµα των εισιτηρίων, που 
αφορούν το ∆ήµο της Μυτιλήνης και εµπεριέχονται στις περίφηµες λίστες του 
τουριστικού πρακτορείου Σαµιώτη. Ο τουριστικός πράκτορας έστειλε επιστολή στον 
Αντιδήµαρχο Παντελή Πατερέλλη σύµφωνα µε την οποία επιβεβαιώνεται ο δεύτερος 
στα λεγόµενά του, ότι δηλαδή πλήρωσε ο ίδιος τη διανυκτέρευσή του ενώ το 
εισιτήριό του πληρώθηκε από το ∆ήµο Μυτιλήνης. 
Αυτόµατα, όµως, µε τη σύνταξη αυτής της επιστολής έρχεται στη µνήµη µας µια 
ανάλογη επιστολή, που είχε αποστείλει ο πράκτορας στον πρώην ∆ήµαρχο Άρη 
Χατζηκοµνηνό, µε την οποία τον δικαίωνε για το ίδιο θέµα.  
Προβάλλεται ρεπορτάζ διάρκειας 6΄:18΄΄  
Υπότιτλος: «Μήπως κρύβετε κάτι πίσω από τη διανυκτέρευση στη Ρόδο;» 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Επιστολή έστειλε στο «Αρχιπέλαγος» ο Αντιδήµαρχος 
Έργων του ∆ήµου Μυτιλήνης κ. Παντελής Πατερέλλης, σύµφωνα µε την οποία ο 
τουριστικός πράκτορας Γιάννης Σαµιώτης λέει ότι η διανυκτέρευση του 
αντιδηµάρχου στη Ρόδο πληρώθηκε από τον ίδιο και κακώς αναµείχθηκε το όνοµά 
του για δαπάνες που δεν τον αφορούν. (πλάνα του κ. Πατερέλλη)  

«Μυτιλήνη 7/5/2008 
Αγαπητέ κ. Πατερέλλη Παντελή 
Απαντώντας στην αίτησή σας µε θέµα «Οφειλή του ∆ήµου» προς το 
πρακτορείο µου για µια διανυκτέρευσή σας στη Ρόδο, ως αντιδηµάρχου το 
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2002 στο υπερβολικό ποσό ύψους 1.100 € µετά τα όσα καταγγέλθηκαν στο 
δελτίο ειδήσεων του τηλεοπτικού σταθµού «Αρχιπέλαγος» στις 6/5/2008 από 
τον κ. Αδαλή Γιώργο, ο οποίος όταν προσκεκληµένος της κας Χατζηγεωργίου, 
σας γνωρίζω τα παρακάτω: 
Η οφειλή των 1.100 αφορά συγκεκριµένα δυο εισιτήρια µε επιστροφή στη 
Ρόδο και τρεις διανυκτερεύσεις των υπαλλήλων του ∆ήµου: Στυλιανίδου 
Μαριάνθης και Κηπουρού Αλέξανδρου από 3 έως 6 Απριλίου 2002 οι οποίοι 
παρακολούθησαν διεθνές Συνέδριο µαζί µε εσάς. Το δικό σας εισιτήριο και η 
µία διανυκτέρευση που κάνατε για την ίδια εκδήλωση στη Ρόδο, όπως 
προκύπτει από το αρχείο µας έχει πληρωθεί το µεν εισιτήριο από το ∆ήµο 
Μυτιλήνης µε το υπ' αριθ. 1811 χρηµατικό ένταλµα το 2002 και την υπ’ 
αριθµ. 510/2002 στις 31/10 ποσού 117,48 ευρώ. Η δε διανυκτέρευσή σας από 
εσάς τον ίδιο προσωπικά το Νοέµβριο του 2002. Κακώς λοιπόν αναµίχθηκε 
το όνοµά σας για δαπάνες που δεν σας αφορούν. Σας επισυνάπτω τα σχετικά 
δικαιολογητικά οφειλής. 
Με χαιρετισµούς φιλικούς  
Γιάννης Σαµιώτης» 
(προβάλλονται πλάνα της επιστολής) 

∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Κακώς, λοιπόν, συµπεριλήφθηκε στις καταστάσεις του κ. 
Σαµιώτη η διανυκτέρευση του κ. Πατερέλλη. Το πρώτο ερώτηµα, λοιπόν, που 
γεννάται αβίαστα είναι το εξής: γιατί κ. Σαµιώτη χρεώσατε στο ∆ήµο Μυτιλήνης µια 
διανυκτέρευση, την οποία ήδη έχετε πληρωθεί; Και αναγκάζεστε εκ των υστέρων να 
δίνετε επιστολές και να λέτε ότι κακώς συµπεριλήφθηκε το όνοµα του Αντιδηµάρχου;  
Το δεύτερο ερώτηµα απευθύνεται στο ∆ήµαρχο Μυτιλήνης κ. Νάσο Γιακαλή και 
είναι το εξής: γιατί κ. ∆ήµαρχε ενώ υπήρξε αποστολή τριών ανθρώπων στη Ρόδο για 
το συνέδριο και συγκεκριµένα του κ. Παντελή Πατερέλλη, του κ. Αλέξανδρου 
Κηπουρού και της κας Μαριάνθης Στυλιανίδου, εκδώσατε ένταλµα πληρωµής και 
πληρώθηκε µόνο αυτό του κ. Πατερέλλη; Γιατί τα άλλα δυο εισιτήρια ζητά ο 
πράκτορας να τα πληρωθεί. Ή µήπως και αυτά έχουν πληρωθεί και κατά λάθος 
µπήκαν στην περίφηµη πια αυτή λίστα; 
Για να θυµηθούµε, όµως, και µια άλλη επιστολή, που έστειλε ο τουριστικός 
πράκτορας Γιάννης Σαµιώτης το Μάρτη του 2007, σύµφωνα µε την οποία κακώς 
κατηγορήθηκε ο πρώην ∆ήµαρχος Άρης Χατζηκοµνηνός από την παρούσα δηµοτική 
Αρχή για προσωπικά εισιτήρια, που δήθεν προσπάθησε να τα χρεώσει στο ∆ήµο 
Μυτιλήνης. Για να τη θυµηθούµε… 

«Μυτιλήνη 2/3/2007 ώρα 18.00 
Αγαπητέ κ. Χατζηκοµνηνέ 
Μετά τη σηµερινή απογευµατινή µας συνάντηση στο γραφείο µου και µετά 
από τις σηµερινές δηµοσιεύσεις του τοπικού Τύπου, σας διαβεβαιώ 
απερίφραστα, ότι το ποσό που αφορά σύµφωνα µε τα δηµοσιεύµατα εισιτήρια 
της συζύγου σας, των παικτών, των προπονητών του Αιολικού και 
προσωπικών φίλων σας, ανέρχεται στο ποσό των 2.165 € από το 2003 έως το 
2006 και αναλυτικότερα είναι: 
Εισιτήρια κας Χατζηκοµνηνού 1,190 €, εισιτήριο Μίχου 303 €, εισιτήρια 
Τερζή, Μπελίτσα, Πίτκα και Βιέιρα 393 €, Βεσελίνοβιτς 199 € και 
Τράνσκοβιτς 80 €. Το ανωτέρω ποσό αφορά προσωπικό σας λογαριασµό, δεν 
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έχει καµία σχέση µε τις οφειλές του ∆ήµου και κακώς συµπεριελήφθη στις 
καταστάσεις που εστάλησαν από το γραφείο µου.  
Επίσης σας ενηµερώνω, ότι οι οφειλές του ∆ήµου που αναφέρονται στις 
καταστάσεις µου περιλαµβάνουν την περίοδο και των δυο δηµαρχιών 
Γιακαλή – Χατζηκοµνηνού και αφορούν τα έτη 2000 – 2006 και ειδικότερα 
είναι αεροπορικά εισιτήρια των ∆ηµάρχων και των υπαλλήλων του ∆ήµου, 
µετακινήσεις Κ.Α.Π.Η. στη Λέσβο και στην Ελλάδα και της ∆ΕΠΤΑΜ. 
Με φιλικούς χαιρετισµούς 
Γιάννης Σαµιώτης» 
(προβάλλονται πλάνα της επιστολής) 

∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Γιατί λοιπόν κ. Πατερέλλη, κ. Αντιδήµαρχε των οικονοµικών 
του ∆ήµου Απόστολε Πατέστο και κ. Γιακαλή κατηγορήσατε µε τόση σφοδρότητα 
τον κ. Χατζηκοµνηνό χωρίς να εξετάσετε την αλήθεια η οποία τελικά έλαµψε; (πλάνα 
των αναφερόµενων προσώπων)  
Προβάλλονται δηλώσεις του κ. Γιακαλή στις 01-03-2007 
«Ποιοι ταξίδευαν και έφτασε το ποσό αυτό σε αυτό το τεράστιο… σε αυτό το 
τεράστιο νούµερο; Η σύζυγος του κ. Χατζηκοµνηνού πότε µε το πατρικό της όνοµα 
και πότε µε το όνοµα του κ. Χατζηκοµνηνού. Ο Τόζα Βεσελίνοβιτς προπονητής για 
δύο µήνες στον Αιολικό. Ο κ. Μίχος. Ένας…ένας. Φίλοι του διάφοροι….» 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Μήπως τελικά κύριοι της ∆ηµοτικής Αρχής η αντίδρασή σας 
αυτή δικαιώνει έστω και µετά από τόσο καιρό πανηγυρικά τον πρώην ∆ήµαρχο Άρη 
Χατζηκοµνηνό, ο οποίος µάταια φώναζε τόσο καιρό πως ουδέποτε έπραξε κάτι 
ανάλογο; Αλλά βέβαια τότε έτσι συνέφερε πολιτικά τη δηµοτική Αρχή του κ. 
Γιακαλή, ενώ τώρα όχι. Βλέπεις τα δικά µας είναι πάντα σύκα, ενώ των άλλων είναι 
και θα είναι για πάντα καρύδια.  
(προβάλλονται πλάνα από συνεδρίαση της δηµοτικής αρχής)  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Το θέµα αυτό θα σχολιάσουµε σήµερα κυρίες και κύριοι και 
πάλι µε το δηµοσιογράφο Γιώργο Αδαλή. Καλησπέρα Γιώργο.           (διπλό 
παράθυρο) 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Καλησπέρα σας. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Γιώργο, θα ξεκινήσουµε µε το θέµα των εισιτηρίων στη Ρόδο 
µε τα νέα στοιχεία, που έχουν προκύψει µετά την επιστολή που έστειλε στον 
τηλεοπτικό µας σταθµό ο Αντιδήµαρχος ο κ. Παντελής Πατερέλλης. Από την 
επιστολή αυτή φαίνεται ξεκάθαρα, καθαρά εν πάση περιπτώσει, ότι τόσο το εισιτήριο 
όσο και η διανυκτέρευση του κ. Πατερέλλη έχουν πληρωθεί. Το ερώτηµα είναι γιατί 
συµπεριελήφθησαν στη λίστα αυτή εφόσον δεν υπάρχουν ως χρέη. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ας τα πάρουµε από την αρχή. Μισό λεπτό… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Να τα πάρουµε από την αρχή… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Πρέπει να ξεκαθαρίσουµε αυτά τα οποία ουδείς µπορεί να ξεκαθαρίσει 
µέσα στο γενικό µπάχαλο, που γίνεται αυτή τη στιγµή. Έχω µπροστά µου την 
επιστολή του κ. Σαµιώτη, την οποία την παραλάβαµε χτες το βράδυ κατά τη διάρκεια 
του δελτίου ειδήσεων, είδαµε και στο ρεπορτάζ την αναγνώσατε, όµως ουδείς 
πρόσεξε κάτι. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Τι; 
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μετά λύπης µου λοιπόν λέω και απευθύνοµαι προς το ∆ήµαρχο 
Μυτιλήνης τον κ. Νάσο Γιακαλή, ότι είναι η δεύτερη φορά στην οποία ο κ. Σαµιώτης 
τον εκθέτει ανεπανόρθωτα. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Μάλιστα. 
Υπότιτλος: «Νέα στοιχεία προκύπτουν από τις λίστες των εισιτηρίων» 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Υπενθυµίζω, ότι την πρώτη φορά τον εξέθεσε µε τα εισιτήρια του κ. 
Χατζηκοµνηνού, τα οποία έστειλε πάλι µια ανάλογη επιστολή και έλεγε «κακώς 
συµπεριελήφθησαν αυτά τα εισιτήρια της συζύγου», µάλιστα είπε, ότι ταξίδευε πότε 
µε το πατρικό της και πότε µε το όνοµα του συζύγου της. Από ένα έλεγχο, που 
κάναµε δεν συνέβη ποτέ αυτό, πάντα µε το όνοµά της ταξίδευε, τα άλλα ήταν κάποια 
εισιτήρια της κόρης… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: …του κ. Χατζηκοµνηνού.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ε, βέβαια. Ταξιδεύουµε µε ταυτότητα δεν ταξιδεύουµε µε ό,τι 
θέλουµε. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:   Βεβαίως. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Έτσι; Λοιπόν… Ούτε κι εκεί ήταν ενηµερωµένος, προφανώς ο κ. 
Σαµιώτης ή δεν του έδωσε επαρκή στοιχεία, ή του έδωσε και τα απέκρυψε. 
Έρχοµαι, λοιπόν στη δεύτερη επιστολή Σαµιώτη, η οποία από µόνη της αποτελεί ένα 
σκάνδαλο. Εγώ δεν έχω ξαναµαταδεί τέτοια πράγµατα. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:   Την επιστολή προς τον Παντελή Πατερέλλη; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Βεβαίως.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Ωραία. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ακούστε να δείτε τι λέει… έχω µπροστά µου την επιστολή και την 
κατάσταση, την οποία δεν τη βρήκαµε εµείς, µας την έδωσαν την κατάσταση, δεν 
βγάζουµε εµείς από το µυαλό µας τίποτα. Η κατάσταση λοιπόν λέει: Κηπουρός 29/3 
Μυτιλήνη – Ρόδος – Μυτιλήνη 106 €, Στυλιανίδου 29/3/2002 Μυτιλήνη – Ρόδος – 
Μυτιλήνη 106 €. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Ωραία.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Από κάτω λέει: διανυκτέρευση Κηπουρός, Στυλιανίδου,  Πατερέλλης 
στη Ρόδο 1.170 €. Αυτά άµα τα αθροίσεις -όσοι ξέρουν αριθµητική- κάνουν 1.482 €. 
Συµφωνούµε; 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ωραία. Ναι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Είναι 1.482; 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Τόσα είναι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Έρχοµαι λοιπόν στην επιστολή του κ. Σαµιώτη και γιατί σας λέω,  ότι 
εκθέτει τον κ. Γιακαλή για δεύτερη φορά. Η οφειλή -λέει- των 1.100 € -ποια 1.100 €; 
Πρόσεξε: αφορά συγκεκριµένα δύο εισιτήρια µε επιστροφή στη Ρόδο και τρεις 
διανυκτερεύσεις των υπαλλήλων του ∆ήµου της κας Στυλιανίδου και του κ. 
Κηπουρού Αλεξάνδρου από 3 έως 6 Απριλίου του 2002. Κάθε λέξη και 
παραπλάνηση! Κάθε λέξη… Θες να πω ψέµα; Θες να πω µπάχαλο; Πρόσεξε… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ωραία, Γιώργο, εξήγησε τι ακριβώς εννοείς. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τι ακριβώς εννοώ… Κατ' αρχάς η οφειλή δεν είναι 1.100 € εφόσον 
λέει ότι αφορά δύο εισιτήρια µε επιστροφή και τρεις διανυκτερεύσεις. Τα εισιτήρια 
είναι ξεχωριστά, είναι 106 και 106 και 1.170 µιλάµε για 1.500 € αυτή τη στιγµή και 
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όχι 1.100. Και λέει από τις 3 έως 6 Απριλίου 2002. Ουδείς από εµάς πρόσεξε… Εγώ 
το πρόσεξα δηλαδή µετά από το show που επιχείρησε ο κ. Παντελεήµων, ο κ. 
Παντελεήµων Πατερέλλης χτες, µετά από αυτό το show που επιχείρησε, έκατσα και 
το είδα. Η ηµεροµηνία έκδοσης των εισιτηρίων σύµφωνα µε την κατάσταση του κ. 
Σαµιώτη είναι 29/3/2002.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι… ναι…  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Το συνέδριο γινόταν 3 µε 6 Απριλίου του 2002. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι. Αυτό τι µπορεί να σηµαίνει δηλαδή; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εφόσον τα εισιτήρια είναι υπαρκτά -γιατί εδώ έχουµε κι άλλα θέµατα 
δηλαδή- πρέπει να έφυγαν 29 Μαρτίου 2002.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Ναι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αν έφυγαν 29/3/2002 … 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Έφυγαν 3 µέρες νωρίτερα από το συνέδριο. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ναι. Και γύρισαν στις 6, µήπως λοιπόν εκεί –γιατί 29/3 είναι µέρα 
Παρασκευή. Τώρα το είδα στον υπολογιστή… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι. Μισό λεπτό, Γιώργο, έτσι όπως το βλέπω, υπάρχει κάποια 
πιθανότητα να ξαναταξίδεψαν στις 29/3; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: ∆εν το ξέρω αυτό το πράγµα. Που να το ξέρω εγώ; 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Και να επέστρεψαν… ∆ηλαδή να έκαναν δυο ταξίδια, αυτό 
εννοώ. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αυτό που βλέπω εγώ είναι, ότι ο κ. Σαµιώτης λέει τα εισιτήρια, λέει, 
αφορούσαν από 3 µέχρι 6 Απριλίου στην επιστολή αυτή, την οποία την έδωσε στον κ. 
Πατερέλλη για να µας τη στείλει, στην κατάσταση λέει 29 Μαρτίου. Άρα ή ο κ. 
Σαµιώτης τελεί υπό σύγχυση, ή χρησιµοποιείται µια γενική τακτική στο πλαίσιο πάµε 
να τους µπερδέψουµε, να µην ξέρουν τι τους γίνεται. ∆ιότι πραγµατικά εδώ «άλλα 
λένε τα αυτιά µου άλλα ακούει η θεια µου», όπως λένε και στα χωριά της λεσβιακής 
υπαίθρου. 
Και το πιο σηµαντικό από όλα είναι: βρε αδερφέ, εγώ δεν µπορώ να καταλάβω γιατί 
ένα ταξίδι στη Ρόδο έγινε ανατολικό ζήτηµα. Μια λέξη είπαµε το οποίο ήταν -
πρόσεξε αυτό που θα σου πω- ήταν ένα από τα πολλά περίεργα που συµβαίνουν µε τα 
εισιτήρια και η υπόθεση δεν έχει καµία σχέση µε τον κ. Πατερέλλη. Απορώ δηλαδή ο 
Παντελεήµων, γιατί χτες βγήκε στην τηλεόραση κι έκανε αυτή τη επίθεση και κατά 
εµένα; Εµένα ήταν φίλος µου. ∆εν µπορώ να το καταλάβω αυτό. ∆εν µπορώ να 
καταλάβω γιατί αυτό το συγκεκριµένο το θέµα το έχουν αναδείξει σε µείζον. Μήπως 
λοιπόν υπάρχει κάτι άλλο, που πρέπει να το µάθουµε; ∆ιότι εδώ τίποτε δεν συµφωνεί 
µε τίποτε. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Τι θα µπορούσε να υπάρχει Γιώργο; Ένα συνέδριο πολιτισµού 
ήταν. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ε, τι συνέδριο πολιτισµού; Πρέπει να µας πουν. Έφυγαν 29 ή έφυγαν 
στις 3, όπως λέει στην άλλη επιστολή; Πρέπει να µας πουν.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Θα µπορούσε να πει κανείς, ότι ήταν Σαββατοκύριακο µαζί 
και…  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Άκουσε να δεις… Όταν λες «διανυκτέρευση Κηπουρός, Στυλιανίδου, 
Πατερέλλης», η διανυκτέρευση στα ελληνικά σηµαίνει ένα βράδυ. Ούτε δυο 
σηµαίνει, ούτε τρία, ούτε έξι, ούτε οκτώ. Από την άλλη, λοιπόν, αυτό που δεν 
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καταλαβαίνω εγώ είναι ότι στο εξώδικο, στο οποίο παρέλαβε ο σταθµός σήµερα από 
τον κ. Παντελεήµονα Πατερέλλη, εξώδικο… και αναρωτιέµαι δηλαδή ποιος είναι ο 
δικοµανής τώρα, διότι παλιά ξέραµε και λέγαµε ποιος ήταν ο δικοµανής. Τώρα 
λοιπόν δεν ξέρουµε ποιος είναι ο δικοµανής και απευθύνοµαι στον Παντελεήµονα. 
(δείχνει το έγγραφο στην κάµερα)  
Λέει, λοιπόν, και επισυνάπτει την απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του Μαρτίου 
του 2002, την οποία ένα θέµα που εισηγείται ο ίδιος ο κ. Πατερέλλης…. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: 27 Φεβρουαρίου συγκεκριµένα. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αποφασίζει το ∆ηµοτικό Συµβούλιο και εγκρίνει οµόφωνα τη 
µετακίνηση του αντιδηµάρχου κ. Πατερέλλη και των δηµοτικών υπαλλήλων 
Στυλιανίδου και Κηπουρού στη Ρόδο, στο 1ο διεθνές Συνέδριο µε θέµα «Συνάντηση 
πολιτιστικής κληρονοµιάς» 3 µε 5 Απριλίου του 2002. Και ρωτάω λοιπόν εγώ αυτή 
τη στιγµή έτσι; Να πάρω µια απάντηση εχθές, τίποτα δεν είδα. Έτσι; Μια απάντηση 
ήθελα. ∆ηλαδή ρωτάω λοιπόν να πάρω µια απάντηση «καλά αφού είχε εγκρίνει το 
∆ηµοτικό Συµβούλιο την πληρωµή του εισιτηρίου και τη διανυκτέρευση του κ. 
Πατερέλλη, γιατί ο κ. Πατερέλλης πήγε και πλήρωσε -όπως λέει εδώ ο κ. Σαµιώτης 
µε την υπ’ αριθµόν τάδε- το εισιτήριο -λέει- πληρώθηκε από το ∆ήµο Μυτιλήνης του 
κ. Πατερέλλη, αλλά δεν είναι µέσα στην κατάσταση αυτή µέσα. Κανένας δεν το 
πρόσεξε αυτό. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Μήπως Γιώργο επειδή πληρώθηκε δεν µπήκε στην κατάσταση; 
∆εν είναι χρεωµένο, δεν το χρωστάνε, δεν το έβαλε. Έχει πληρωθεί.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Πιθανό, συµφωνώ. Η διανυκτέρευση, όµως, την οποία από ό,τι λέει 
εδώ πληρώθηκε από τον ίδιο τον κ. Πατερέλλη το Νοέµβριο του 2002, γιατί είναι 
µέσα; 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Αυτό τώρα Γιώργο…. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αυτό ρωτήσαµε. Και γιατί να πληρώσει µια διανυκτέρευση ο κ. 
Πατερέλλης από τη στιγµή που το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του είπε, ότι δεν χρειάζεται 
να πληρώσεις τίποτε, τα πληρώνει… αφού πας για λογαριασµό του ∆ήµου. Είναι ένα 
θέµα, το οποίο ουδείς µπορεί να το καταλάβει. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Εντάξει. Είναι κάποια ερωτήµατα τα οποία δεν µπορούµε να τα 
απαντήσουµε, δεν τα ξέρουµε. ∆εν ξέρουµε τι µπορεί να συνέβη, µπορεί να υπάρχουν 
εξηγήσεις απλές για όλα αυτά. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Επανέρχοµαι λοιπόν και επαναλαµβάνω για µια ακόµη φορά: ότι 
υπάρχει ένα γενικό µπάχαλο -αυτό που είπα χτες- υπάρχει ένα τεράστιο µπάχαλο σε 
ό,τι αφορά τις υπηρεσίες του ∆ήµου Μυτιλήνης. Ο κ. Γιακαλής έχει εκτεθεί 
ανεπανόρθωτα διότι χρησιµοποιώντας κάποια χαρτιά ενός τουριστικού πράκτορα, 
που ήταν προµηθευτής του ∆ήµου, εξέθεσε τον πολιτικό του αντίπαλο, ο πολιτικός 
του αντίπαλος βγήκε κι έδωσε στη δηµοσιότητα αυτά τα στοιχεία και τώρα έρχεται ο 
πράκτορας να µας πει πάλι για δεύτερη φορά «συγνώµη έκανα λάθος». ∆ηλαδή εάν 
εγώ πάρω και τσεκάρω τη διανυκτέρευση Γιακαλή στο Όσλο αξίας 900 € τι θα µας 
πουν τώρα; Χώρια του ότι εδώ υπάρχουν και ψεύδη έτσι; ∆εν είναι 1.100 € ή 1.170 
και δεν είναι µέσα εκεί τα εισιτήρια, τα εισιτήρια είναι χώρια, είναι ξεχωριστά, 
αναγράφονται στην κατάσταση και είναι και 5 µέρες πριν. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Έρχοµαι λοιπόν εγώ και ρωτάω: εάν ελέγξω τη διαµονή ενός 
οποιουδήποτε ∆ηµάρχου όπως αυτή που έκανε ο ∆ήµαρχος Μυτιλήνης που καλώς 
την έκανε κάπου έπρεπε να πάει και πήγε, 876 € διαµονή στην Αθήνα και 1.150 
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διαµονή στο Όσλο, διανυκτέρευση -λέει- µία µέρα. Αυτό αντιλαµβάνεται ένας 
Έλληνας που ξέρει να διαβάζει ελληνικά. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Μάλιστα. Γιώργο…  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εάν την ελέγξω λοιπόν αυτή, έρχοµαι λοιπόν να ρωτήσω: έτσι 
εκµεταλλεύονται… όχι εκµεταλλεύονται… έτσι διαχειρίζονται το δηµόσιο χρήµα; 
876 € για µια διανυκτέρευση στην Αθήνα, Μαρία, όποιος το ακούσει, έχει τρελαθεί. 
Γιατί 876 € είναι πάνω από ένα µηνιάτικο ενός οποιουδήποτε νεοδιορισθέντος 
δηµοσίου υπαλλήλου. Είναι µιάµιση φορά το µηνιάτικο ενός ανθρώπου των 700 €, 
είναι δυο συντάξεις συνταξιούχων. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Γιώργο, µήπως… Να πω κάτι όµως; Μήπως δεν πρόκειται 
τελικά για µια διανυκτέρευση αλλά για περισσότερες; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μα, δεν είναι όµως κατάσταση αυτή να χρησιµοποιούνται τότε τα 
χαρτιά για να εξοντώσουµε ένα πολιτικό µας αντίπαλο επειδή έτσι µας κάπνισε και 
από  την άλλη να µην υπάρχει ο παραµικρός έλεγχος. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Λοιπόν… Και να πούµε βέβαια πριν κλείσουµε τη συζήτησή 
µας, ότι σήµερα ο Αντιδήµαρχος Μυτιλήνης ο κ. Πατερέλλης έστειλε εξώδικη 
διαµαρτυρία προς τον τηλεοπτικό µας σταθµό, το ανέφερες κι εσύ προηγουµένως, 
προκειµένου να διαβαστεί η επιστολή του, η οποία και διαβάστηκε ολόκληρη όπως 
ακριβώς έχει και βέβαια µας ζητάει και αντίγραφα από τα δελτία ειδήσεων για το τι 
ακριβώς ειπώθηκε. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μια διευκρίνιση εδώ. Στο εξώδικο και το επαναλαµβάνω, ότι δεν 
µπορείς να χαρακτηρίζεις δικοµανή κάποιον πολιτικό σου αντίπαλο και µετά όταν 
σου ασκεί µια κριτική για ψύλλου πήδηµα -αυτό µιλάµε τώρα για παρανυχίδα θα σου 
πω παρακάτω κάτι- µιλάµε για παρανυχίδα τώρα, όταν σου ασκεί κριτική, έτσι; Να 
βγαίνεις και να λες …. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Και συγκεκριµένα στο συγκεκριµένο εξώδικο Γιώργο να µου 
επιτρέψεις Γιώργο να πω, ότι δεν καταφέρεται µόνο εναντίον του τηλεοπτικού 
σταθµού, αλλά και εναντίον των δηµοσιογράφων. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Βεβαίως. Τι δουλειά έχουν οι δηµοσιογράφοι; 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Οι οποίοι όλοι γνωρίζουµε ότι είναι εργαζόµενοι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ασκούµε λοιπόν πίεση µε εξώδικα για να σταµατήσουν οι 
δηµοσιογράφοι να µιλάνε ή να ρωτάνε; Αυτό είναι; Και απειλούµε στελέχη του 
σταθµού έξω στο δρόµο, ότι θα κάνουµε και θα ράνουµε; ∆εν το καταλαβαίνω αυτό. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Μάλιστα. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αλλά να µου επιτρέψεις να σου πω… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Μια τελευταία κουβέντα. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Προτελευταία. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Τελευταία. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Προτελευταία. Να µου επιτρέψεις λοιπόν να σου πω ότι στην 
αντιπαραβολή, που έκανες στο ρεπορτάζ, όλος ο κόσµος το ’πιασε. Μόνο ο 
Παντελεήµων Πατερέλλης δεν το ‘πιασε, ότι αυτό που είπε ο κ. Γιακαλής στην 
τηλεόραση T.V. Μυτιλήνης, ήταν το εξής: ότι δεν µπορείς τώρα αυτή τη στιγµή να 
λες, ότι δεν συνηθίζεται στην τοπική αυτοδιοίκηση να πληρώνεις από την τσέπη σου 
και σε 10 λεπτά µετά να λες ο κ. Πατερέλλης το πλήρωσε από την τσέπη του. Ή 
συνηθίζεται ή δεν συνηθίζεται. ∆εν µπορεί και τα δυο µαζί. Αυτό είπαµε εµείς. ∆εν 
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µπορώ να καταλάβω γιατί γράφει κάτι άλλο εδώ στο εξώδικο. Και τελευταία να σου 
πω ότι επειδή έκανα χτες ένα ερώτηµα και θα περίµενα έπ’ αυτού να πάρω εξώδικο. 
Έπ’ αυτού.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Τι ερώτηµα; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τι συµβαίνει και ποιο ήταν το πρώτο έργο που έκανε ως Αντιδήµαρχος 
Μυτιλήνης ο Παντελεήµονας. Ήταν ή δεν ήταν ο δρόµος στο οινοποιείο του; Αν 
θέλει, µπορεί να µου απαντήσει εξωδίκως. Εγώ θα το λάβω, δεν υπάρχει 
περίπτωση… εµείς οι δηµοσιογράφοι έχουµε µάθει να αντλούµε πληροφορίες µε 
οποιονδήποτε τρόπο. Αλλά ας απαντήσει γι' αυτό. ∆ιότι θα µε συγχωρέσεις πολύ 
Μαρία Χατζηγεωργίου, αλλά έχω αυτή τη στιγµή στη διάθεσή µου κάποιες 
καταγγελίες, οι οποίες για εµένα είναι φοβερές και τροµερές, είναι η πρώτη φορά, 
που έρχονται σε γνώση δική µου, από εβδοµάδα θα είµαι σε θέση να τις 
δηµοσιοποιήσω και θα δούµε υπαρκτά ή ανύπαρκτα πρόσωπα τύπου φίλοι Ποτζογίδη 
πως συνετέλεσαν σε πολιτικά εγκλήµατα και µη. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Γιώργο σε ευχαριστώ πολύ. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Καλό βράδυ. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Κυρίες και κύριοι κάνουµε σύντοµο διάλειµµα. 
Σε καρτέλες µε ταυτόχρονο σπηκάζ µεταδίδονται τα εξής: «Εµείς οι δηµοσιογράφοι 
του τηλεοπτικού σταθµού «Αρχιπέλαγος» καταδικάζουµε απερίφραστα την ενέργεια 
του αντιδηµάρχου Μυτιλήνης, Παντελεήµονα Πατερέλλη, ο οποίος µε εξώδικα και 
φραστικές απειλές προσπαθεί να φιµώσει τη δηµοσιογραφική έρευνα. Είναι χρέος 
µας παρά τις απειλές να συνεχίσουµε την έρευνα, γιατί αυτό επιτάσσει η 
δηµοσιογραφική δεοντολογία και ανεξαρτησία». 
 
∆ελτίο ειδήσεων «Τα νέα στο Αρχιπέλαγος», το οποίο µεταδόθηκε την 
Παρασκευή 9 Μαΐου 2008  
Απόσπασµα: 17΄:45΄΄ 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Κυρίες και κύριοι χαίρετε. Είναι η απογευµατινή σας 
ενηµέρωση από το «Αρχιπέλαγος». Απάντηση στην κριτική, που ασκεί το 
«Αρχιπέλαγος» στη ∆ηµοτική Αρχή της Μυτιλήνης έδωσε ο ∆ήµαρχος Νάσος 
Γιακαλής µέσα από εκποµπή της «Τηλεόρασης Μυτιλήνης». Ο ∆ήµαρχος έδωσε τη 
δική του εκδοχή σε όλα τα θέµατα, που έχουν αναφερθεί το τελευταίο διάστηµα. 
Μεταξύ αυτών και στη περίφηµη πλέον λίστα των εισιτηρίων του πρακτορείου 
Σαµιώτη. Πάµε να δούµε το σχετικό video.  
Προβάλλεται βίντεο (ενδείξεις DVD 00΄:58΄΄ - 04΄:51΄΄) 
Υπότιτλος: «Αναστάτωση στη δηµοτική αρχή Γιακαλή» 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Αναστάτωση και προβληµατισµό προκάλεσε στη ∆ηµοτική 
της Μυτιλήνης το ρεπορτάζ του «Αρχιπελάγους» σχετικά µε τα εισιτήρια του ∆ήµου 
και τα όσα ειπώθηκαν πριν 1 χρόνο κατά του πρώην ∆ηµάρχου Άρη Χατζηκοµνηνού. 
Ο ∆ήµαρχος Μυτιλήνης Νάσος Γιακαλής σε συνέντευξη, που παραχώρησε στην 
«Τηλεόραση Μυτιλήνης» είπε για το θέµα. (προβάλλονται πλάνα από συνεδρίαση της 
δηµοτικής αρχής)  
Υπότιτλος: «Εδώ παπάς, εκεί παπάς…που είναι τα εισιτήρια;»  
Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: Παίρνω τις καταστάσεις και διαβάζω και µεταξύ αυτών υπήρχαν 
συγγενικά του πρόσωπα, ποδοσφαιρισταί και διάφορα άλλα. Από εκεί και πέρα, λέω 
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του κ. Σαµιώτη αυτά εδώ είναι; Λέει, αυτά είναι εισιτήρια. Στη συνέντευξη Τύπου 
που έδωσα, είπα µεταξύ των άλλων υπάρχουν και εισιτήρια του οικογενειακού του 
περιβάλλοντος. (απόσπασµα συνέντευξης στην TV Μυτιλήνης)  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Ακούσατε τι είπε; Ότι στη συνέντευξη του Μάρτη του 2007 
είχε δηλώσει ότι µεταξύ άλλων υπήρξαν και κάποια εισιτήρια του κ. Χατζηκοµνηνού. 
Για προσέξτε πάλι.  
Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: Στη συνέντευξη Τύπου που έδωσα, είπα µεταξύ των άλλων 
υπάρχουν και εισιτήρια του οικογενειακού του περιβάλλοντος. (απόσπασµα 
συνέντευξης στην TV Μυτιλήνης)  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Τα πράγµατα όµως δεν είναι ακριβώς έτσι. Για να θυµηθούµε 
καλύτερα τι ακριβώς είχε πει τότε ο ∆ήµαρχος Μυτιλήνης Νάσος Γιακαλής. 
Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: Ποιοι ταξίδευαν και έφτασε το ποσό αυτό σε αυτό το τεράστιο 
νούµερο; Η σύζυγος του κ. Χατζηκοµνηνού πότε µε το πατρικό της όνοµα και πότε 
µε το όνοµα του κ. Χατζηκοµνηνού. Ο Τόζα Βεσελίνοβιτς, προπονητής για δυο µήνες 
στον «Αιολικό». Ο κ. Μίχος. Ένας… Ένας… Φίλοι του διάφοροι. (απόσπασµα της 
δήλωσής του στις 01-03-2007) 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Πότε τελικά λέγατε την αλήθεια; Τότε ή τώρα;  
Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: Στη συνέντευξη Τύπου που έδωσα είπα µεταξύ των άλλων 
υπάρχουν και εισιτήρια του οικογενειακού του περιβάλλοντος. (απόσπασµα 
συνέντευξης στην TV Μυτιλήνης)  
Ποιοι ταξίδευαν και έφτασε το ποσό αυτό σε αυτό το τεράστιο νούµερο; Η σύζυγος 
του κ. Χατζηκοµνηνού πότε µε το πατρικό της όνοµα και πότε µε το όνοµα του κ. 
Χατζηκοµνηνού. (απόσπασµα της δήλωσής του στις 01-03-2007) 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Σε άλλο σηµείο της χθεσινής συνέντευξης του ο ∆ήµαρχος 
ισχυρίστηκε, ότι ο κ. Χατζηκοµνηνός έπρεπε να ελέγξει τα εισιτήρια πριν 
αποχωρήσει από το ∆ήµο. Γιατί όµως να το κάνει αυτό;  
Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: ∆εν έπρεπε ο κ. Χατζηκοµνηνός φεύγοντας να ελέγξει αυτά τα 
πράγµατα; (απόσπασµα συνέντευξης στην TV Μυτιλήνης)  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Άλλωστε η λίστα των εισιτηρίων παραδόθηκε από το 
πρακτορείο του Γιάννη Σαµιώτη στον Νάσο Γιακαλή µετά από αίτηµα του ίδιου του 
∆ηµάρχου λίγες µέρες αφότου ανέλαβε ως ∆ηµοτική Αρχή. Και όχι στον Άρη 
Χατζηκοµνηνό πριν αυτός παραδώσει όπως θα έπρεπε να κάνει ο τουριστικός 
πράκτορας. Ο καθένας γνωρίζει, ότι στο ∆ήµο υπάρχουν υπηρεσίες αρµόδιες για να 
ελέγξουν τα τιµολόγια, τα εισιτήρια και τις απαιτήσεις των προµηθευτών. Ο 
πολιτικός προϊστάµενος του ∆ήµου δεν έχει κανένα λόγο αν είναι καθαρός να µπει 
στη διαδικασία να ελέγξει προσωπικά τις οικονοµικές απαιτήσεις των τρίτων προς το 
∆ήµο. Μήπως εσείς κ. ∆ήµαρχε όταν παραδώσατε το ∆ήµο το 2003 είχατε κάνει έναν 
τέτοιο έλεγχο; Και αν είχατε κάνει, γιατί; Και για να τελειώνουµε µε αυτό το θέµα, 
αφού µόλις πριν λίγες µέρες ξέσπασε το σκάνδαλο µε τις διπλοχρεώσεις και τα 
εισιτήρια φαντάσµατα του πρακτορείου του κ. Σαµιώτη γιατί δεν περιµένατε κ. 
∆ήµαρχε να ξεκαθαρίσει το τοπίο και να δείτε τι πραγµατικά χρωστάει ο ∆ήµος σε 
εισιτήρια πριν συνεχίσετε να πετάτε λάσπη στον πολιτικό σας αντίπαλο;  
(τέλος video) 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Το δεύτερο θέµα στο οποίο ο ∆ήµαρχος Μυτιλήνης Νάσος 
Γιακαλής έδωσε και πάλι απαντήσεις µέσα από την «Τηλεόραση Μυτιλήνης» ήταν τα 
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δάνεια που έχει ο ∆ήµος αλλά και τα υπέρογκα χρέη. Πάµε να δούµε επίσης το 
αναλυτικό ρεπορτάζ που ακολουθεί. 
Προβάλλεται βίντεο (ενδείξεις DVD 05΄:05΄΄ - 11΄:38΄΄) 
Υπότιτλος: «Ο Νάσος στη χώρα των… δανείων» 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Στην ίδια συνέντευξη στην «Τηλεόραση Μυτιλήνης» ο 
∆ήµαρχος της πόλης µίλησε για τα δάνεια που πήρε ο κ. Χατζηκοµνηνός στη 
διάρκεια της θητείας του. 
Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: Όταν εκείνος είχε πάρει δάνεια επί δανείων, επί δανείων, επί 
δανείων, ήρθε ο Γιακαλής για να πάρει 700 χιλιάρικα να πληρώσει τους 
εργαζόµενους, 250.000 για το ένα νοµικό πρόσωπο, 250.000 για το άλλο, 350.000 για 
το άλλο, περίπου 1.100.000 ήταν, για να εξοφλήσει ποιους; Αυτούς που χρωστούσε 
εκείνος κ. Ευσταθίου.…Έλεος. (απόσπασµα συνέντευξης στην TV Μυτιλήνης)  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Όµως όλοι γνωρίζουµε το γεγονός πως και η παρούσα 
∆ηµοτική Αρχή πήρε πέντε δάνεια τους πρώτους 16 µήνες της θητείας της. Αυτός 
είναι ο τρόπος,  που θα δίνονταν λύσεις στα προβλήµατα του ∆ήµου σύµφωνα µε τις 
προεκλογικές δεσµεύσεις της παράταξης του Νάσου Γιακαλή; 
 Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: Τα δάνεια τα οποία πήρα, πήρα για συγκεκριµένους λόγους. Για να 
πληρωθούν οι εργαζόµενοι. Και αναρωτιέµαι: δηλαδή τι να έκανα σε αυτούς, που 
χρωστούσε ο κ. Χατζηκοµνηνός; Στο χασάπη, στο µανάβη, στον έναν, σε µια σειρά 
από προµηθευτές; (απόσπασµα συνέντευξης στην TV Μυτιλήνης)  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Βέβαια εύλογα δηµιουργείται το ερώτηµα γιατί πήραν 
τέσσερα δάνεια από τη Συνεταιριστική Τράπεζα χωρίς να έχει προηγηθεί µια 
πρόσκληση ενδιαφέροντος ή µια έρευνα επιτοκίων και σε άλλες Τράπεζες προς 
όφελος πάντα του ∆ήµου. Και επιπλέον, γιατί δεν έγιναν ενέργειες ώστε ο ∆ήµος να 
πάρει δάνειο από το Παρακαταθηκών και ∆ανείων, το οποίο δίνει και πολύ 
χαµηλότερο επιτόκιο από τις άλλες Τράπεζες όπως είχε πάρει ο πρώην ∆ήµαρχος.  

Υπότιτλος: «Χατζηκοµνηνός: «Κύριοι… δεν έχετε τις λύσεις» 
(Απόσπασµα από τη συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

της 5.3.2008) 
κ. ΧΑΤΖΗΚΟΜΝΗΝΟΣ: Αν κύριοι αυτές ήταν οι λύσεις που προτείνατε τότε ότι 
έχετε για τα δηµοτικά πράγµατα… οι λύσεις είναι η συνεχής προσφυγή στα 
πιστωτικά ιδρύµατα για να δανειοδοτήστε και µάλιστα εγώ έκανα µια συγκεκριµένη 
ερώτηση: πού διερευνήσατε; Εγώ δεν άκουσα να µου πει ο αρµόδιος Αντιδήµαρχος 
ότι «πήγα στην Εµπορική Τράπεζα και µου έδωσε µια έγγραφη προσφορά», για να 
φτάσουµε και στο τυπικό, το πόσο τυπική είναι και αυτή η ιστορία. ∆εν πήγατε να 
φέρετε να έχετε τώρα πέντε χαρτιά εδώ και να πείτε «εµείς ζητήσαµε αυτά τα δάνεια 
από πέντε τράπεζες, µας έδωσε η κάθε µια ένα ποσοστό, ή µας έδωσαν όλες το ίδιο 
ποσοστό», να δούµε και εµείς τα χαρτιά που σας δώσανε και να το συζητήσουµε γιατί 
πήγατε στην Συνεταιριστική Τράπεζα, να το δούµε κι αυτό. Γιατί το 7,6 δεν είναι 
κανένα επιτόκιο της πλάκας. 

Υπότιτλος: «Ο Νάσος στη χώρα των… δανείων» 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Έπειτα όλοι θυµούνται εκείνο το περίφηµο δάνειο του Πάσχα 
του 2007 για να καλυφθούν δήθεν οι ανάγκες των εργαζοµένων. Τα χρήµατα όµως 
δεν εκταµιεύτηκαν τις γιορτές, αλλά πολύ αργότερα και αφού δηµιουργήθηκε 
θόρυβος από τις αποκαλύψεις τότε του Άρη Χατζηκοµνηνού. Γιατί τότε που βγήκε το 
θέµα στη δηµοσιότητα παραλίγο να «λιντσάρετε», εντός εισαγωγικών, τον ∆ιευθυντή 
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της Τράπεζας Πειραιώς. Και κάτι τελευταίο για την παρούσα ∆ηµοτική Αρχή, που 
συνεχώς µιλάει για τα χρέη που άφησε η παράταξη Χατζηκοµνηνού. (προβάλλονται 
πλάνα του κ. Γιακαλή)  

Υπότιτλος: «Κ. Γιακαλή ξεχάσατε τα τεράστια χρέη που αφήσατε;» 
Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: ∆ηλαδή τι να έκανα σε αυτούς που χρωστούσε ο κ. 
Χατζηκοµνηνός; Στον χασάπη, στον µανάβη, στο έναν, σε προµηθευτές…µια σειρά 
από προµηθευτές. Παρέλαβα τον Οργανισµό Κοινωνικής Παρέµβασης στα χαρτιά µε 
400.000€ και ανακάλυψα στη συνέχεια ότι ήταν πολλά περισσότερα, πάνω από 
400.000€. (απόσπασµα συνέντευξης στην TV Μυτιλήνης)  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Να θυµίσουµε εδώ πως η ∆ηµοτική Αρχή Γιακαλή άφησε 
τεράστια χρέη τα οποία φτάνουν τα 2 δις δρχ. ή αλλιώς 6,5 εκ. €. Είναι 
χαρακτηριστικό άλλωστε το περιστατικό στις αρχές του 2003, λίγες µέρες αφότου 
είχε παραδώσει τη ∆ηµοτική Αρχή ο Νάσος Γιακαλής µε τους κλητήρες να 
κατάσχουν το ∆ηµαρχείο της πόλης.  

Υπότιτλος: «Γιατί ενοχλείστε κύριε ∆ήµαρχε;» 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Ενόχλησε τον κ. Γιακαλή η αγωγή, που άσκησε ο κ. 
Χατζηκοµνηνός για να διεκδικήσει από το ∆ήµο 3.100€ που πλήρωσε από την τσέπη 
του για την παραλαβή πυροσβεστικών οχηµάτων και 1.500€ που επίσης έδωσε από 
την τσέπη του για να ταξιδέψει η ορχήστρα της ∆ΕΠΤΑΜ στη Θεσσαλονίκη.  
Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: Έκανε αγωγή στο ∆ήµο ο κ. Χατζηκοµνηνός και ζητάει 3.100€. 
Αγωγή Αριστείδη Χατζηκοµνηνού, δικηγόρου κατά του ∆ήµου Μυτιλήνης, που 
εκπροσωπείται νοµίµως από τον κ. Γιακαλή. Και ζητά τις 3.100€ που έδωσε ο ίδιος 
από την τσέπη του -όπως λέει- για την πληρωµή της συνδροµής και των µεταφορικών 
εξόδων τα οποία ο Πρόεδρος του ΟΣΕΠΑ απαίτησε να εισπράξει άµεσα -και µε το 
δίκιο του- δεδοµένου ότι πρόκειται για εθελοντική οργάνωση και οι πόροι του είναι 
περιορισµένοι και τα οποία ανέρχονται στο ποσό των 3.100 €. … Άλλη αγωγή. Μου 
ζητάει 1.500 €, από µένα, το ∆ήµο, γιατί λέει έδωσε -δεν τα ξέρω εγώ αυτά τα 
πράγµατα- γιατί έδωσε 1.500 € στη ∆ΕΠΤΑΜ στη χορωδία για να πάνε λέει, που 
πήγαν, στη Θεσσαλονίκη.  (απόσπασµα συνέντευξης στην TV Μυτιλήνης)  

Υπότιτλος: «Αλήθεια κύριε Γιακαλή; ∆εν το έχετε ξαναδεί;» 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Συγκεκριµένα είπατε ότι δεν το έχετε ξαναδεί αυτό στην 
Αυτοδιοίκηση.  
Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: Τα πήρε, τα έδωσε από τη τσέπη του, πράγµατα τα οποία αυτά δεν 
συµβαίνουν στην Αυτοδιοίκηση, βγάζω και σου δίνω από την τσέπη µου, αυτά δεν 
γίνονται. Εν πάση περιπτώσει τα έδωσε. (απόσπασµα συνέντευξης στην TV 
Μυτιλήνης)  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Αµέσως µετά λέτε, ότι ο κ. Πατερέλλης πλήρωσε από την 
τσέπη του το εισιτήριο όταν ταξίδεψε µε την κα Στυλιανίδου στη Ρόδο στο συνέδριο. 
Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: Ταξίδεψε λέει και ο κ. Πατερέλλης και πήγε στη Ρόδο και έδωσαν 
1.100 € σε ξενοδοχείο κλπ. ∆εν υπάρχει επιστολή, η οποία… Ο κ. Πατερέλλης είχε 
πάει µαζί µε δυο υπαλλήλους… µαζί µε δύο υπαλλήλους  είχε πάει στην Ρόδο και 
έµεινε µία µέρα εκείνος, µία µέρα, και γύρισε και έµειναν οι υπάλληλοι 3 µέρες, γιατί 
ήταν ένα συνέδριο για τον πολιτισµό, για τα µνηµεία κλπ., το έχω εδώ γραµµένο. Ο 
δε κ. Πατερέλλης τη διανυκτέρευση του την πλήρωσε ο ίδιος. Απ’ την τσέπη του την 
έχει πληρώσει. Έχω όλα τα παραστατικά στοιχεία. (απόσπασµα συνέντευξης στην TV 
Μυτιλήνης)  
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∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Τελικά φάσκετε και αντιφάσκετε κ. ∆ήµαρχε.  
Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: Τα πήρε, τα έδωσε απ’ την τσέπη του. Πράγµα τα οποία αυτά δεν 
συµβαίνουν στην αυτοδιοίκηση, βγάζω και σου δίνω απ’ την τσέπη µου. Αυτά δε 
γίνονται. Εν πάση περιπτώσει, τα έδωσε.  
Ο δε κ. Πατερέλλης τη διανυκτέρευσή του την πλήρωσε ο ίδιος.  
Τα πήρε, τα έδωσε απ’ την τσέπη του. Πράγµα τα οποία αυτά δεν συµβαίνουν στην 
αυτοδιοίκηση, βγάζω και σου δίνω απ’ την τσέπη µου. Αυτά δε γίνονται. Εν πάση 
περιπτώσει, τα έδωσε.  
Ο δε κ. Πατερέλλης τη διανυκτέρευσή του την πλήρωσε ο ίδιος.  
Τα πήρε, τα έδωσε απ’ την τσέπη του. Πράγµα τα οποία αυτά δεν συµβαίνουν στην 
αυτοδιοίκηση, βγάζω και σου δίνω απ’ την τσέπη µου. Αυτά δε γίνονται. Εν πάση 
περιπτώσει, τα έδωσε.  
Ο δε κ. Πατερέλλης τη διανυκτέρευσή του την πλήρωσε ο ίδιος. 
(αποσπάσµατα συνέντευξης στην TV Μυτιλήνης)  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Το θέµα όµως έχει και συνέχεια. Στο χθεσινό κεντρικό δελτίο 
ειδήσεων του «ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΥΣ» καλεσµένος ήταν ο δηµοσιογράφος Γιώργος 
Αδαλής, ο οποίος και σχολίασε τα όσα ειπώθηκαν από το Νάσο Γιακαλή, αλλά 
δικαίως εξέφρασε και τις δικές του απορίες. Στη διάρκεια του δελτίου θέλησε να 
παρέµβει τηλεφωνικά ο Αντιδήµαρχος Παντελής Πατερέλλης, ο οποίος και ζήτησε να 
συνοµιλήσει µόνο µε την παρουσιάστρια Μαρία Χατζηγεωργίου. Απ’ την πλευρά του 
ο Γιώργος Αδαλής αντέδρασε στην απαίτησή του και ακολούθησε µία λεκτική 
διαµάχη. Πάµε να θυµηθούµε τι ακριβώς έγινε.  
Προβάλλεται βίντεο (ενδείξεις DVD 12´:11´´ – 17´:41´´) 
Υπότιτλος: «Αναστάτωση και προβληµατισµός στη δηµοτική αρχή Γιακαλή» 

Απόσπασµα δελτίου ειδήσεων 08-05-08  
(διπλό παράθυρο µε την παρουσιάστρια και τον Γ. Αδαλή, τηλεφωνική επικοινωνία 
µε τον κ. Πατερέλλη)  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Έχουµε µία παρέµβαση. Στην τηλεφωνική µας γραµµή είναι ο 
Αντιδήµαρχος, ο  κ. Παντελής Πατερέλλης. Καλησπέρα κ. Πατερέλλη.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Ναι… Καλησπέρα κα Χατζηγεωργίου.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Καλησπέρα σας. Προφανώς θέλετε να παρέµβετε και να 
αναφερθείτε σε αυτά που κουβεντιάζουµε εδώ µε τον Γιώργο Αδαλή.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Θέλω να κάνω µια παρέµβαση και θέλω να συνοµιλήσω µόνο 
µαζί σας και όχι µε τον κ. Αδαλή. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Γιατί εγώ τι έχω;  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Εντάξει, δεν υπάρχει…Εντάξει, Γιώργο, δεκτό.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μα, δεν κατάλαβα. ∆εν το δέχοµαι αυτό. Γιατί; ∆εν κατάλαβα.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Λοιπόν, κυρία Χατζηγεωργίου, δε θέλω να έχω κανένα διάλογο 
µε τον κ. Αδαλή, παρά µόνο µαζί σας. Έχω τους λόγους µου που το κανάλι σας το 
ξέρει πάρα πολύ καλά. Και ο …  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι, Γιώργο… 
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Όχι να µου τους πει και εµένα. Εγώ δεν ξέρω τους λόγους. Τι έχω 
δηλαδή, λεπρός είµαι;  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: ∆εν υπάρχει λόγος να…  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Θα παρακαλούσα λοιπόν µιας και αναφερθήκατε σε εµένα 
προσωπικά και στη µετακίνησή µου στη Ρόδο πριν έξι χρόνια, να µε ακούσετε, γιατί 
από χθες και συνεχίζετε και σήµερα, παραπληροφορείτε τον κόσµο. Και…  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ποιος τον παραπληροφορεί;  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Γιώργο, να ακούσουµε λίγο.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Λέει ότι δε θέλει να µιλήσει µε εµένα.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Θα σας παρακαλούσα να µη µε διακόπτετε.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εγώ θα σας παρακαλέσω, διότι λέτε ότι δε θέλετε να µιλήσετε µε 
εµένα και λέτε ότι παραπληροφορείτε τον κόσµο.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Γιώργο, ας ακούσουµε τον κ. Πατερέλλη και θα κρίνω εγώ. 
Ναι, σας ακούµε κ. Πατερέλλη.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Κυρία Χατζηγεωργίου, εγώ πριν έξι χρόνια µε δύο 
υπηρεσιακούς παράγοντες προσκεκληµένος της Νοµαρχιακής Αυτοδιοίκησης Ρόδου, 
πήγα σε ένα συνέδριο στη Ρόδο, επαναλαµβάνω προσκεκληµένος του κ. Καραγιάννη, 
του τότε Νοµάρχη Λέσβου, για τον πολιτισµό και για την πολιτιστική κληρονοµιά. 
Το συνέδριο ήταν τρεις µέρες. Εγώ έµεινα µόνο µία µέρα, δηλαδή το απόγευµα της 
µέρας των χαιρετισµών και την επόµενη το πρωί αναχώρησα απ’ τη Ρόδο για τη 
Μυτιλήνη. Οι δύο υπηρεσιακοί παράγοντες, η κα Στυλιανίδου και ο κ. Κηπουρός, 
παρέµειναν και παρακολούθησαν όλο το συνέδριο και κατέγραψαν και τα 
συµπεράσµατα του συνεδρίου. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ναι, αλλά η διανυκτέρευση είναι διανυκτέρευση.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: ∆ε µιλώ µαζί σας κ. Αδαλή.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εγώ όµως µιλάω κύριε. Εσείς µπορεί να χρησιµοποιείτε φασίζουσες 
πρακτικές αλλά εγώ µιλάω ακόµα και έτσι.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: ∆ε µιλάω µαζί σας.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: ∆ε πειράζει, εγώ µιλάω κύριε.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Κυρία Χατζηγεωργίου ακούστε µε λίγο.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Συνεχίστε κύριε Πατερέλλη.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Το θέµα είναι µε τη διανυκτέρευση, δε θα µας πείτε τώρα την ιστορία.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Γιώργο, ας τον ακούσουµε.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Για στάσου Μαρία. Ποιος είναι αυτός δηλαδή που θα πει «δε µιλάω 
µαζί σου»; ∆εν το κατάλαβα.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Γιώργο, ας τον ακούσουµε.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Θα µας πει για την ιστορία αυτά που είπαµε. Εµείς δεν είπαµε ούτε για 
διανυκτερεύσεις, τίποτα. Για το χρηµατικό ποσό, το βρίσκει λογικό; Τα 1.200 € 
διανυκτέρευση τη βρίσκει λογική;  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Κυρία Χατζηγεωργίου…. Συνεχίζω…  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Άσε την κα Χατζηγεωργίου τώρα. Με εµένα µιλάς.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Εγώ έµεινα… έκανα µία διανυκτέρευση στη Ρόδο, πλήρωσα το 
ξενοδοχείο από την τσέπη µου.  
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Γιατί αναφέρεται το όνοµά σου µέσα στην κατάσταση;  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Πλήρωσα το ξενοδοχείο από την τσέπη µου και ο ∆ήµος 
πλήρωσε.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ο ∆ήµαρχός σου Παντελή Πατερέλλη λέει ότι αυτά τα πράγµατα δε 
γίνονται. Ο ∆ήµαρχός σου Παντελή Πατερέλλη λέει ότι αυτό δεν είναι συνηθισµένη 
πρακτική. Αποφασίστε. Γίνεται ή δε γίνεται;  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Κυρία Χατζηγεωργίου… Λοιπόν…  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Άσε µωρέ τη Μαρία τη Χατζηγεωργίου τώρα.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Απ’ αυτό τον κύριο θα µε προστατέψετε επιτέλους;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Γιατί; Τι…  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Θα µου δώσετε τη δυνατότητα να πω κάτι για το οποίο µε έχετε 
καταγγείλει;  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Γιώργο, ας τον αφήσουµε να τελειώσει.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Σιγά την καταγγελία που κάναµε. Εµείς είπαµε… Μισό λεπτό ρε 
Μαρία, µη γίνονται εντυπώσεις εδώ.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Γιώργο ας τον αφήσουµε να τελειώσει για να δούµε τι θα πει.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Είπαµε 1.200 €, είναι ποσό αυτό, είναι λογικό ποσό για µία 
διανυκτέρευση; Αυτό θέλουµε να µας πει.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Λοιπόν, επαναλαµβάνω, ότι έκανα µια διανυκτέρευση την 
οποία την πλήρωσα από την τσέπη µου και έφυγα την επόµενη µέρα.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ωραία. Να ρωτήσω κάτι τώρα εγώ κ. Πατερέλλη;  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Τα 1.100 τόσα € που είναι η οφειλή του ∆ήµου έξι χρόνια πριν 
προς το πρακτορείο, είναι οι τρεις διανυκτερεύσεις των δύο υπηρεσιακών 
παραγόντων και τα εισιτήρια µετακίνησης των δύο υπηρεσιακών παραγόντων. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Γιατί λέει διανυκτέρευση δικιά σας. Λέει.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Όµως το δικό µου εισιτήριο έχει πληρωθεί.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ναι… Γιατί το ζητάει να το ξαναπληρωθεί ο κ. Σαµιώτης;  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Το δικό µου εισιτήριο έχει πληρωθεί από το ∆ήµο Μυτιλήνης 
µε το 1811 χρηµατικό ένταλµα του 2002.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: ∆ε µιλάµε για εισιτήριο, µιλάµε για διανυκτέρευση.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Στις 31/10/2002.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μιλάµε για διανυκτέρευση. Όχι για εισιτήριο.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Εγώ τη διανυκτέρευσή µου την πλήρωσα απ’ την τσέπη µου και 
το εισιτήριο πληρώθηκε απ’ το ∆ήµο.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Γιατί λοιπόν ζητάει να την ξαναπληρωθεί; Αυτό είναι το ερώτηµα.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Απ’ το ∆ήµο.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Γιατί ζητάει ο κ. Σαµιώτης να την ξαναπληρωθεί.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Ακούστε µε λίγο… Ουδέποτε ζήτησα αυτά τα χρήµατα από το 
∆ήµο της διανυκτέρευσής µου.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μα, κύριε µου ο κ. Σαµιώτης τα ζητάει. ∆εν είπαµε ότι τα ζητάτε 
εσείς.  

 15



Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: Η διαφορά η δικιά µου µε τον κ. Χατζηκοµνηνό είναι η εξής… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ναι… Άντε πάλι.  
Π. ΠΑΤΕΡΕΛΛΗΣ: …ότι ο µεν κ. Χατζηκοµνηνός εξωδίκως αυτά που έβαλε απ’ 
την τσέπη του τα ζητάει από το ∆ήµο µε αγωγή δύο φορές, ενώ εγώ τα λεφτά που 
έβαλα απ’ την τσέπη µου ουδέποτε τα ζήτησα από το ∆ήµο. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Αλλάζουµε κλίµα, αν και το θέµα θα έχει και συνέχεια. 
 
∆ελτίο ειδήσεων «Τα νέα στο Αρχιπέλαγος», το οποίο µεταδόθηκε τη ∆ευτέρα 12 
Μαΐου 2008  
Απόσπασµα: 12΄:22΄΄ 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Να καλωσορίσω τον Γιώργο Αδαλή, που βρίσκεται στο 
στούντιο του «Αρχιπελάγους». Καλησπέρα Γιώργο.  
(διπλό παράθυρο)  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Καλησπέρα Μαρία. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Καλώς όρισες κοντά µας για το γνωστό θέµα πλέον των 
εισιτηρίων του πρακτορείου Σαµιώτης tours και των χρηµάτων, που φέρεται να 
οφείλει ο δήµος Μυτιλήνης στο πρακτορείο αυτό και τις περίφηµες λίστες για τις 
οποίες έχουµε κατηγορηθεί πάρα πολύ εµείς εδώ οι δηµοσιογράφοι και οι ιδιοκτήτες 
του «Αρχιπελάγους».  
Υπότιτλος: «Προβοκατόρικα ανώνυµα µηνύµατα»  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ναι, αλλά πρόσεξε όµως, έτσι; 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Η αλήθεια είναι, ότι θέλαµε και σήµερα να κάνουµε ένα 
ρεπορτάζ για το θέµα αυτό, αλλά δεν µπορέσαµε να συγκεντρώσουµε τα απαραίτητα 
στοιχεία για να το στοιχειοθετήσουµε και αυτό γιατί είναι πολύ δύσκολο πλέον για 
µας να συλλέξουµε τα στοιχεία και τα έγγραφα που χρειαζόµαστε, προκειµένου να 
κάνουµε ένα ρεπορτάζ, το οποίο να είναι απόλυτα σωστό και άρτιο.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Κοίταξε… Μαρία, επέτρεψε µου να αρχίσω κάνοντας µια παρένθεση, 
θα απαντήσω σε αυτό που θέτεις. Έχω, λοιπόν, την αίσθηση, ότι κάποιοι κύκλοι εδώ 
στη Μυτιλήνη γνωστοί και µη εξαιρετέοι επιχειρούν µε µανία, µε λύσσα θα έλεγα 
εγώ, να µετατρέψουν ένα επιχειρηµατικό σκάνδαλο, µια υπόθεση που αφορά ένα 
επιχειρηµατικό σκάνδαλο, στο οποίο βέβαια εµπλέκεται ο ευρύτερος τοµέας του 
δηµοσίου, να το µετατρέψουν σε πολιτικό σκάνδαλο.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Υπάρχει ένα θέµα, το οποίο είναι µείζον για εµένα και υπάρχουν 
κάποιοι άνθρωποι, κάποιοι µηχανισµοί, οι οποίοι προσπαθούν να 
αποπροσανατολίσουν όχι µόνο τη δηµοσιογραφική έρευνα σε άλλους δρόµους, 
πιθανόν σε ατραπούς, να αποπροσανατολίσουν και την κοινή γνώµη και οι 
µηχανισµοί αυτοί είναι ισχυροί, τους ξέρω, τους γνωρίζω, τους έχω αντιµετωπίσει 
στο παρελθόν και είµαι σε θέση να τους αντιµετωπίσω για ακόµη µία φορά.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Γιώργο, επειδή πιθανόν κάποιοι από τους τηλεθεατές µας που 
παρακολουθούν να µην µπορούν να καταλάβουν ακριβώς τι εννοείς, θέλεις λίγο να 
µας τα διευκρινήσεις όλα αυτά που λες;   
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Βεβαίως. Βεβαίως. Υπάρχει ένα θέµα, το οποίο ακούγεται πάρα πάρα 
πολύ καιρό και αφορά το πώς διαχειρίζονται τα κονδύλια του τουρισµού, τα 
εισιτήρια, τις διανυκτερεύσεις των αρχόντων µας στη Νοµαρχία, στο ∆ήµο, στην 
περιφέρεια καθώς και κάποιους διαγωνισµούς πάλι, που αφορούν την προβολή. Αυτό 
το θέµα κάποιοι δηµοσιογράφοι…  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ωραία, είναι η γνωστή υπόθεση… 
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Όχι µόνο του «Αρχιπελάγους» και άλλων µέσων µαζικής ενηµέρωσης. 
Το έχουν βάλει ως στόχο στη δηµοσιογραφική τους έρευνα, το έχουν αναλύσει, έχουν 
συλλέξει στοιχεία και κάποιοι εξ ηµών έχουν προχωρήσει σε δηµοσιογραφικές 
έρευνες. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ωραία. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Όλοι, λοιπόν, αυτοί καταδεικνύουν, ότι µια συγκεκριµένη επιχείρηση 
είναι αυτή, η οποία βρίσκεται πίσω από κάθε τέτοια ιστορία και µιλάµε για την 
επιχείρηση του κ. Σαµιώτη. Να µη µασάµε τα λόγια µας.   
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι… Ναι… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Έχουµε, λοιπόν, να κάνουµε µε ένα σκάνδαλο, εντός εισαγωγικών ή 
εκτός εισαγωγικών, όπως θέλετε πείτε το, το οποίο όµως είναι επιχειρηµατικό, 
δηλαδή αφορά έναν επιχειρηµατία και τις σχέσεις του µε το δηµόσιο.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ωραία. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Και επειδή το χρήµα είναι δηµόσιο, εκεί λοιπόν εντέλλεται ο 
δηµοσιογράφος να ελέγξει πως διαχειρίζονται οι πολιτικοί µας άρχοντες το δηµόσιο 
χρήµα. Εµείς δεν είπαµε κανέναν ότι είναι απατεώνας, ούτε και είπαµε ότι κανένας 
έκλεψε. Ερευνούµε και εξετάζουµε κάθε πτυχή αυτής της ιστορίας προσεκτικά. 
Βλέπω, όµως λοιπόν, ότι ορισµένοι κύκλοι -επαναλαµβάνω- τους οποίους τους 
έχουµε αντιµετωπίσει κατά το παρελθόν επιχειρούν να πετάξουν την µπάλα στην 
εξέδρα. Επιχειρούν την καυτή πατάτα να τη δώσουν να την κρατήσει κάποιος άλλος 
και αυτός ο άλλος δεν είναι κάποιος άλλος πολιτικός, είµαστε εµείς οι 
δηµοσιογράφοι. Σε εµάς πάνε να πετάξουν την καυτή πατάτα τώρα και σας ξαναλέω: 
ένα επιχειρηµατικό σκάνδαλο πάνε να το µετατρέψουν σε πολιτικό. Εγώ προσωπικά 
δεν θα το επιτρέψω.    
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Γιώργο, ποιοι είναι αυτοί που προσπαθούν να το κάνουν και τι 
λόγο έχουν να το κάνουν;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Πιθανόν αυτοί, οι οποίοι θέλουν να εκτρέψουν την προσοχή από την 
εστία της δηµοσιογραφικής έρευνας σε κάποια άλλα θέµατα ή να εκτρέψουν τη 
δηµοσιογραφική έρευνα, να τη σταµατήσουν και να αρχίσουν πάλι οι δηµοσιογράφοι 
να σύρονται στα δικαστήρια. Ξέρεις πολύ καλά τι έγινε σήµερα. ∆ε θέλω να στο 
αναλύσω, δεν έχω και πρόβληµα να το αναλύσω.    
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ωραία. Να εξηγήσουµε λοιπόν… Να εξηγήσουµε… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Η γνώµη µου είναι, ότι αυτά τα άτοµα θα πρέπει να σταµατήσουν 
επιτέλους στη Μυτιλήνη να εκτρέπουν τις δηµοσιογραφικές έρευνες 
χρησιµοποιώντας και κάνοντας ανοµήµατα.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Όχι, Γιώργο. ∆εν υπάρχει κανένας λόγος να µην εξηγήσουµε 
στον κόσµο τι ακριβώς έγινε σήµερα και για ποιο πράγµα µιλάµε.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Βεβαίως.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Να πούµε, λοιπόν, ότι σήµερα στα κινητά τηλέφωνα πολλών 
πολιτών της Μυτιλήνης, έφτασαν δύο ανώνυµα µηνύµατα από διαφορετικά νούµερα 
µε υβριστικό περιεχόµενο εις βάρος του αντιδηµάρχου του κ. Παντελή Πατερέλλη. 
Και να πούµε βέβαια ότι τέτοιου είδους ενέργειες εµείς εδώ στο «Αρχιπέλαγος» οι 
δηµοσιογράφοι και όλοι οι εργαζόµενοι καθώς και η διεύθυνση του καναλιού τις 
καταδικάζουµε απερίφραστα και ουδεµία σχέση µπορεί να έχουν τέτοιου είδους 
µηνύµατα µε τη δηµοσιογραφική έρευνα, που διεξάγουµε εµείς και µε τα ρεπορτάζ 
που κάνουµε στα πλαίσια αυτής.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Πρόσεξε… Σε αυτό, που είπες, συµφωνώ σε ό,τι αφορά το 
«Αρχιπέλαγος». Σε ό,τι αφορά εµένα συµφωνώ και επαυξάνω, πρόσεξε γιατί: εγώ 
στον κ. Πατερέλλη ως πολιτικό άρχοντα, ως αντιδήµαρχο από τότε που εκλέχτηκε 
δηµοτικός σύµβουλος, τώρα βγήκε η παράταξή του κι έγινε δηµοτικός άρχοντας, 
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µπορεί να του κάνω κριτική, η οποία µάλιστα πολλές φορές µπορεί να είναι οξεία 
κριτική. Πόσες φορές έχω κάνει οξεία κριτική άραγε σε πολιτικούς άρχοντες; Αυτή 
είναι και η δουλειά του δηµοσιογράφου.   
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Πολλές φορές. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Πάρα πολλές φορές.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Και από εδώ, από αυτό το βήµα ειδικά, πολλές φορές έχουµε 
ασκήσει έντονη κριτική σε πολιτικούς άρχοντες…εε…  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Βεβαίως. Από εκεί και πέρα όµως να εξηγήσουµε στον κόσµο, ότι κι 
εγώ σήµερα στις 9:54 από το τηλέφωνο 6944607703 -και θα σου πω γιατί στο λέω- 
από το 6944607703 το κινητό τηλέφωνο αυτό, που είναι Vodafone -Panafon, που 
λέγαµε παλιά- έλαβα στο δικό µου το κινητό ένα µήνυµα SMS, το οποίο καθύβριζε 
τον κ. Πατερέλλη τον αντιδήµαρχο. Έχω, λοιπόν, να σου πω ότι τέτοιες πράξεις για 
εµένα προσωπικά, για τον Γιώργο τον Αδαλή, αποτελούν πράξεις ελεεινές, 
προβοκατόρικες και εξόχως ανήθικες. Όχι απλώς τις καταδικάζω, όχι απλώς τις ρίχνω 
στα κατάβαθα της ανηθικότητας, όχι απλώς τις καταδικάζω στον πιο µεγάλο βαθµό 
που υπάρχει αλλά πολύ περισσότερο έχω κι ένα µήνυµα για αυτούς, που τα 
στέλνουν… και για αυτό σου λέω, ότι κάποιοι θέλουν κάποια πράγµατα να τα 
µετατρέψουν από σκάνδαλα επιχειρηµατικά σε πολιτικά. Έχω, λοιπόν, να πω, ότι 
αυτοί οι ελεεινοί οι προβοκάτορες και οι ανήθικοι άνθρωποι θα αντιµετωπίσουν τη 
δηµοσιογραφική έρευνα. Όχι απλά τους καταδικάζω, όλες τις δηµοσιογραφικές µου 
δυνάµεις θα τις εξαντλήσω. Αύριο το πρωί θα πάω εγώ ο ίδιος στον Εισαγγελέα, θα 
του δείξω το µήνυµα αυτό, το οποίο είναι αισχρότατο, διότι έµαθα ότι ήρθε κι άλλο. 
∆εν το έλαβα εγώ. Σε κάποιους άλλους πήγε άλλο.      
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι. Είναι δύο διαδοχικά µηνύµατα από δύο διαφορετικούς 
αριθµούς. Και τα δύο υβριστικά.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Βρήκα, λοιπόν, και το δεύτερο κινητό τηλέφωνο, έτσι; Αύριο, λοιπόν, 
εγώ ο ίδιος θα πάω στον κ. Εισαγγελέα και θα ζητήσω από τον ίδιο τον Εισαγγελέα -
διότι τέτοιες ύβρεις εγώ προσωπικά δεν έχω ξαναδεί σε SMS, δεν ξέρω δηλαδή… δεν 
έχω ξαναδεί τέτοιο πράγµα. Και επειδή κάποιοι χρησιµοποίησαν µια δυο λέξεις, που 
είπα εγώ στο δελτίο ειδήσεων της Παρασκευής -για αυτό σου λέω προβοκάτορες. 
Πιθανό να µε εµπλέξουν εµένα σε µια αστική διαµάχη µε τον κ. Πατερέλλη ή 
οποιονδήποτε άλλο. Χρησιµοποίησαν δυο λέξεις, που είπα εγώ. Είναι σαφέστατο, ότι 
επιχειρείται προσπάθεια εµπλοκής του Γιώργου του Αδαλή σε µια πράξη ελεεινή, σε 
µια πράξη κακουργηµατική και µια πράξη εξόχως ανήθικη. Θα πάω, λοιπόν, στον κ. 
Εισαγγελέα, θα του δώσω το νούµερο και θα του ζητήσω… επειδή ήρθε και στο δικό 
µου το κινητό, έτσι; Το ένα µήνυµα και δεν ξέρω πόσα άλλα µηνύµατα µπορεί να 
σταλούν, θα πάω και θα του ζητήσω να άρει το απόρρητο και να δει από που, από 
ποιο σηµείο, από ποιο κινητό τηλέφωνο έφυγαν αυτά τα µηνύµατα. Αυτοί, που τα 
στέλνουν δε γνωρίζουν, ότι η τεχνολογία έχει προχωρήσει τόσο πολύ, που πέρα µαζί 
µε το µήνυµα το οποίο έστειλαν ή τα µηνύµατα, τα οποία έστειλαν, φεύγει και ο 
αριθµός του τηλεφώνου. Αν θέλει ο Εισαγγελέας αύριο µπορεί να βρει από ποιο 
σηµείο έχει φύγει το αρχικό SMS, από ποια κυψέλη για όσους γνωρίζουν. Κυψέλες 
λέγονται. Και να βρούµε ποιος είναι αυτός ο ελεεινός και τρισάθλιος προβοκάτορας, 
ο οποίος στην ουσία ακυρώνει τη δηµοσιογραφική έρευνα τη δική µου. ∆ιότι τώρα 
εγώ πως αυτή τη στιγµή, που είµαι σε µια κατάσταση στην οποία κατά το κοινώς 
λεγόµενο έχω το πάνω χέρι, διότι κάνω τη δηµοσιογραφική έρευνα, κάτι έχω βρει και 
το λέω, τώρα είµαι από κάτω, ανάσκελα. Πώς να το κάνουµε δηλαδή…       
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  ∆ιότι πιθανό κάποιοι να νοµίζουν, ότι µπορεί να τα έστειλα κι εγώ.  
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ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Θεωρείς, λοιπόν, Γιώργο ότι αυτά τα µηνύµατα είχαν 
ουσιαστικά στόχο τη δηµοσιογραφική έρευνα και όχι τον αντιδήµαρχο;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Όχι. Είχαν στόχο εµένα. ∆ιότι ειδικά το δεύτερο µήνυµα 
χρησιµοποίησε τρεις λέξεις, τις οποίες χρησιµοποίησα κι εγώ την Παρασκευή. Όχι κι 
εγώ. Συγγνώµη. Μόνο εγώ την Παρασκευή. Είχαν στόχο εµένα και τη 
δηµοσιογραφική έρευνα, να µε εµπλέξουν, να µε ακυρώσουν σε αυτή τη 
συγκεκριµένη περίπτωση, που ασκώ τη συγκεκριµένη δηµοσιογραφική έρευνα. Για 
αυτό λέω, ότι αυτό είναι µια καθαρή προβοκατόρικη πράξη, για την οποία δε θα 
περιµένω εγώ άλλους. Εγώ ο ίδιος θα πάω και θα ζητήσω από τον Εισαγγελέα να άρει 
το απόρρητο και να µας πει από πού έφυγε αυτό το µήνυµα. Έχω την εντύπωση, ότι 
θα δούµε εκπλήξεις. Πέραν από εκεί όµως απευθύνω ένα µήνυµα σε αυτούς, οι οποίοι 
συνηθίζουν να στέλνουν ανώνυµα µηνύµατα, ανώνυµα e-mails, ανώνυµα SMS… 
Έχω λοιπόν να τους στείλω χαιρετίσµατα από τον Γιώργο Αδαλή και να τους 
αναγγείλω, ότι παράλληλα µε τη δηµοσιογραφική έρευνα, την οποία δε θα την 
αφήσω, θα κάνω µια καινούργια δηµοσιογραφική έρευνα, που θα αφορά µόνο 
αυτούς. Αυτούς, οι οποίοι στέλνουν τέτοια µηνύµατα και… χρησιµοποιώντας τέτοιες 
προβοκατόρικες εκφράσεις.      
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Μάλιστα. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Σε ό,τι αφορά… Επέτρεψε µου ένα δευτερόλεπτο… Σε ό,τι αφορά την 
έρευνα, την οποία έχουµε ξεκινήσει για τα εισιτήρια, έχω να πω έτσι; Ότι ο Γιώργος 
Αδαλής φοράει παντελόνια, δεν χρειάζεται να στείλει κανενός είδους τέτοιο µήνυµα, 
δεν χρειάζεται να προβεί σε κανενός είδους τέτοια άνοµη, ανήθικη και 
προβοκατόρικη πράξη. Έχω, λοιπόν, να πω ότι και θα συνεχιστεί η έρευνα και όταν 
χρειαστεί να ασκήσουµε κριτική και έντονη κριτική, θα την κάνουµε. Συνεπώς ας µην 
κοιµηθούν ήσυχοι σήµερα αυτοί, οι οποίοι πρωί-πρωί έστειλαν σε πλήθος κόσµου 
αυτά τα µηνύµατα.     
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Μάλιστα. Γιώργο σε ευχαριστούµε πολύ.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Εγώ σας ευχαριστώ.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Κυρίες και κύριοι κάνουµε σύντοµο διάλειµµα.  
 
 
∆ελτίο ειδήσεων «Τα νέα στο Αρχιπέλαγος», το οποίο µεταδόθηκε την Τετάρτη 
16 Ιουλίου 2008  
Απόσπασµα: 23΄:27΄΄ 
(διπλό παράθυρο) 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Κι αυτό λοιπόν είναι νοµίζω κι ένα από τα κακά εδώ, που 
αντιµετωπίζουµε εδώ στον τόπο µας. Κάθε τέσσερα χρόνια πρέπει να ξεχνάµε τι έγινε 
την προηγούµενη τετραετία, να βρίσκουµε τα πάντα ότι είναι µαύρα, ότι δεν έχει γίνει 
τίποτα και ότι ήρθε η καινούρια δηµοτική αρχή και θα τα σώσει και θα τα φτιάξει απ’ 
την αρχή. Λοιπόν, εµείς είχαµε ασκήσει κριτική οξύτατη στον Άρη τον 
Χατζηκοµνηνό και στη δηµοτική του αρχή, αλλά ό,τι θετικό έκανε και ένα απ’ αυτά 
τα θετικά, το είχαµε προβάλει. ∆εν µπορεί τώρα σήµερα, να έρχεται η νέα δηµοτική 
αρχή του κ. Γιακαλή και να λέει ότι δεν µπορεί να ενεργοποιήσει αυτά τα 
πυροσβεστικά. Εγώ άκουσα να λένε ότι είναι παµπάλαια, ότι δεν…. Άµα τα δει 
κανένας, άµα τα βάλουµε τα πλάνα και παίξουνε και τα δει κάποιος, είναι µια χαρά. 
Και πολλά απ’ αυτά, είναι πιο σύγχρονα από της κανονικής της πυροσβεστικής. Και 
έρχοµαι λοιπόν εγώ και ρωτάω. Απευθείας ερώτηµα στη δηµοτική αρχή. ∆ηλαδή, οι 
υπόλοιποι δήµοι, οι οποίοι κάνουν κρα… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:  Σαράντα οκτώ. Σαράντα οκτώ στον αριθµό. 
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: …εντός και εκτός εισαγωγικών για τον µποναµά αυτόν που τους 
στέλνουνε. ∆ηλαδή τι έχουνε παραπάνω από το δικό µας δήµο και τα ‘χουνε πάρει; 
Τώρα δηλαδή που θα πάνε στον Κορυδαλλό, στο ∆ήµο Κορυδαλλού όλα αυτά κι 
αυτοί θα τα βάλουν στις υπηρεσίες τους και θα τα δουλέψουνε, τι πάει να πει; Τι είναι 
δηλαδή στον Κορυδαλλό παραπάνω και έχει ο ∆ήµος Κορυδαλλού που δεν µπορούµε 
να το ‘χουµε εµείς εδώ στο ∆ήµο Μυτιλήνης; Έλεος. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Και µάλιστα, ενόψει ενός καλοκαιριού πολύ ζεστού για όλη την 
Ελλάδα.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Έλεος. ∆εν µπορεί να σου δίνουνε Νίκο αυτή τη στιγµή όπλα για να 
ενισχύσεις τα περιαστικά σου δάση, να βοηθήσεις σαν ∆ήµος και σε άλλους 
∆ήµους… έρχονται τώρα συνένωση δήµων, έρχεται µπροστά τους συνένωση δήµων, 
θα είναι ο ∆ήµος Μυτιλήνης, Θερµής…  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:  Ο Καποδίστριας ΙΙ.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Καποδίστριας ΙΙ. Θα χρειαζόταν τέτοια πράγµατα κι εµείς να 
κλείνουµε τα µάτια και να λέµε δεν τα θέλουµε; Και το άλλο που δεν κατάλαβα 
καθόλου είναι ότι δεν του τα έδιναν κιόλας του ανθρώπου πίσω. Απ’ ότι κατάλαβα, 
του είπανε πάλι ότι για να µπορέσεις να τα πάρεις θα πρέπει να πάµε στην 
Αστυνοµία. Έτσι, έτσι άκουσα στο ρεπορτάζ, είπε ο άνθρωπος κι εγώ τον πιστεύω 
αυτό τον άνθρωπο. ∆εν µπορεί να λέει ψέµατα. Και τους απείλησε και λέει θα πάω 
στον Εισαγγελέα, είναι περιουσία µου. ∆ηλαδή, εµ δεν τα βάζουµε σε λειτουργία, εµ 
δεν τα επιστρέφουµε και πίσω. Γιατί ρε παιδιά; ∆εν ξέρω δηλαδή, ίσως αυτά τα 
θέµατα δεν χρήζουν δηµοσιογραφικής έρευνας, αλλά κάποιου άλλου είδους έρευνας 
από ειδικούς επιστήµονες. ∆εν ξέρω, τι να πω. Σταµατάω εδώ γι’ αυτό το θέµα, δεν 
έχω να πω κάτι άλλο. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Αυτό που µου κάνει εντύπωση πάντως Γιώργο είναι αφού 48 
δήµοι σε όλη τη χώρα έχουν κάνει αυτό τον πρότυπο πυροσβεστικό σταθµό, ένα 
τηλέφωνο σ’ ένα συνάδελφο δήµαρχο απ’ το δήµαρχο Μυτιλήνης ή από κάποιον 
αντιδήµαρχο, νοµίζω θα ήταν αρκετό για να βρεθεί η φόρµουλα και να λειτουργήσει. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Θα µπορούσε ο κ. Γιακαλής, αν ήθελε, και η δηµοτική του αρχή, να 
‘παιρνε αυτό τον πυροσβεστικό σταθµό, να ‘παιρνε αυτά τα οχήµατα και να έδινε ένα 
σε κάθε κοινότητα και τιµής ένεκεν να έδινε και ένα στην κοινότητα της Χαραµίδας, 
που τόσα πολλά έχουµε πει.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Η οποία έχει κατακαεί. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Λοιπόν. Τώρα µας τα πήρανε πίσω. ∆εν µπορώ να καταλάβω δηλαδή, 
τι άλλο να πούµε, δεν ξέρω τι να πούµε. ∆εν ξέρω τι άλλο πρέπει να ειπωθεί εδώ σ’ 
αυτό τον τόπο δηλαδή η τρέλα περισσεύει.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Είχε επισηµανθεί µάλιστα το θέµα αυτό από το ενηµερωτικό 
έντυπο και της µείζονος αντιπολίτευσης, έτσι δεν είναι; Σε πρωτοσέλιδό της, αν δεν 
κάνω λάθος. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Ναι και όχι µόνο. Και από αλλού είχε επισηµανθεί. Και όχι µόνο από 
τα «Νέα» της Μυτιλήνης, αλλά και από…κι από άλλους είχε επισηµανθεί και νοµίζω 
και πριν απ’ αυτό το έντυπο. Από κει και πέρα το ότι φτάσαµε σ’ αυτό το σηµείο 
σήµερα και όπως είπες στο ρεπορτάζ σου, χαιρέτα τον πυροσβεστικό σταθµό που 
χάνεις, εντάξει. Ας το δουν λοιπόν κάποιοι και ας το αξιολογήσουν µέχρι ποια 
βαθµίδα, µέχρι τι βαθµό είναι ικανοί να ασχοληθούν και µέχρι ποια πράγµατα είναι 
ικανοί να διαχειριστούν. ∆ιότι εµάς δεν µας ενδιαφέρουν ούτε οι κόντρες, που έχουνε 
µε την προηγούµενη δηµοτική αρχή, ούτε οι προσωπικές κόντρες, ούτε τίποτα. Εµάς 
µας ενδιαφέρει απ’ τη στιγµή που γινόµαστε και πανελληνίως ρεζίλι, να τα ‘χουν 
πάρει όλοι και εµείς να µην µπορούµε να πάρουµε, δεν ξέρω. Και επιτέλους ας 
βγάλουν µια ανακοίνωση. Ας ασχοληθούν µ’ αυτό το πράγµα και να µας πουν. ∆εν 
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είναι δυνατό να µας λένε ότι είναι παλιά. Εγώ µια χαρά τα βλέπω. ∆εν είναι δυνατόν 
να λένε όλα αυτά τα πράγµατα, για ασφάλιστρα.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Τώρα, ό,τι και να γίνει και ανακοίνωση να βγει Γιώργο Αδαλή, 
επέτρεψέ µου να σου πω ότι το πουλάκι πέταξε. ∆ράττοµαι της ευκαιρίας που είσαι 
µαζί µας Γιώργο για να -επειδή γνωρίζω ότι έχεις συνεχίσει- συνεχίζεις µάλλον και 
ασχολείσαι µε το γενικό πολεοδοµικό στη Βαριά, γνωρίζω ότι έχεις βγάλει κάποια 
καινούρια στοιχεία. Ε, συνεχώς τα τηλέφωνα του σταθµού χτυπάνε από κατοίκους 
της περιοχής και στο δικό µου το κινητό και µε ρωτάνε τι γίνεται µε το θέµα αυτό. 
Έχεις κάτι νεότερο να µας πεις;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Πολλά νεότερα έχω. Αλλά θα µου επιτρέψεις να µην επεκταθώ 
σήµερα σ’ αυτό το θέµα πολύ, εεε διότι ξέρεις ότι αν δεν τελειώσει µια 
δηµοσιογραφική έρευνα… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ασφαλώς.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αν δεν ερευνηθούν πολλά πράγµατα σε πολλές πτυχές, καλά είναι να 
µην ανοίγουµε ζητήµατα για τα οποία δεν έχουµε ολοκληρώσει τη δηµοσιογραφική 
έρευνα.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ασφαλώς.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αλλά ένα θέµα το οποίο το βάζω σήµερα ως ερώτηµα και θα πρέπει 
άµεσα να απαντηθεί, αν δεν απαντηθεί από τους ιθύνοντες, θα απαντηθεί, διότι θ’ 
απευθυνθώ εγώ στους ιθύνοντες µε µια επιστολή, είναι το ζήτηµα του ποιος έκανε τη 
µελέτη, αυτή τη συγκεκριµένη, της Βαριάς. Όνοµα, επίθετο, τηλέφωνο. Όχι 
αοριστολογίες. Πώς τον λένε. Ποια είναι τα στοιχεία του. Έτσι; Γιατί και στην 
προηγούµενη φορά που κουβεντιάζαµε… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Γυναίκα είναι, αν δεν κάνω λάθος. Έτσι δεν είναι;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Λοιπόν, είπα, δεν θέλω να πω ονόµατα, να βγουν και να µας πούνε 
ποιος. ∆ιότι εδώ τίθεται ένα ερώτηµα, που από φήµες, φεύγει από φήµες. Είναι 
δυνατόν εγώ, ο Γιώργος ο Αδαλής, που είµαι µελετητής, να έχω περιουσία στη Βαριά 
και να µου ανατίθεται σε µένα το ρυµοτοµικό της Βαριάς; ∆ηλαδή εγώ που έχω ίδιον 
όφελος από περιουσία στην ίδια, στην περιοχή τη συγκεκριµένη, να ανατίθουν, λες 
και χάθηκαν όλοι οι µελετητές απ’ το σύµπαν, να αναθέτουν σε µένα να κάνω µελέτη 
ρυµοτοµικού στη Βαριά;  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Θες να πεις Γιώργο… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εγώ που κάνω κατασκευές και κατασκευάζω σπίτια και οικοδοµές και 
εν πάση περιπτώσει, επιβλέπω και κατοικίες και έχω πελάτες εκεί και άλλους δεν 
έχω, αλλά όµως πολύ περισσότερο έχω δική µου περιουσία, να αναθέτουν σε εµένα 
τη µελέτη της Βαριάς;   
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Θες να πεις ότι ο µελετητής/µελετήτρια έχει περιουσία εκεί και 
µάλιστα… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Θέλω, ο δήµος… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: …λόγω επαγγέλµατος έχει και πελάτες µε περιουσίες στην 
περιοχή;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Θέλω ο δήµος να βγει απ’ το κουκούλι του. Ξέρω ότι ο Νάσος ο 
Γιακαλής έχει θάρρος. Λοιπόν, και να µην φοβάται, να απαντάει όταν του θέτονται 
ερωτήµατα. Η ερώτηση που απευθύνω είναι η εξής: πώς τον λένε τον µελετητή.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μάλιστα.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Και το δεύτερο σκέλος της ερώτησης: ο συγκεκριµένος µελετητής έχει 
οικόπεδα στη Βαριά; Έχει περιουσία στη Βαριά; Και αν ναι, γιατί ανατέθηκε σ’ 
αυτόν;  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μάλιστα.  
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ποιος τον επέλεξε; ∆εν έχουµε δικαίωµα…Κάποιοι µου λένε, µα είναι 
σω…λέει, τώρα θα ρωτήσεις τέτοια πράγµατα; ∆εν κατάλαβα λέω, δεν έχουµε 
δικαίωµα εδώ εµείς πλέον πια να ρωτάµε; ∆εν έχουµε δικαίωµα να θέτουµε 
ερωτήµατα, όταν βουίζει ο κόσµος απ’ έξω;  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Τη στιγµή µάλιστα που όλη η Βαριά είναι ανάστατη. Έτσι;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Λοιπόν, είναι ένα ερώτηµα, το οποίο καλά θα κάνει ο δήµαρχος να το 
απαντήσει.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Γνωρίζεις την απάντηση Γιώργο;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Και να ασχοληθεί. Προτρέπω το δήµαρχο Μυτιλήνης να ασχοληθεί ο 
ίδιος µε το συγκεκριµένο ζήτηµα.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Υπονοείς ότι ίσως δεν έχει ασχοληθεί µέχρι τώρα;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Από την έρευνά µου νοµίζω ότι δεν έχει ασχοληθεί. Έτσι νοµίζω.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μάλιστα. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Λοιπόν, ας βγει ο κ. Γιακαλής να πει ότι… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Κι εγώ δεν µπορώ να φανταστώ ότι έχει ασχοληθεί ο δήµαρχος 
Μυτιλήνης. Αν είχε ασχοληθεί, θα τα είχε δει όλα αυτά. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ας βγει. Μπορεί να βγει και να το διαψεύσει και να πει ναι, εγώ έχω 
ασχοληθεί. Ας βγει να το διαψεύσει. Γιατί το ερώτηµά µου είναι σαφέστατο και 
αναµένω µια απάντηση.   
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μάλιστα. Πολύ σηµαντικό και καίριο το ερώτηµα που έθεσες, 
ελπίζω να υπάρξει απάντηση. Άλλωστε, δεν είναι η πρώτη φορά που έχουµε καλέσει 
στο δελτίο, αλλά και σε συνέντευξη να µας παραχωρήσει ο κ. ∆ήµαρχος, οι 
Αντιδήµαρχοι, εεε κάποιος εκπρόσωπος εν πάση περιπτώσει του ∆ήµου και µέχρι 
στιγµής δεν έχει καταστεί αυτό δυνατόν, ας ελπίσουµε να γίνει στην πορεία. Γιώργο 
Αδαλή, σήµερα το πρωί σε περίµενε µία περίεργη έκπληξη, όταν κατέβηκες στο 
γραφείο σου. Ένα µπουγιουρντί. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τρία. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:  Θα µου επιτρέψεις… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τρία. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Τρία;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τρία. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:  Τρία µπουγιουρντιά;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μπουγιουρντί; ∆εν ξέρω τώρα αν στα τούρκικα αν ακούω αυτή τη 
λέξη. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Έχω επηρεαστεί από την κυρία Ακέρ, που βλέπαµε, που θα 
δούµε αργότερα ένα ρεπορτάζ µε την έκθεση κεραµικής, που µίλαγε στα τουρκικά, 
γι’ αυτό µου ήρθε αυτή η έκφραση.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ξέρεις, δεν έχω πρόβληµα κι εγώ ν’ αρχίσω να µιλάω στα τουρκικά. 
Τουλάχιστον, αυτοί που κάνουν ότι δεν καταλαβαίνουν… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Τι ακριβώς συνέβη;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: …θα καταλάβουν.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Τι ακριβώς συνέβη; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Είναι το…το θράσος, αν το θέλεις έτσι. Είναι να το πω η απόγνωση. 
Είναι η απώλεια της συναίσθησης του τι ρόλο έχει ο καθένας σ’ αυτή την κοινωνία, η 
οποία καθρεφτίζεται, όλα αυτά που είπα πριν, καθρεφτίζονται στην ενέργεια και στην 
πράξη του Αντιδηµάρχου Οικονοµικών Υπηρεσιών και φαρµακοποιού, Παντελή 
Πατερέλλη.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:  Έργων. Έργων, όχι Οικονοµικών Υπηρεσιών. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ε, συγνώµη. Αντιδηµάρχου Τεχνικών Έργων κ. Παντελή Πατερέλλη, ο 
οποίος θεώρησε καλό να µου στείλει εµένα, στη σύζυγό µου και σε µια εταιρία, την 
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οποία δεν τη γνωρίζω. Λοιπόν, δεν ξέρω ποια είναι αυτή η εταιρία. 
Λοιπόν…προφανώς πάνω στην πρεµούρα του να στείλει αγωγές, έστειλε και σε µια 
εταιρία στην οποία… να δούµε ποια είναι. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Για ποιο λόγο;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Της οποίας ζητά 150.000€ επί τρία, δηλαδή 450.000€.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:  Για ποιο λόγο; Τι του έκανες;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ε, προφανώς τον κ. Πατερέλλη τόσα λείπουν για να τελειώσει το 
οινοποιείο, που φτιάχνει επάνω στον Καράτεπε. Του λείπουν φαίνεται τετρακόσια 
πενήντα χιλιάρικα και σου λέει να τα πάρω από τον Αδαλή.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Για ποιο λόγο έκανε αυτές τις αγωγές ο κ. αντιδήµαρχος; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τις έχω δώσει σε νοµικούς, τις διάβασα κι εγώ. Θα σου πω µόνο 
κάποια πράγµατα τα οποία… Βέβαια, κοίταξε, ο καθένας έχει δικαίωµα να κάνει 
αγωγές. Κι εγώ µπορεί να κάνω αγωγή αύριο στον κ. Πατερέλλη, γιατί δεν µ’ αρέσει 
η φάτσα του. ∆εν µ’ αρέσει, τι να κάνω δηλαδή επειδή δεν µ’ αρέσει µπορεί να του 
στείλω µια αγωγή. Αυτό δε σηµαίνει ότι στο δικαστήριο θα υπάρχει ε… 
ανταπόκριση. Ο λόγος για τον οποίο υποβάλει και τις τρεις αγωγές είναι γιατί στην 
ηλεκτρονική εφηµερίδα Aegean Times τον συκοφαντήσαµε και ότι είπαµε πράγµατα 
τα οποία τον βλάψανε και µάλιστα παραθέτει και δύο σελίδες από καταλόγους 
λεσβιακών οργανώσεων στην Αθήνα, οι οποίοι, λέει, µόλις διάβασαν αυτό το 
δηµοσίευµα, κατάλαβαν, λέει, ότι πρόκειται για τον κ. Πατερέλλη και 
στεναχωρήθηκαν και οι σύλλογοι, στεναχωρήθηκε και ο κ. Πατερέλλης και χάθηκε η 
τιµή του και η υπόληψή του. Θα µου πεις τι ήταν το θέµα…     
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ποιο ήταν το θέµα;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Το θέµα ποιο είναι… Σε µία σατυρική στήλη των Aegean Times, όπου 
γράφονται διάφορα ευτράπελα, ε…και είναι ας το πούµε έτσι κάτι σαν την Αριάδνη 
των -πώς το λένε- των… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Του ∆ηµοκράτη …… Μυτιλήνης.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τον οποίο πολλοί αρέσκονται να λένε ότι τη γράφω εγώ, ενώ 
γνωρίζουν ότι δεν έχω καµία σχέση µ’ αυτή. Ε, όπως άλλες σατυρικές στήλες σε 
άλλες εφηµερίδες, έτσι έχουµε κι εµείς µία εκεί σατυρική στήλη, για να καταλάβει ο 
κόσµος, στην οποία µπαίνουµε, βλέπουµε, γράφουµε, ασχολούµαστε, σατιρίζουµε 
την επικαιρότητα. Και δεν γράφω µόνο εγώ, γράφουν κι άλλοι εκεί. Και σ’ αυτή 
την…σ’ αυτό το επίπεδο είχαµε…είχε αναφέρει ένα άρθρο, το οποίο δεν έψαξα να το 
βρω µέσα. Πιστεύω ότι για να το αναφέρει θα το βρήκε ο ίδιος. Εγώ δεν θυµάµαι, 
αλλά θα το ψάξουµε, θα το δούµε. Ένα άρθρο στο οποίο λέγαµε µέσα τι έγινε ξέρω 
γω, πρέπει να γίνουµε όλοι µας αντιδήµαρχοι για να κάνουµε πάρκινγκ στα µαγαζιά 
µας; Πρέπει να γίνουµε αντιδήµαρχοι για να αλλάζουµε τους δρόµους και να…για… 
τη θυµάσαι την ιστορία µε το δρόµο που είχε αλλαχθεί επί Χατζηκοµνηνού και 
πήγαιναν τα αυτοκίνητα από πάνω… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ναι.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Και µόλις βγήκε η δηµοτική αρχή τον άλλαξε και πήγε από κάτω, το 
φαρµακείο του κ. Πατερέλλη. Τέτοια πράγµατα δηλαδή, όπως και για τα φανάρια 
έλεγε µέσα: τι έγινε παιδιά µε τα φανάρια, φανάρια, δηλαδή αγοράζουµε εφτά 
φανάρια, τι έγινε. Έλεγε για τα κάγκελα, για τα κάγκελα… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μα, όλα αυτά Γιώργο Αδαλή, όλα αυτά αλλάζουν µε αποφάσεις 
της Επιτροπής Κυκλοφοριακού, έτσι δεν είναι;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Αυτό, αυτό λέει ότι ξέρεις, λέει, εγώ δεν…δεν παίρνω µόνος µου 
αποφάσεις, γι’ αυτό, λέει, σου κάνω αγωγή, δεν…τις παίρνει τις αποφάσεις η 
Επιτροπή Κυκλοφοριακού. Τώρα, να σου βάλω κάποια ερωτήµατα, για να καταλάβει 
και ο κόσµος. Το να ζητάς από ένα δηµοσιογράφο 450.000€, ε, που, όχι 450.000€, 
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ούτε το ένα εκατοστό δεν έχουµε απ’ αυτά τα λεφτά. Το να ζητάς από ένα 
δηµοσιογράφο 450.000€ είναι δικαίωµά σου. Πρόσεξε, όµως, θα σου πω κάποια 
πράγµατα, τι δεν είναι δικαίωµά σου, όταν είσαι πολιτικός. Η αγωγή αυτή έγινε για 
κάποιο λόγο, έτσι; Αυτό είναι, αυτό που δεν καταλαβαίνω, όµως, είναι γιατί αυτή η 
αγωγή, εφόσον ο κ. Πατερέλλης είναι εδώ, την προσδιόρισε να γίνει στην Αθήνα η 
εκδίκασή της.   
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Αυτό µπορεί να το καθορίσει ο δικηγόρος, ο συνήγορος 
κάποιου…; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Προφανώς. Για να την καθορίσει και για να οριστεί στην Αθήνα, τον 
Φεβρουάριο που µας έρχεται, την καθόρισε να γίνει στην Αθήνα, γιατί; 
Καταλαβαίνεις ότι για ένα δηµοσιογράφο, ο κ. Πατερέλλης µπορεί να έχει πολλά 
λεφτά και σου λέει και δέκα και είκοσι φορές να πάω στην Αθήνα τι έγινε; Αλλά για 
ένα δηµοσιογράφο, που θέλει χίλια και χίλια πεντακόσια ευρώ για να πάει για ένα 
διήµερο στην Αθήνα και να πληρώσει και το δικηγόρο του, άµα πάει δέκα φορές, που 
τόσες είναι οι αναβολές στις αγωγές, έτσι δεν είναι;  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Έτσι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Άµα πάει 10 φορές, είναι δεκαπέντε χιλιάδες. Και σου λέει που θα τα 
βρει αυτός τα δεκαπέντε χιλιάρικα; Ένα δεύτερο, έτσι; Για να καταλάβει ο κόσµος 
τελικά µε ποιους έχουν να κάνουν οι δηµοσιογράφοι, είναι σε ποιον ανέθεσε αυτή την 
αγωγή; Και κάνει και σε µένα πολύ µεγάλη εντύπωση.   
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Σε ποιον την ανέθεσε;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Ο µοναδικός ο οποίος έχει καταφέρει να προσδιορίσει την αγωγή όχι 
στη Μυτιλήνη, αλλά στην Αθήνα, ήταν η αντιδικία που είχε, που είχαν οι Aegean 
Times µε έναν µεγαλοεργολάβο, έτσι; Από τους µεγαλύτερους οικονοµικούς 
παράγοντες στην Αθήνα. Και ο µεγαλοεργολάβος αυτός, ο οποίος είχε πάρει όλα τα 
έργα, εεε, που έγιναν στη Μυτιλήνη και στη Λέσβο, είχαµε κάποια αντιδικία και µε 
το Αρχιπέλαγος, αλλά είχαµε µία αντιδικία µε τους Aegean Times, είχε δικηγόρο, το 
δικηγορικό γραφείο του ΠΑ.ΣΟ.Κ., του βουλευτή του ΠΑ.ΣΟ.Κ. του κ. Βγόντζα και 
του κ. Σταθόπουλου. Και αυτός του στελέχους του ΠΑ.ΣΟ.Κ..  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μάλιστα. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Πώς είναι δυνατόν τώρα ο κ. Πατερέλλης κι αυτός να έχει πάλι ως 
δικηγόρους τους δικηγόρους που είχε ο µεγαλοεργολάβος;  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Αυτό προφανώς είναι τυχαίο.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εγώ, κοίταξε να σου πω κάτι…  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: ∆εν µπορώ να το ερµηνεύσω αλλιώς. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ας απαντήσει σ’ αυτό ο κ. Πατερέλλης. Θα απαντήσει κάποια στιγµή.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: ∆εν µπορώ… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ότι πως είναι δυνατόν δηλαδή, τόσοι, δηλαδή τόσα δικηγορικά 
γραφεία, έπεσαν στον ίδιο;  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: ∆εν µπορούµε να πούµε… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Είναι µεγάλη σύµπτωση. Θα µου πεις βέβαια, έχει δικαίωµα να πάρει 
όποιο δικηγόρο θέλουνε. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ασφαλώς και βεβαίως… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αλλά κι εγώ έχω δικαίωµα ν’ αναρωτιέµαι. Πολύ µεγάλη σύµπτωση. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ασφαλώς κι έχεις το δικαίωµα, αλλά… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αν πρόκειται περί συµπτώσεως.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ασφαλώς, βέβαια, να µην αφήνουµε και σκιές. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εκτός και αν του τον σύστησε ο µεγαλοεργολάβος. Τον κ. Βγόντζα. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Εντάξει, ζούµε σε µια δηµοκρατικά ευνοµούµενη χώρα, µπορείς 
να έχεις φίλους και παρέες όποιον θέλεις… 
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Και εγώ επειδή είναι δηµοκρατικά, έχω δικαίωµα να βάζω 
δηµοκρατικά τα ερωτήµατα.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μπορείς να έχεις παρέα όποιον θέλεις, να συµβουλεύεσαι 
όποιον θέλεις από τη στιγµή που βεβαίως που δεν πλήττεται και το δηµόσιο 
συµφέρον. ∆ε νοµίζω… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Είναι δεδοµένο…Πρόσεξε να σου πω τώρα ποιο είναι το µεγάλο 
µυστικό. Σου είπα και πριν, να καταλάβουν και οι τηλεθεατές, ότι εγώ έκανα, ότι 
στους Aegean Times γράφτηκε κάτι φωτογραφικά. Για να φανταστείς, ούτε το όνοµά 
του δεν είχε πουθενά.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μάλιστα.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ούτε το όνοµά του. Ούτε και Αντιδήµαρχος στη Μυτιλήνη, που ποιος 
ξέρει στην Αθήνα ποιος είναι Αντιδήµαρχος στη Μυτιλήνη. Ένας Αντιδήµαρχος ενός 
νησιού και έγραψε 15 σελίδες το δικηγορικό γραφείο του κ. Βγόντζα, για να 
προσπαθήσει να συνδέσει το Αντιδήµαρχος, το από δω, το από κει, το έτσι, το 
γιουβέτσι, να τα φέρει κοντά για να στήσει κατηγορητήριο και να ζητήσει από µένα 
450.000€. ∆εκαπέντε σελίδες έγραψε στην αγωγή. Έρχοµαι, λοιπόν, εγώ όµως και 
ρωτάω. Γιατί πολύ περίεργα τα βλέπω όλα αυτά. Γιατί έκανε στους Aegean Times 
αγωγή για ένα φωτογραφικό, που δεν µπορούσε κανένας εύκολα να καταλάβει ποιος 
είναι. Ένα φωτογραφικό εεε…άρθρο…    
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Σχόλιο, άρθρο. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Που στο λέω ξανά θα ψάξω να το βρω, έτσι; ∆εν ξέρω αν είναι µέσα 
στους Aegean Times, θα ψάξω να το βρω. Αλλά γιατί δεν έκανε αγωγή πάλι σε µένα 
και στο Αρχιπέλαγος και φρόντισε να µπλέξει και τη σύζυγό µου µέσα, γιατί δεν 
έκανε σε µένα και στο Αρχιπέλαγος, που όλα αυτά που αναφέρει µέσα στην αγωγή, 
τα ‘χω πει εδώ σ’ αυτό το βήµα, χρησιµοποιώντας τ’ όνοµά του. Την ηµέρα που 
έκανε την πρόκληση και ήθελε να βγει στον αέρα να µη συζητήσει µ’ εµένα, 
προφανώς ήταν, ετοίµαζε τις αγωγές, δεν ξέρω τι έκανε, γιατί όταν του είπα ότι εγώ 
ξέρεις κάτι; Πες µου το πρώτο έργο που έκανες. ∆εν ήταν ο δρόµος που πάει στο 
οινοποιείο σου; Γιατί, λοιπόν, δεν έκανε στο Αρχιπέλαγος και σε µένα αγωγή; Παρά 
έκανε στους µικρούς Aegean Times, έτσι; Στους µικρούς Aegean Times, σε σχέση µε 
το Αρχιπέλαγος, και έκανε στο µικρό δηµοσιογράφο, σε σχέση µε τους οικονοµικούς, 
εεε…µε την οικονοµική διαχείριση εδώ του σταθµού, στον µικρό δηµοσιογράφο, για 
ποιο λόγο; Με σκοπό να µου κλείσει το στόµα. Να µε φιµώσει για να µην µιλάω ούτε 
για τις δουλειές του, ούτε και για την πολιτική του καριέρα και σταδιοδροµία, που 
θέλει να έχει. Ούτε και να του ασκούµε… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Θυµάµαι πάντως το…  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Ούτε να του ασκούµε κριτική του κ. Πατερέλλη. Και όπως επί 15 
χρόνια ήταν στο απυρόβλητο, τώρα, λοιπόν, να συνεχίσει να παραµένει στο 
απυρόβλητο.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ε, ίσως τελικά, όµως, Γιώργο είναι µία παρεξήγηση, αφού δεν 
γνωρίζεις καν το άρθρο αυτό και το οποίο µπορεί να µην αναφέρεται και σ’ αυτόν. 
∆εν ξέρω, δεν το γνωρίζω. Ίσως…  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Άκου.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ίσως είναι µια παρεξήγηση, η οποία να λυθεί κιόλας, χωρίς να 
φτάσουµε στα δικαστήρια.   
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Νίκο Πετρά, αυτή την υπόθεση, σου υπόσχοµαι, θα την πάω µέχρι το 
τέλος.    
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Γιατί απ’ ότι ξέρω, επέτρεψέ µου Γιώργο, γιατί απ’ ότι ξέρω, ο 
Αντιδήµαρχος ο κ. Πατερέλλης και αυτός, είναι κατά των δικαστηρίων, θυµάµαι 
συχνά – πυκνά… 
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τώρα µε δουλεύεις µου φαίνεται.    
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Συχνά-πυκνά θυµάµαι να κάνει δηλώσεις και να αναφέρεται ότι 
δεν πρέπει να ποινικοποιείται η δηµοσιογραφία γενικότερα… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Με δουλεύεις µου φαίνεται τώρα. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Κατηγορούσε τον πρώην δήµαρχο για δικοµανή. Ε, τα θυµάσαι 
αυτά.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Με δουλεύεις µου φαίνεται τώρα.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Άρα, λοιπόν, για να φτάσει στα όριά του ο άνθρωπος να κάνει 
µία αγωγή, προφανώς κάτι τον πείραξε. Προφανώς. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Με δουλεύεις µου φαίνεται τώρα. Κι εσύ ως δηµοσιογράφος εδώ του 
καναλιού, δεν εισέπραξες εξώδικο πριν 2-3 µήνες; Εξώδικο δεν σας έστειλε σε σας 
και εγκάλεσε τους δηµοσιογράφους του καναλιού ο κ. Πατερέλλης, που κατά τ’ άλλα 
είναι όπως τον λες; Ε; Κατηγορούσε τον Χατζηκοµνηνό ως δικοµανή, ως το ένα, ως 
το άλλο; Και τώρα κοντεύει να γίνει πρωταθλητής στις αγωγές; Τρεις αγωγές µέσα σε 
µια µέρα µου ‘στειλε. Έχει στείλει εξώδικο. Γιατί; Γιατί θέλει να φιµώσει, είναι 
πρακτική του αυτή, είναι πολιτική του πρακτική και είναι κερδισµένος µέχρι σήµερα. 
Αλλά µέχρι σήµερα, στο ξαναλέω. Είναι κερδισµένος.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Εν πάση περιπτώσει.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Είναι πρακτική του, θέλει να φιµώνει τον κόσµο. Εγώ λοιπόν… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ας κλείσουµε το θέµα.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Όχι, θα µου επιτρέψεις, γιατί το άνοιξες εσύ το θέµα. Εγώ δεν είχα 
σκοπό ακόµα ν’ ασχοληθώ. Σου λέω καλά – καλά, δεν είδαν οι δικηγόροι µου τι 
ζητάει αυτός ο άνθρωπος.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: ∆εν έχουµε πολύ χρόνο, όµως, Γιώργο.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μπορεί να ‘χει και δίκιο, άµα θέλει 450.000€ και όπως σου είπα του 
λείπουνε, να του τα δώσουµε ρε παιδί µου, ξέρω γω; Τι να πω; Λοιπόν, αλλά, ένα 
άλλο θέµα που πρέπει να τονιστεί. Ό,τι έχουµε γράψει στους Aegean Times για το 
συγκεκριµένο θέµα, ό,τι έχει γραφτεί εκεί πέρα, φωτογραφικά, σε αντιπαραβολή µε 
αυτά τα οποία ερευνούµε τώρα και στους Aegean Times, έτσι; Αλλά και άλλοι 
δηµοσιογράφοι ερευνούν, είναι εδώ και 6 µήνες. Βάζω, λοιπόν, ευθέως το ερώτηµα 
και λέω, καταγγέλλω δηµόσια τον Αντιδήµαρχο Οικονοµικών, το φαρµακοποιό τον 
κ. Πατερέλλη. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Τεχνικών Έργων. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αυτόν. Λοιπόν, τον καταγγέλλω δηµόσια ότι η αγωγή του είναι 
σκηνοθετηµένη, η αγωγή του είναι στηµένη κατά κύριο λόγο όχι για να 
σταµατήσουµε την κριτική, η οποία γίνεται στο πρόσωπό του ως Αντιδήµαρχος, και 
είναι πολιτική κριτική στις πράξεις του και στις επιλογές του, αλλά κυρίως, για να 
σταµατήσει η µεγάλη έρευνα, την οποία έχω ξεκινήσει προ εξαµήνου και έχει 
εξοργίσει τον κ. Πατερέλλη, για τις απευθείας αναθέσεις σε εργολάβους, που έχει 
κάνει τα τελευταία, τα προηγούµενα χρόνια, τέσσερα, ως δηµοτική αρχή, αλλά και 
σήµερα. Η έρευνά µου αυτή έχει ενοχλήσει πολύ τον κ. Πατερέλλη και τον προκαλώ 
όχι να µου κάνει αγωγές εµένα και τη σύζυγό µου, για κάποια πράγµατα, για τα 
κάγκελα, για τα φανάρια, κάποια φωτογραφικά. Τον προκαλώ να ‘ρθει και να καθίσει 
εδώ και να του θυµίσω µία προς µία, διότι εγώ ούτε εγωιστής είµαι, άλλη είναι η 
δουλειά µου και ο ρόλος µου Νίκο Πετρά. Ούτε εγωιστής είµαι, ούτε και µανίζω µε 
κανέναν. Εκτελώ εδώ και έξι µήνες και το ξέρει αυτό ο Παντελής ο Πατερέλλης µια 
δηµοσιογραφική έρευνα για τις απευθείας αναθέσεις. Σε ποιους εργολάβους δόθηκαν, 
µε τι ποσοστά δόθηκαν και εάν, ερευνώ εάν, το τονίζω το εάν, κα-τα-σπα-τα-λή-θη-
κε δηµόσιο χρήµα.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Αυτά Γιώργο Αδαλή… 
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ας αφήσει λοιπόν τις υπεκφυγές… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ας αποφύγουµε… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: …και τα τετρακόσια πενήντα χιλιάρικα που γυρεύει ο κ. 
Πατερέλλης… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Επέτρεψέ µου. Επέτρεψέ µου. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Και τον προκαλώ δηµόσια. Όχι τον προσκαλώ, πρόσεξε, δεν τον 
προσκαλώ, δεν έχω δικαίωµα να προσκαλέσω. Τον προκαλώ δηµόσια να ‘ρθει και να 
καθίσει εδώ δίπλα µου και να µου εξηγήσει…  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ας αποφύγουµε, όµως… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Να µου εξηγήσει πως έδωσε 176 απευθείας αναθέσεις την 
προηγούµενη τετραετία. Ποια είναι τα κριτήριά του.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ας αποφύγουµε, όµως, να χρησιµοποιήσουµε εκφράσεις 
κατασπατάληση δηµοσίου χρήµατος κι όλα αυτά.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: ∆εν είπα, αυτό το λες εσύ Νίκο Πετρά.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Όχι εσύ το είπες πριν δύο λεπτά.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Όχι, δεν το είπα, µάλλον είχες το µυαλό σου αλλού και δεν άκουγες.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Όχι.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Είπα ότι ερευνώ εάν υπάρχει κατασπατάληση του δηµοσίου χρήµατος.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Τώρα το είπες σωστά.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Όχι, έτσι το ‘πα και πριν. Εσύ δεν τ’ άκουσες. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Να το αποφύγουµε λοιπόν, εν πάση περιπτώσει, γιατί όλα αυτά 
είναι σε εξέλιξη, η έρευνα είναι σε εξέλιξη. Ας ελπίσουµε να λυθεί αυτή η 
παρεξήγηση, θέλω να πιστεύω εγώ. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  ∆εν θέλω να λυθεί εγώ τίποτα. Άκουσε να δεις Νίκο, όποιος αντιδρά 
µε αυτούς τους τρόπους… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Γιατί δεν είναι σωστό, εν πάση περιπτώσει.   
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Να περιµένει, να περιµένει ότι και οι υπόλοιποι δεν είµαστε άνθρωποι 
από ατσάλι, και εγώ έτσι θα αντιδράσω.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Απλώς, δεν είναι σωστό να λύνονται έτσι τα προβλήµατα.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Κι εγώ θα κάνω ανταγωγές, µη νοιάζεσαι.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Είµαι σίγουρος γι’ αυτό.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Τελείωσαν οι εποχές, οι οποίες ξέρανε κάποιοι εδώ πέρα ότι κούναγαν 
µε τα µαγικά τους ραβδάκια τα κύµατα του Αιγαίου πελάγους. Κι εγώ θα κάνω 
ανταγωγές. Η πρώτη φορά στη ζωή µου που θα κάνω αγωγή σε πολίτη, θα ‘ναι αυτή. 
Αλλά ως εδώ και µη παρέκει. Ή θα παίξουνε µε δηµοκρατικούς όρους… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ας ελπίσουµε λοιπόν… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Και θα τιµούνε τα κόµµατα στα οποία είναι. Τα δηµοκρατικά 
κόµµατα, τα οποία τους φιλοξενούν στις τάξεις τους ή θα βγάλουν τις µάσκες και θα 
πουν: εµείς δεν είµαστε ΠΑ.ΣΟ.Κ..  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μάλιστα. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Ανήκουµε σε άλλου είδους κόµµατα και άλλες δικαιολογίες. Λιµάνι 
βρήκαµε στο ΠΑ.ΣΟ.Κ..  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Γιώργο Αδαλή, να σε ευχαριστήσω πολύ για την παρουσία σου 
στο δελτίο. Ελπίζω να λήξει οµαλά και ειρηνικά αυτή η ιστορία. Κυρίες και κύριοι, 
πάµε σε ένα σύντοµο διαφηµιστικό διάλειµµα και επιστρέφουµε µε τα υπόλοιπα 
θέµατα της επικαιρότητας.  
Το δελτίο συνεχίζεται µε άλλα θέµατα…  
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Εκποµπή «Με µια µατιά», η οποία µεταδόθηκε την Παρασκευή 9 Μαΐου 2008  
Απόσπασµα: 51´:45´´ 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Παρασκευή 9 Μαΐου. Σηµαντικές εξελίξεις είχαµε σχετικά µε 
το θέµα των εισιτηρίων, που αφορούν το ∆ήµο Μυτιλήνης και εµπεριέχονται στις 
περίφηµες λίστες του τουριστικού πρακτορείου «Σαµιώτης». Ο τουριστικός 
πράκτορας έστειλε επιστολή στον Αντιδήµαρχο Παντελή Πατερέλλη σύµφωνα µε την 
οποία επιβεβαιώνεται ο δεύτερος στα λεγόµενα του, ότι δηλαδή πλήρωσε ο ίδιος τη 
διανυκτέρευση του, ενώ το εισιτήριο του πληρώθηκε από το ∆ήµο Μυτιλήνης. 
Αυτοµάτως όµως µε τη σύνταξη αυτής της επιστολής έρχεται στη µνήµη µας µια 
ανάλογη επιστολή που είχε αποστείλει ο πράκτορας στον πρώην ∆ήµαρχο Άρη 
Χατζηκοµνηνό µε την οποία τον δικαίωνε για το ίδιο θέµα.  
Προβολή ρεπορτάζ (ενδείξεις DVD 00΄:40΄΄- 06΄:58΄΄)  
Υπότιτλος: «Μήπως κρύβετε κάτι πίσω από τη διανυκτέρευση στη Ρόδο;» 
Ένδειξη στην οθόνη: 09.05.08 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Επιστολή έστειλε στο «Αρχιπέλαγος» ο Αντιδήµαρχος 
Έργων του ∆ήµου Μυτιλήνης κ. Παντελής Πατερέλλης, σύµφωνα µε την οποία ο 
τουριστικός πράκτορας Γιάννης Σαµιώτης λέει ότι η διανυκτέρευση του 
Αντιδηµάρχου στη Ρόδο πληρώθηκε από τον ίδιον και κακώς αναµίχθηκε το όνοµα 
του για δαπάνες που δεν τον αφορούν.  

  «Μυτιλήνη 7.5.2008.  
  Αγαπητέ κ. Πατερέλλη Παντελή,  
  Απαντώντας στην αίτηση σας µε θέµα «Οφειλή του ∆ήµου προς το 
πρακτορείο µου για µια διανυκτέρευση σας στη Ρόδο ως Αντιδηµάρχου το 
2002 στο υπερβολικό ποσό ύψους 1.100 €, µετά τα όσα καταγγέλθηκαν  στο 
δελτίο ειδήσεων του τηλεοπτικού σταθµού «Αρχιπέλαγος» στις 6.5.2008 από 
τον κ. Αδαλή Γιώργο, ο οποίος ήταν προσκεκληµένος της κας Χατζηγεωργίου, 
σας γνωρίζω τα παρακάτω. 
  Η οφειλή των 1.100 € αφορά συγκεκριµένα δυο εισιτήρια µε 
επιστροφή στην Ρόδο και 3 διανυκτερεύσεις των υπαλλήλων του ∆ήµου, 
Στυλιανίδου Μαριάνθης και Κηπουρού Αλέξανδρου από 3-6 Απριλίου 2002, 
οι οποίοι παρακολούθησαν διεθνές συνέδριο µαζί µε εσάς.  
  Το δικό σας εισιτήριο και η µια διανυκτέρευση που κάνατε για την 
ίδια εκδήλωση στη Ρόδο, όπως προκύπτει από το αρχείο µας έχει πληρωθεί 
το µεν εισιτήριο από τον ∆ήµο Μυτιλήνης µε το υπ’ αριθµόν 1811 χρηµατικό 
ένταλµα το 2002 και την υπ' αριθµόν 510 απόφαση του 2002 στις 31/10, 
ποσού 117,48 €. Η δε διανυκτέρευση σας, από εσάς τον ίδιο προσωπικά το 
Νοέµβριο του 2002. Κακώς λοιπόν αναµίχθηκε το όνοµα σας για δαπάνες 
που δεν σας αφορούν. Σας επισυνάπτω τα σχετικά δικαιολογητικά οφειλής. 
  Με χαιρετισµούς φιλικούς, 

  Γιάννης Σαµιώτης 
(προβάλλονται πλάνα της επιστολής) 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Κακώς λοιπόν συµπεριλήφθηκε στις καταστάσεις του κ. 
Σαµιώτη η διανυκτέρευση του κ. Πατερέλλη. Το πρώτο ερώτηµα λοιπόν που γεννάται 
αβίαστα είναι το εξής: Γιατί κ. Σαµιώτη χρεώσατε στο ∆ήµο Μυτιλήνης µια 
διανυκτέρευση την οποία ήδη έχετε πληρωθεί και αναγκάζεστε εκ των υστέρων να 
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δίνετε επιστολές και να λέτε ότι κακώς συµπεριλήφθηκε το όνοµα του Αντιδηµάρχου; 
Το δεύτερο ερώτηµα απευθύνεται στον ∆ήµαρχο Μυτιλήνης κ. Νάσο Γιακαλή και 
είναι το εξής: γιατί κ. ∆ήµαρχε ενώ υπήρξε αποστολή τριών ανθρώπων στη Ρόδο για 
το συνέδριο και συγκεκριµένα του κ. Παντελή Πατερέλλη, του κ. Αλέξανδρου 
Κηπουρού και της κας Μαριάνθης Στυλιανίδου, εκδώσατε ένταλµα πληρωµής και 
πληρώθηκε µόνο αυτό του κ. Πατερέλλη; Γιατί τα άλλα δυο εισιτήρια ζητάει ο 
πράκτορας να τα πληρωθεί. Ή, µήπως και αυτά έχουν πληρωθεί και κατά λάθος 
µπήκαν στην περίφηµη πια αυτή λίστα; Για να θυµηθούµε όµως και µια άλλη 
επιστολή που έστειλε ο τουριστικός πράκτορας Γιάννης Σαµιώτης το Μάρτη του 
2007 σύµφωνα µε την οποία κακώς κατηγορήθηκε ο πρώην ∆ήµαρχος Άρης 
Χατζηκοµνηνός από την παρούσα ∆ηµοτική Αρχή για προσωπικά εισιτήρια που 
δήθεν προσπάθησε να τα χρεώσει στο ∆ήµο Μυτιλήνης. Για να τη θυµηθούµε: 
  «Μυτιλήνη, 2.3.2007, ώρα 18.00. 
  Αγαπητέ κ. Χατζηκοµνηνέ, 

  Μετά τη σηµερινή απογευµατινή µας συνάντηση στο γραφείο µου 
και µετά από τις σηµερινές δηµοσιεύσεις του τοπικού Τύπου, σας διαβεβαιώ 
απερίφραστα ότι το ποσόν που αφορά σύµφωνα µε τα δηµοσιεύµατα εισιτήρια 
της συζύγου σας, των παικτών, των προπονητών του Αιολικού και 
προσωπικών φίλων σας ανέρχεται στο ποσό των 2.165 € από το 2003 έως το 
2006.  
  Και αναλυτικότερα είναι: Εισιτήρια κας Χατζηκοµνηνού. 1.190 €. 
Εισιτήριο Μίχου 303 €. Και εισιτήρια Τερζή, Μπελίτσα, Πίτκα και Βιέιρα 393 
€. Βεσελίνοβιτς 199 € και Τράνσκοβιτς 80 €. Το ανωτέρω ποσό αφορά 
προσωπικό σας λογαριασµό, δεν έχει καµία σχέση µε τις οφειλές του ∆ήµου 
και κακώς συµπεριελήφθη στις καταστάσεις που εστάλησαν από το Γραφείο 
µου.  
  Επίσης σας ενηµερώνω ότι οι οφειλές του ∆ήµου που αναφέρονται 
στις καταστάσεις µου, περιλαµβάνουν την περίοδο και των δυο ∆ηµαρχιών 
Γιακαλή - Χατζηκοµνηνού και αφορούν τα έτη 2000-2006. Και ειδικότερα 
είναι αεροπορικά εισιτήρια των ∆ηµάρχων και των υπαλλήλων του ∆ήµου, 
µετακινήσεις ΚΑΠΗ στη Λέσβο και στην Ελλάδα και της ∆ΕΠΤΑΜ. 
  Με φιλικούς χαιρετισµούς  
  Γιάννης Σαµιώτης 
(προβάλλονται πλάνα της επιστολής)  

∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Γιατί λοιπόν κ. Πατερέλλη, κύριε Αντιδήµαρχε των 
Οικονοµικών του ∆ήµου, Απόστολε Πατέστο και κ. Γιακαλή κατηγορήσατε µε τόση 
σφοδρότητα τον κ. Χατζηκοµνηνό χωρίς να εξετάσετε την αλήθεια η οποία τελικά 
έλαµψε; 
Προβάλλονται δηλώσεις του κ. Γιακαλή από τις 01-03-2007 
«Ποιοι ταξίδευαν και έφτασε το ποσό αυτό σε αυτό το τεράστιο νούµερο; Η σύζυγος 
του κ. Χατζηκοµνηνού πότε µε το πατρικό της όνοµα και πότε µε το όνοµα του κ. 
Χατζηκοµνηνού, ο Τόζα Βεσελίνοβιτς. Προπονητής για δυο µήνες στον Αιολικό. Ο κ. 
Μίχος. Ένας…ένας. Φίλοι του διάφοροι». 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Μήπως τελικά κύριοι της δηµοτικής αρχής η αντίδρασή σας 
αυτή δικαιώνει έστω και µετά από τόσο καιρό πανηγυρικά τον πρώην ∆ήµαρχο Άρη 
Χατζηκοµνηνό, ο οποίος µάταια φώναζε τόσο καιρό πως ουδέποτε έπραξε κάτι 
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ανάλογο; Αλλά βέβαια τότε έτσι συνέφερε πολιτικά τη δηµοτική αρχή του κ. 
Γιακαλή. Ενώ τώρα όχι. Βλέπεις τα δικά µας είναι πάντα σύκα, ενώ των άλλων είναι 
και θα είναι για πάντα καρύδια.  
(τέλος ρεπορτάζ)  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Καλεσµένος στο κεντρικό δελτίο ειδήσεων την Παρασκευή ο 
δηµοσιογράφος Γιώργος Αδαλής, ο οποίος σχολιάζει και όσα έγιναν.  

 
Προβολή video (ενδείξεις DVD 07΄:06΄΄- 20΄:02΄΄) 
Υπότιτλος: «Νέα στοιχεία προκύπτουν από τις λίστες των εισιτηρίων» 
Ένδειξη στην οθόνη: 09.05.08 
(διπλό παράθυρο) 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Γιώργο, θα ξεκινήσουµε µε το θέµα των εισιτηρίων στη Ρόδο, 
µε τα νέα στοιχεία που έχουν προκύψει µετά την επιστολή που έστειλε στον 
τηλεοπτικό µας σταθµό ο Αντιδήµαρχος ο κ. Παντελής Πατερέλλης. Απ’ την 
επιστολή αυτή φαίνεται ξεκάθαρα, καθαρά εν πάση περιπτώσει, ότι τόσο το 
εισιτήριο, όσο και η διανυκτέρευση του κ. Πατερέλλη έχουν πληρωθεί. Το ερώτηµα 
είναι γιατί συµπεριλήφθηκαν στη λίστα αυτή εφόσον δεν υπάρχουν ως χρέη.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ας τα πάρουµε από την αρχή. Μισό λεπτό… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Να τα πάρουµε από την αρχή… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Πρέπει να ξεκαθαρίσουµε αυτά τα οποία ουδείς µπορεί να ξεκαθαρίσει 
µέσα στο γενικό µπάχαλο που γίνεται αυτή τη στιγµή. Έχω µπροστά µου την 
επιστολή του κ. Σαµιώτη, την οποία την παραλάβαµε χτες το βράδυ κατά τη διάρκεια 
του δελτίου ειδήσεων, είδαµε και στο ρεπορτάζ την αναγνώσατε, όµως ουδείς 
πρόσεξε κάτι. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Τι; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μετά λύπης µου λοιπόν λέω και απευθύνοµαι προς το ∆ήµαρχο 
Μυτιλήνης τον κ. Νάσο Γιακαλή ότι είναι η δεύτερη φορά στην οποία ο κ. Σαµιώτης 
τον εκθέτει ανεπανόρθωτα. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Μάλιστα. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Υπενθυµίζω ότι την πρώτη φορά τον εξέθεσε µε τα εισιτήρια του κ. 
Χατζηκοµνηνού τα οποία έστειλε πάλι µια ανάλογη επιστολή και έλεγε «κακώς 
συµπεριελήφθησαν αυτά τα εισιτήρια της συζύγου», µάλιστα είπε ότι ταξίδευε πότε 
µε το πατρικό της και πότε µε το όνοµα του συζύγου της. Από ένα έλεγχο που κάναµε 
δεν συνέβη ποτέ αυτό, πάντα µε το όνοµά της ταξίδευε, τα άλλα ήταν κάποια 
εισιτήρια της κόρης του… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  κ. Χατζηκοµνηνού.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ε, βέβαια. Ταξιδεύουµε µε ταυτότητα δεν ταξιδεύουµε µε ό,τι 
θέλουµε. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:   Βεβαίως. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Έτσι; Λοιπόν… Ούτε κι εκεί ήταν ενηµερωµένος, προφανώς ο κ. 
Σαµιώτης ή δεν του έδωσε επαρκή στοιχεία, ή του έδωσε και τα απέκρυψε. 
Έρχοµαι λοιπόν στη δεύτερη επιστολή Σαµιώτη η οποία από µόνη της αποτελεί ένα 
σκάνδαλο. Εγώ δεν έχω ξαναµαταδεί τέτοια πράγµατα. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:   Την επιστολή προς τον Παντελή Πατερέλλη; 
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Βεβαίως.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Ωραία. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ακούστε να δείτε τι λέει… έχω µπροστά µου την επιστολή και την 
κατάσταση την οποία δεν τη βρήκαµε εµείς, µας την έδωσαν την κατάσταση, δεν 
βγάζουµε εµείς από το µυαλό µας τίποτα. Η κατάσταση λοιπόν λέει: Κηπουρός 29/3 
Μυτιλήνη – Ρόδος – Μυτιλήνη 106 €, Στυλιανίδου 29/3/2002 Μυτιλήνη – Ρόδος – 
Μυτιλήνη 106 €. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Ωραία.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Από κάτω λέει: διανυκτέρευση Κηπουρός Στυλιανίδου - Πατερέλλης 
στη Ρόδο 1.170 €. Αυτά άµα τα αθροίσεις όσοι ξέρουν αριθµητική, κάνουν 1.482 €. 
Συµφωνούµε; 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Είναι 1.482; 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Τόσα είναι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Έρχοµαι λοιπόν στην επιστολή του κ. Σαµιώτη και γιατί σας λέω  ότι 
εκθέτει τον κ. Γιακαλή για δεύτερη φορά. Η οφειλή –λέει- των 1.100 € -ποια 1.100 €; 
Πρόσεξε: αφορά συγκεκριµένα 2 εισιτήρια µε επιστροφή στη Ρόδο και 3 
διανυκτερεύσεις των υπαλλήλων του ∆ήµου της κας Στυλιανίδου και του κ. 
Κηπουρού Αλεξάνδρου από 3 έως 6 Απριλίου του 2002. Κάθε λέξη και 
παραπλάνηση! Κάθε λέξη… Θες να πω ψέµα; Θες να πω µπάχαλο; Πρόσεξε… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ωραία, Γιώργο, εξήγησε τι ακριβώς εννοείς. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τι ακριβώς εννοώ… Κατ' αρχάς η οφειλή δεν είναι 1.100 € εφόσον 
λέει ότι αφορά 2 εισιτήρια µε επιστροφή και τρεις διανυκτερεύσεις. Τα εισιτήρια 
είναι ξεχωριστά, είναι 106 και 106 και 1.170 µιλάµε για 1.500 € αυτή τη στιγµή και 
όχι 1.100. Και λέει από τις 3 έως 6 Απριλίου 2002. Ουδείς από εµάς πρόσεξε, εγώ το 
πρόσεξα δηλαδή µετά από το show που επιχείρησε ο κ. Παντελεήµων, ο κ. 
Παντελεήµων Πατερέλλης χτες, µετά από αυτό το show που επιχείρησε έκατσα και 
το είδα. Η ηµεροµηνία έκδοσης των εισιτηρίων σύµφωνα µε την κατάσταση του κ. 
Σαµιώτη είναι 29/3/2002.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι… ναι…  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Το Συνέδριο γινόταν 3 µε 6 Απριλίου του 2002. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι. Αυτό τι µπορεί να σηµαίνει δηλαδή; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εφόσον τα εισιτήρια είναι υπαρκτά γιατί εδώ έχουµε κι άλλα θέµατα 
δηλαδή, πρέπει να έφυγαν 29 Μαρτίου 2002.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Ναι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αν έφυγαν 29/3/2002 … 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Έφυγαν 3 µέρες νωρίτερα από το Συνέδριο. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ναι. Και γύρισαν στις 6, µήπως λοιπόν εκεί –γιατί 29/3 είναι µέρα 
Παρασκευή τώρα το είδα στον υπολογιστή… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι. Μισό λεπτό, Γιώργο, έτσι όπως το βλέπω, υπάρχει κάποια 
πιθανότητα να ξαναταξίδεψαν στις 29/3; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: ∆εν το ξέρω αυτό το πράγµα. Που να το ξέρω εγώ; 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Και να επέστρεψαν… ∆ηλαδή να έκαναν δυο ταξίδια, αυτό 
εννοώ. 
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αυτό που βλέπω εγώ είναι ότι ο κ. Σαµιώτης λέει τα εισιτήρια, λέει, 
αφορούσαν από 3 έως 6 Απριλίου στην επιστολή αυτή την οποία την έδωσε στον κ. 
Πατερέλλη για να µας τη στείλει, στην κατάσταση λέει 29 Μαρτίου. Άρα ή ο κ. 
Σαµιώτης τελεί υπό σύγχυση, ή χρησιµοποιείται µια γενική τακτική στο πλαίσιο πάµε 
να τους µπερδέψουµε, να µην ξέρουν τι τους γίνεται. ∆ιότι πραγµατικά εδώ «άλλα 
λένε τα αυτιά µου άλλα ακούει η θειά µου», όπως λένε και στα χωριά της λεσβιακής 
υπαίθρου. 
Και το πιο σηµαντικό από όλα είναι: βρε αδερφέ, εγώ δεν µπορώ να καταλάβω γιατί 
ένα ταξίδι στη Ρόδο έγινε ανατολικό ζήτηµα. Μια λέξη είπαµε το οποίο ήταν, 
πρόσεξε αυτό που θα σου πω, ήταν ένα από τα πολλά περίεργα που συµβαίνουν µε τα 
εισιτήρια και η υπόθεση δεν έχει καµία σχέση µε τον κ. Πατερέλλη. Απορώ δηλαδή ο 
Παντελεήµων, γιατί χτες βγήκε στην τηλεόραση κι έκανε αυτή τη επίθεση κατά 
εµένα; Εµένα ήταν φίλος µου. ∆εν µπορώ να το καταλάβω αυτό. 
∆εν µπορώ να καταλάβω γιατί αυτό το συγκεκριµένο το θέµα το έχουν αναδείξει σε 
µείζον; Μήπως λοιπόν υπάρχει κάτι άλλο που πρέπει να το µάθουµε; ∆ιότι εδώ τίποτε 
δεν συµφωνεί µε τίποτε. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Τι θα µπορούσε να υπάρχει Γιώργο; Ένα Συνέδριο πολιτισµού 
ήταν. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τι Συνέδριο πολιτισµού; Πρέπει να µας πουν. Έφυγαν 29 ή έφυγαν 
στις 3, όπως λέει στην άλλη επιστολή; Πρέπει να µας πουν.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Θα µπορούσε να πει κανείς, ότι ήταν Σαββατοκύριακο µαζί 
και…  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Άκουσε να δεις… Όταν λες «διανυκτέρευση Κηπουρός Στυλιανίδου, 
Πατερέλλης», η διανυκτέρευση στα ελληνικά σηµαίνει ένα βράδυ. Ούτε δυο 
σηµαίνει, ούτε τρία, ούτε έξι, ούτε οκτώ. 
Από την άλλη, λοιπόν, αυτό που δεν καταλαβαίνω εγώ είναι ότι στο εξώδικο το οποίο 
παρέλαβε ο σταθµός σήµερα από τον κ. Παντελεήµονα Πατερέλλη, εξώδικο και 
αναρωτιέµαι δηλαδή ποιος είναι ο δικοµανής τώρα, διότι παλιά ξέραµε και λέγαµε 
ποιος ήταν ο δικοµανής. Τώρα λοιπόν δεν ξέρουµε ποιος είναι ο δικοµανής και 
απευθύνοµαι στον Παντελεήµονα. (δείχνει το έγγραφο στην κάµερα)  
Λέει λοιπόν και επισυνάπτει την απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του Μαρτίου 
του 2002 την οποία ένα θέµα που εισηγείται ο ίδιος ο κ. Πατερέλλης…. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: 27 Φεβρουαρίου συγκεκριµένα. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αποφασίζει το ∆ηµοτικό Συµβούλιο και εγκρίνει οµόφωνα τη 
µετακίνηση του αντιδηµάρχου κ. Πατερέλλη και των δηµοτικών υπαλλήλων 
Στυλιανίδου και Κηπουρού στη Ρόδο, στο 1ο διεθνές Συνέδριο µε θέµα «Συνάντηση 
πολιτιστικής κληρονοµιάς» 3 µε 5 Απριλίου του 2002. Και ρωτάω λοιπόν εγώ αυτή 
τη στιγµή έτσι; Εχθές τίποτα δεν είδα. Μια απάντηση ήθελα. ∆ηλαδή ρωτάω λοιπόν 
να πάρω την απάντηση «καλά αφού είχε εγκρίνει το ∆ηµοτικό Συµβούλιο την 
πληρωµή του εισιτηρίου και τη διανυκτέρευση του κ. Πατερέλλη, γιατί ο κ. 
Πατερέλλης πήγε και πλήρωσε –όπως λέει εδώ ο κ. Σαµιώτης- το εισιτήριο -λέει- 
πληρώθηκε από το ∆ήµο Μυτιλήνης του κ. Πατερέλλη, αλλά δεν είναι µέσα στην 
κατάσταση αυτή µέσα. Κανένας δεν το πρόσεξε αυτό. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Μήπως Γιώργο επειδή πληρώθηκε δεν µπήκε στην κατάσταση; 
∆εν είναι χρεωµένο, δεν το χρωστάνε, δεν το έβαλε. Έχει πληρωθεί.  
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Πιθανό, συµφωνώ. Η διανυκτέρευση όµως την οποία από ό,τι λέει εδώ 
πληρώθηκε από τον ίδιο τον κ. Πατερέλλη το Νοέµβριο του 2002, γιατί είναι µέσα; 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Αυτό τώρα Γιώργο…. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αυτό ρωτήσαµε. Και γιατί να πληρώσει µια διανυκτέρευση ο κ. 
Πατερέλλης από τη στιγµή που το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του είπε ότι δεν χρειάζεται 
να πληρώσεις τίποτε, τα πληρώνει… αφού πας για λογαριασµό του ∆ήµου. Είναι ένα 
θέµα το οποίο ουδείς µπορεί να το καταλάβει. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Είναι κάποια ερωτήµατα τα οποία δεν µπορούµε να τα 
απαντήσουµε, δεν τα ξέρουµε. ∆εν ξέρουµε τι µπορεί να συνέβη, µπορεί να υπάρχουν 
εξηγήσεις απλές για όλα αυτά. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Επανέρχοµαι λοιπόν και επαναλαµβάνω για µια ακόµη φορά: ότι 
υπάρχει ένα γενικό µπάχαλο -αυτό που είπα χτες- υπάρχει ένα τεράστιο µπάχαλο σε 
ό,τι αφορά τις υπηρεσίες του ∆ήµου Μυτιλήνης. Ο κ. Γιακαλής έχει εκτεθεί 
ανεπανόρθωτα διότι χρησιµοποιώντας κάποια χαρτιά ενός τουριστικού πράκτορα που 
ήταν προµηθευτής του ∆ήµου, εξέθεσε τον πολιτικό του αντίπαλο, ο πολιτικός του 
αντίπαλος βγήκε κι έδωσε στη δηµοσιότητα αυτά τα στοιχεία και τώρα έρχεται ο 
πράκτορας να µας πει πάλι για δεύτερη φορά «συγνώµη έκανα λάθος». ∆ηλαδή εάν 
εγώ πάρω και τσεκάρω τη διανυκτέρευση Γιακαλή στο Όσλο αξίας 900 € τι θα µας 
πουν τώρα; Χώρια του ότι εδώ υπάρχουν και ψεύδη έτσι; ∆εν είναι 1.100 € ή 1.170 
και δεν είναι µέσα εκεί τα εισιτήρια, τα εισιτήρια είναι χώρια, είναι ξεχωριστά, 
αναγράφονται στην κατάσταση και είναι και 5 µέρες πριν. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Ναι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Έρχοµαι λοιπόν εγώ και ρωτάω: εάν ελέγξω τη διαµονή ενός 
οποιουδήποτε ∆ηµάρχου όπως αυτή που έκανε ο ∆ήµαρχος Μυτιλήνης που καλώς 
την έκανε κάπου έπρεπε να πάει και πήγε, 876 € διαµονή στην Αθήνα και 1.150 
διαµονή στο Όσλο, διανυκτέρευση -λέει- µία µέρα. Αυτό αντιλαµβάνεται ένας 
Έλληνας που ξέρει να διαβάζει ελληνικά. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Μάλιστα. Γιώργο…  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εάν την ελέγξω λοιπόν αυτή, έρχοµαι λοιπόν να ρωτήσω: έτσι 
εκµεταλλεύονται… όχι εκµεταλλεύονται… έτσι διαχειρίζονται το δηµόσιο χρήµα; 
876 € για µια διανυκτέρευση στην Αθήνα Μαρία όποιος το ακούσει, έχει τρελαθεί. 
Γιατί 876 € είναι πάνω από ένα µηνιάτικο ενός οποιουδήποτε νεοδιορισθέντος 
δηµοσίου υπαλλήλου. Είναι µιάµιση φορά το µηνιάτικο ενός ανθρώπου των 700 €, 
είναι δυο συντάξεις συνταξιούχων. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Γιώργο, µήπως… Να πω κάτι όµως; Μήπως δεν πρόκειται 
τελικά για µια διανυκτέρευση αλλά για περισσότερες; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μα δεν είναι µόνο όµως κατάσταση αυτή να χρησιµοποιούνται τότε τα 
χαρτιά για να εξοντώσουµε ένα πολιτικό µας αντίπαλο επειδή έτσι µας κάπνισε και 
από  την άλλη να µην υπάρχει ο παραµικρός έλεγχος. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Λοιπόν… Και να πούµε βέβαια πριν κλείσουµε τη συζήτησή 
µας ότι σήµερα ο Αντιδήµαρχος Μυτιλήνης ο κ. Πατερέλλης έστειλε εξώδικη 
διαµαρτυρία προς τον τηλεοπτικό µας σταθµό, το ανέφερες κι εσύ προηγουµένως, 
προκειµένου να διαβαστεί η επιστολή του  η οποία και διαβάστηκε ολόκληρη όπως 
ακριβώς έχει και βέβαια µας ζητάει και αντίγραφα από τα δελτία ειδήσεων για το τι 
ακριβώς ειπώθηκε. 
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μια διευκρίνιση εδώ. Στο εξώδικο και το επαναλαµβάνω ότι δεν 
µπορείς να χαρακτηρίζεις δικοµανή κάποιον πολιτικό σου αντίπαλο και µετά όταν 
σου ασκεί µια κριτική για ψύλλου πήδηµα -αυτό µιλάµε τώρα για παρανυχίδα θα σου 
πω παρακάτω κάτι- µιλάµε για παρανυχίδα τώρα, όταν σου ασκεί κριτική, έτσι; Να 
βγαίνεις και να λες …. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Και συγκεκριµένα στο συγκεκριµένο εξώδικο να µου 
επιτρέψεις Γιώργο να πω ότι δεν καταφέρεται µόνο εναντίον του τηλεοπτικού 
σταθµού, αλλά και εναντίον των δηµοσιογράφων. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Βεβαίως. Τι δουλειά έχουν οι δηµοσιογράφοι; 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Οι οποίοι όλοι γνωρίζουµε ότι είναι εργαζόµενοι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ασκούµε λοιπόν πίεση µε εξώδικα για να σταµατήσουν οι 
δηµοσιογράφοι να µιλάνε ή να ρωτάνε; Αυτό είναι; Και απειλούµε στελέχη του 
σταθµού έξω στο δρόµο ότι θα κάνουµε και θα ράνουµε; ∆εν το καταλαβαίνω αυτό. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Μάλιστα. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αλλά να µου επιτρέψεις να σου πω… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Μια τελευταία κουβέντα. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Προτελευταία. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Τελευταία. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Προτελευταία. Να µου επιτρέψεις λοιπόν να σου πω ότι στην 
αντιπαραβολή, που έκανες στο ρεπορτάζ, όλος ο κόσµος το ‘πιασε. Μόνο ο 
Παντελεήµων Πατερέλλης δεν το ‘πιασε, ότι αυτό που είπε ο κ. Γιακαλής στην 
τηλεόραση T.V. Μυτιλήνης, ήταν το εξής: ότι δεν µπορείς τώρα αυτή τη στιγµή να 
λες ότι δεν συνηθίζεται στην Τοπική Αυτοδιοίκηση να πληρώνεις από την τσέπη σου 
και σε 10 λεπτά µετά να λες ο κ. Πατερέλλης το πλήρωσε από την τσέπη του. Ή 
συνηθίζεται ή δεν συνηθίζεται. ∆εν µπορεί και τα δυο µαζί. Αυτό είπαµε εµείς. ∆εν 
µπορώ να καταλάβω γιατί γράφει κάτι άλλο εδώ στο εξώδικο. Και τελευταία να σου 
πω επειδή έκανα χτες ένα ερώτηµα και θα περίµενα έπ’ αυτού να πάρω εξώδικο. Έπ’ 
αυτού.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ:  Τι ερώτηµα; 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τι συµβαίνει και ποιο ήταν το πρώτο έργο που έκανε ως Αντιδήµαρχος 
Μυτιλήνης ο Παντελεήµονας. Ήταν ή δεν ήταν ο δρόµος στο οινοποιείο του; Αν 
θέλει, µπορεί να µου απαντήσει εξωδίκως. Εγώ θα το λάβω, εµείς οι δηµοσιογράφοι 
έχουµε µάθει να αντλούµε πληροφορίες µε οποιονδήποτε τρόπο. Αλλά ας απαντήσει 
γι' αυτό. ∆ιότι θα µε συγχωρέσεις πολύ Μαρία Χατζηγεωργίου, αλλά έχω αυτή τη 
στιγµή στη διάθεσή µου κάποιες καταγγελίες οι οποίες για εµένα είναι φοβερές και 
τροµερές, είναι η πρώτη φορά που έρχονται σε γνώση δική µου, από εβδοµάδα θα 
είµαι σε θέση να τις δηµοσιοποιήσω και θα δούµε υπαρκτά ή ανύπαρκτα πρόσωπα 
τύπου φίλοι Ποτζογίδη πως συνετέλεσαν σε πολιτικά εγκλήµατα και µη. 
(τέλος video)  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: …Τρίτη 6 Μαϊου. Στο µικροσκόπιο και πάλι η υπόθεση των 
περίφηµων εισιτηρίων, που εκδόθηκαν από το πρακτορείο του Σαµιώτη για 
λογαριασµό των δηµοτικών αρχόντων της Μυτιλήνης. Στο ρεπορτάζ, που θα 
παρακολουθήσετε, θα δείτε πως χρησιµοποιήθηκαν τα στοιχεία από την παρούσα 
∆ηµοτική Αρχή, προκειµένου να κατηγορήσει την προηγούµενη δηµοτική αρχή του 
Αριστείδη Χατζηκοµνηνού για δήθεν υπερχρέωση του ∆ήµου µε εισιτήρια και 
άσκοπες µετακινήσεις. Θα δείτε αποσπάσµατα από τις λίστες των εισιτηρίων καθώς 
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και το πραγµατικό ποσό, που η κάθε δηµοτική αρχή χρέωσε για µετακινήσεις στη 
θητεία της. Εύλογα λοιπόν δηµιουργούνται κάποια αναπάντητα ερωτήµατα, που έχετε 
την ευκαιρία να δείτε στο ρεπορτάζ που ακολουθεί.  

 
Προβολή ρεπορτάζ (ενδείξεις DVD 20΄:50΄΄- 30΄:38΄΄) 
Υπότιτλος: «Απαράδεκτη συµπεριφορά της δηµοτικής αρχής» 
Ένδειξη στην οθόνη 06.05.08 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Πως µπορεί να χαρακτηρίσει κανείς τη συµπεριφορά της 
δηµοτικής αρχής και συγκεκριµένα του ∆ηµάρχου Νάσου Γιακαλή και Αντιδηµάρχου 
Απόστολου Πατέστου; Το θέµα αφορά το διασυρµό πριν από ένα περίπου χρόνο του 
πρώην ∆ηµάρχου Άρη Χατζηκοµνηνού από τη δηµοτική αρχή για τα περίφηµα 
εισιτήρια. Για να θυµηθούµε τι έλεγε τότε ο κ. Γιακαλής.  
Υπότιτλος: «Ρίξε κι εσύ λάσπη…Μπορείς…» 
Προβάλλονται δηλώσεις του κ. Γιακαλή από τις 01-03-2007:  
«Ποιοι ταξίδευαν και έφτασε το ποσό αυτό σε αυτό το τεράστιο σε αυτό το τεράστιο 
νούµερο; Η σύζυγος του κ. Χατζηκοµνηνού πότε µε το πατρικό της όνοµα και πότε 
µε το όνοµα του κ. Χατζηκοµνηνού, ο Τόζα Βεσελίνοβιτς. Προπονητής για δυο µήνες 
στον Αιολικό. Ο κ. Μίχος. Ένας…ένας. Φίλοι του διάφοροι. Αλλά όµως πρέπει να 
σας πω ότι υπάρχει και γνωστός επιχειρηµατίας ο οποίος έχει κάνει πάρα πολλά 
ταξίδια. Πάρα πολλά ταξίδια, χωρίς να έχει καµία σχέση µε το ∆ήµο. Ο κ. 
∆ιακογιάννης. Τον θυµόσαστε τον κ. ∆ιακογιάννη; Είναι ο image maker του κ. 
Χατζηκοµνηνού στις εκλογές. Παίκτες και ό,τι µπορεί να φανταστείτε. Και προς 
Θεού, µη πει κανείς ότι ο Γιακαλής από το µυαλό του τα έβγαλε αυτά. Υπογραφή του 
πρακτορείου, έτσι; Για να είµαστε  καθαροί και ωραίοι. Όλοι εδώ πέρα. Και ακόµα 
σας είπα, 200.000 € περιµένουµε. ∆εν έχει σηµασία να αναφερόµαστε τώρα σε 
ονόµατα. Φτάνουν αυτά τα οποία είπα νοµίζω. Πρέπει να σας πω ότι αυτά τα 
χρήµατα δεν τα πλήρωσε ο ∆ήµος κυρίες και κύριοι. Αυτά θα καταλογιστούν. ∆εν 
µπορεί ο ∆ήµος να πληρώσει αυτά τα εισιτήρια και άλλα, τα οποία δεν ανέφερα 
ονόµατα». 
Υπότιτλος: «Μιλούσε µε αποδείξεις» 
Προβάλλονται δηλώσεις του κ. Χατζηκοµνηνού από τις 06-03-2007: 
«Η αρίθµηση που έδωσε της κατάστασης ο κ. Σαµιώτης στον κ. Γιακαλή αρχίζουν 
από το 1 και τελειώνουν  στο 14. Θα τις πάρετε και τις 14. Ο Άρης Χατζηκοµνηνός 
και οι συνεργάτες του δεν έχουν να κρύψουν τίποτα. Πάρτε τις, βάλ’ τις στο 
µεγεθυντικό φακό και ψάξτε τις. Με τα ονόµατα και όλα». 
Υπότιτλος: «Ο Άρης τα έδωσε…Ο Νάσος όχι…» 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Ο πρώην ∆ήµαρχος Αριστείδης Χατζηκοµνηνός απάντησε µε 
έγγραφα. Τα ίδια έγγραφα, που κουνούσε επιδεικτικά ο κ. Γιακαλής. Χωρίς όµως να 
τα δώσει ποτέ στους δηµοσιογράφους. Σε αντίθεση µε τον κ. Χατζηκοµνηνό ο οποίος 
τα έδωσε στη συνέντευξη τύπου που παραχώρησε. Και ξέρετε γιατί ο κ. ∆ήµαρχος 
και ο κ. Πατέστος δεν τα έδωσαν; Γιατί γνώριζαν ότι έλεγαν ψέµατα. Γνώριζαν 
καταρχήν ότι τα περισσότερα από τα εισιτήρια αυτά ήταν δικά τους της περιόδου 
2000-2002. Για να τα δούµε. (αντιπαράθεση πλάνων των δύο αντρών) 
Υπότιτλος: «Στοιχεία που καίνε τη δηµοτική αρχή Γιακαλή» 
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∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Ενδεικτικά σας αναφέρουµε στοιχεία από κάποιες απ’ τις 
σελίδες της λίστας Σαµιώτη, που αφορούν εισιτήρια της περιόδου που ήταν 
∆ήµαρχος ο κ. Γιακαλής, από το 2000-2002.  
Ηµεροµηνία έκδοσης εισιτηρίου 24/4/2001. Παντελής Πατερέλλης. Προορισµός 
Μυτιλήνη, Αθήνα-Μυτιλήνη, τιµή 151,65 €. 24/8/2001 όνοµα Παπαθωµάς, 
προορισµός Αθήνα-Βιέννη, τιµή 744 €. Σύνολο έτους 14.228,35 €. (προβάλλονται 
κοντινά πλάνα µε αποσπάσµατα από τα εν λόγω έγγραφα)   
Ας πάµε τώρα σε µία άλλη σελίδα από την περίφηµη λίστα. ∆ιανυκτέρευση 
Κηπουρός, Στυλιανίδου, Πατερέλλης στη Ρόδο. Τιµή 1.170 €. ∆ιανυκτέρευση 
Αθανάσιου Γιακαλή στην Αθήνα τιµή 876€, διανυκτέρευση στο Όσλο Αθανάσιου 
Γιακαλή τιµή 1.120 €. Σύνολο έτους 14.610,84 €.  
Ας πάµε τώρα και στη λίστα των εισιτηρίων του ΚΑΠΗ Μυτιλήνης επί θητείας 
Αθανάσιου Γιακαλή. Έτος 2000 15.200 €, 2001 16.900 € και 2002 18.100 €. Σύνολο 
50.200 €.  
Και τέλος, ας πάµε ενδεικτικά να δούµε και την περίφηµη λίστα εισιτηρίων της 
∆ΕΠΤΑΜ, ηµεροµηνία έκδοσης εισιτηρίων 25/8/2001, αεροπορικά εισιτήρια για 
Νταλάρα και συγκρότηµα, τιµή 5.453,10 €, 3/8/2002 εισιτήρια για το συγκρότηµα 
Μπάµπης Τσέρτος 3.318,56 €. Επιπλέον ο κ. Σαµιώτης αµέσως µε επιστολή του 
αναγκάστηκε να διευκρινίσει την αλήθεια. Προφανώς µπροστά και στον κίνδυνο να 
βγουν στη φόρα οι διπλοχρεώσεις του, λέγοντας αυτό που µάταια βροντοφώναζε ο 
Άρης Χατζηκοµνηνός, ότι δηλαδή τα προσωπικά του εισιτήρια δεν είχαν καµία σχέση 
µε το ∆ήµο. Και είναι µόλις 2.000 € και όχι 500.000 €.  
Υπότιτλος: «Ο κ. Σαµιώτης αναγκάστηκε να πει την αλήθεια» 

«Μυτιλήνη 2/3/2007, ώρα 18.00 
  «Αγαπητέ κ. Χατζηκοµνηνέ, µετά τη σηµερινή απογευµατινή µας 
συνάντηση στο γραφείο µου και µετά από τις σηµερινές δηµοσιεύσεις του 
τοπικού Τύπου, σας διαβεβαιώ απερίφραστα ότι το ποσό που αφορά σύµφωνα 
µε τα δηµοσιεύµατα εισιτήρια της συζύγου σας, των παικτών, των 
προπονητών του Αιολικού και προσωπικών φίλων σας, ανέρχεται στο ποσό 
των 2.165 € από το 2003 έως το 2006.  

Και αναλυτικότερα είναι: Εισιτήρια κας Χατζηκοµνηνού 1.190 
€, εισιτήριο Μίχου 303 €, εισιτήρια Τερζή, Μπελίτσα, Πίτκα και Βιέιρα 393 
€. Βεσελίνοβιτς 199 € και Τράνσκοβιτς 80 €. Το ανωτέρω ποσό αφορά 
προσωπικό σας λογαριασµό, δεν έχει καµία σχέση µε τις οφειλές του ∆ήµου 
και κακώς συµπεριλήφθη στις καταστάσεις που εστάλησαν από το Γραφείο 
µου.  
  Επίσης σας ενηµερώνω ότι οι οφειλές του ∆ήµου που αναφέρονται 
στις καταστάσεις µου, περιλαµβάνουν την περίοδο και των δυο ∆ηµαρχιών 
Γιακαλή - Χατζηκοµνηνού και αφορούν τα έτη 2000-2006. Και ειδικότερα 
είναι αεροπορικά εισιτήρια των ∆ηµάρχων και των υπαλλήλων του ∆ήµου, 
µετακινήσεις ΚΑΠΗ στη Λέσβο και στην Ελλάδα αλλά και της ∆ΕΠΤΑΜ. 
  Με φιλικούς χαιρετισµούς  
  Γιάννης Σαµιώτης 
(προβάλλεται η επιστολή)  
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∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Ο κ. Πατέστος πρόσφατα υποστήριξε πάλι ότι τα εισιτήρια 
της δικής του δηµοτικής αρχής στις λίστες του κ. Σαµιώτη ήταν ελάχιστα. Για να 
θυµηθούµε τι είπε.  

Υπότιτλος: «Ρίξε κι εσύ λάσπη…Μπορείς…» 
κ. ΠΑΤΕΣΤΟΣ: Αφορούσαν ελάχιστες µετακινήσεις το 2002 αν θυµάµαι καλά και 
ένα 80 µε 90% αφορούσαν µετακινήσεις της προηγούµενης τετραετίας.  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Τότε ο κ. Γιακαλής έλεγε, ότι και τα 500.000 € τα έκανε ο κ. 
Χατζηκοµνηνός, η γυναίκα του και οι παίκτες του Αιολικού.  
Προβάλλονται δηλώσεις του κ. Γιακαλή στις 01-03-2007 
Ν. ΓΙΑΚΑΛΗΣ: Ποιοι ταξίδευαν και έφτασε το ποσό αυτό σε αυτό το τεράστιο σε 
αυτό το τεράστιο νούµερο; Η σύζυγος του κ. Χατζηκοµνηνού πότε µε το πατρικό της 
όνοµα και πότε µε το όνοµα του κ. Χατζηκοµνηνού, ο Τόζα Βεσελίνοβιτς. 
Προπονητής για δυο µήνες στον Αιολικό. Ο κ. Μίχος. Ένας…ένας. Φίλοι του 
διάφοροι. Ένας…ένας. Φίλοι του διάφοροι.  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Τελικά πότε και ποιος λέει την αλήθεια;  
Προβάλλονται δηλώσεις του κ. Πατέστου στις 02-05-2008 
κ. ΠΑΤΕΣΤΟΣ: Μας ήρθε µία αίτηση του κ. Σαµιώτη. ∆ε συνοδευόταν από τα 
απαιτούµενα παραστατικά στοιχεία, αποκόµµατα εισιτηρίων κλπ, διότι όπως ξέρετε 
το δηµόσιο γενικότερα για να πληρώσει προβλέπεται µέσα από το δηµόσιο λογιστικό 
µε ποιο τρόπο πληρώνει τις απαιτήσεις οι οποίες εµφανίζονται να διεκδικούνται από 
διάφορους προµηθευτές. Τέτοια παραστατικά µέχρι σήµερα δεν µας έχουν δοθεί από 
τον κ. Σαµιώτη. Άρα λοιπόν καµία πληρωµή δεν έγινε όσον αφορά το ποσό αυτό, το 
οποίο εγγράφως µας είχε δηλώσει ο κ. Σαµιώτης από την αρχή, απ’ τις πρώτες µέρες, 
ότι έχει απαίτηση από το ∆ήµο γύρω στις 500.000 € όσον αφορά εισιτήρια και 
µετακινήσεις γενικότερα.  
Υπότιτλος: «Τελικά το ψέµα… έχει κοντά ποδάρια…» 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Άραγε κ. Πατέστο και κ. Γιακαλή γιατί βιαστήκατε τόσο 
πολύ να ρίξετε τόση λάσπη στον πολιτικό σας αντίπαλο; Αφού εκτός των άλλων 
γνωρίζατε τόσο ότι τα περισσότερα απ’ αυτά τα εισιτήρια ήταν δικά σας, όσο και ότι 
τα εισιτήρια του κ. Σαµιώτη µπορεί να ήταν και µαϊµού; Γιατί άραγε;  
(τέλος video) 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Καλεσµένος για το θέµα αυτό στο κεντρικό δελτίο ειδήσεων 
της Τρίτης ήταν ο δηµοσιογράφος Γιώργος Αδαλής. Πάµε να δούµε ένα 
χαρακτηριστικό απόσπασµα. 
 
Προβολή βίντεο- ∆ελτίο 6.5.2008 (ενδείξεις DVD 30΄:47΄΄- 36΄:20΄΄) 
Υπότιτλος: «Αναπάντητα ερωτηµατικά για τα εισιτήρια του ∆ήµου Μυτιλήνης» 
(∆ιπλό παράθυρο) 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Υπάρχει κάποιος, ο οποίος να ελέγχει όλα αυτά τα πράγµατα; ∆ηλαδή 
αν γίνανε τα ταξίδια, αν πραγµατοποιήθηκαν και πάνω απ’ όλα, δεν µπορεί ρε παιδιά 
πλέον εγώ να πληρώνω ας πούµε παράδειγµα το κυβικό το µπετό, λέω µια τιµή, 10 
δραχµές και ο ∆ήµος το πληρώνει 30. ∆εν µπορεί να πληρώνω εγώ ένα εισιτήριο 80 € 
και ο ∆ήµος να το πληρώνει 150. Τι είναι ο ∆ήµος δηλαδή; Κανένας «χοντζερές» που 
βρήκαµε το µέλι και όλοι βάζουν το δάκτυλο µέσα; ∆εν το καταλαβαίνω. Άλλες τιµές 
δηλαδή ισχύουν στην αγορά και άλλες τιµές ισχύουν για το ∆ήµο;   
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Μ. ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ: ∆ηλαδή … Μισό λεπτό. Γιώργο, βλέποντας τη λίστα 
διαπιστώνεις ότι είναι υπερχρεωµένα τα εισιτήρια αυτά;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τρελά πράγµατα βλέπω. Με συγχωρείς πολύ δηλαδή. Και θα πρέπει 
αυτά κάποιος να τα εξηγήσει, διότι απ’ τη στιγµή που ένας δηµοσιογράφος δεν 
µπορεί να τα εξηγήσει στον κόσµο, δεν µπορεί να τα εξηγήσει στον εαυτό του, πρέπει 
κάποιοι επιτέλους να βγουν να τα εξηγήσουν. Να σου πω ένα απλό παράδειγµα. 
Βλέπω εδώ, πήρα κάτι τυχαία µπροστά µου. Και λέει, διανυκτέρευση του Νάσου 
Γιακαλή στην Αθήνα. ∆ιανυκτέρευση. Όχι εισιτήριο να πάει και να ’ρθει, 
διανυκτέρευση, δηλαδή πόσο στοίχισε η διαµονή του ένα βράδυ. 
Μ. ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ: Έµεινε ένα βράδυ στο ξενοδοχείο. Ωραία.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ένα βράδυ. Λοιπόν… 876 €. Για σταθείτε παιδιά. Είπαµε ο ∆ήµαρχος 
είναι θεσµός. Εντάξει; Έχουµε ένα ∆ήµο υπερχρεωµένο, έχουµε ένα ∆ήµο ο οποίος 
ήδη δυσκολεύεται εδώ και πολλά χρόνια τώρα. Αλλά όταν µου θες ξενοδοχείο 876 € 
είµαστε σοβαροί τώρα δηλαδή; Πλάκα µας κάνουν;  
Μ. ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ: Είναι ένα σεβαστό ποσό.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εγώ δε µιλάω αυτή τη στιγµή ούτε ειδικά για το Νάσο, ούτε για 
τίποτα. Αλλά αυτό είναι να τραβάς τα µαλλιά σου. 876 € ξενοδοχείο ούτε το Resort 
Dubai Hotel που πάνε οι σεΐχηδες και οι εµίρηδες δεν έχει τόσα ρε παιδιά. ∆εν έχει 
τόσα. Βλέπω κάποια άλλα πράγµατα. Μισό λεπτό… Μίσθωση αυτοκινήτου από την 
τάδε εταιρεία, µη την ονοµατίσω, 4/4, 144 €. 50 € µισθώνουµε το αυτοκίνητο.  
Μ. ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ: Τη µέρα. Το ανώτερο.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τη µέρα. Γιατί 150; Κάντιλακ θες; ∆ίµετρο αυτοκίνητο έχω νοικιάσει 
εγώ στην Αθήνα και πλήρωσα 70 € στην ίδια εταιρεία. Έχω και την απόδειξη. 2.000 
κυβικά αυτοκίνητο, που είναι ασφαλέστατο, πάει και γρήγορα και πας µια χαρά στη 
δουλειά σου. ∆ηλαδή για να πάρεις αυτοκίνητο 144 € ή Κάντιλακ πρέπει να 
νοικιάζεις ή καµιά Πόρσε. Και να πάω λοιπόν και αλλού. Υπάρχουν πράγµατα τα 
οποία δε µας βγαίνουν και δυστυχώς δεν µπορεί κάποιος να µας τα εξηγήσει. Σαν 
αριθµοί δε µας βγαίνουν ρε παιδιά. Λέει διανυκτέρευση στη Ρόδο Πατερέλλης, 
Στυλιανίδου βλέπω εδώ, 1.170 €. Είναι µια διανυκτέρευση. Πήγαν κάποια άτοµα απ’ 
το ∆ήµο, ο κ. Πατερέλλης, η κα Στυλιανίδου που είναι υπάλληλος και 
διανυκτερεύσανε στη Ρόδο 1.170 €. ∆ηλαδή, µισό λεπτό παιδιά, σταθείτε ρε παιδιά. 
∆ηλαδή τι διανυκτέρευση. Εγώ είχα πάει, µε συγχωρείς που στο λέω δηλαδή, είχα 
πάει µε τη γυναίκα µου να διανυκτερεύσω στη Ρόδο στο γαµήλιό µας ταξίδι και 
είχαµε πάρει και άλλο ένα ζευγάρι µαζί µας, ήµασταν 4 άτοµα, πήγαµε στο καλύτερο 
ξενοδοχείο, διανυκτερεύσαµε, είχαµε τα τζακούζι, είχαµε τις σαµπάνιες, τι διάολο, 
γαµήλιο ταξίδι είχαµε πάει, έτσι; Και δε πληρώσαµε πάνω από 1.000 € τη 
διανυκτέρευση. Η διανυκτέρευση είναι µία µέρα. Τι σόι πράγµατα είναι τούτα; 
Μ. ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ: Γιώργο, εντάξει. Υπάρχουν τέτοια πολλά παραδείγµατα. 
Υπάρχουν τέτοια πολλά.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Υπάρχουν τέτοια πολλά. ∆ε θέλω να µακρηγορήσω.  
Μ. ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ: Ποιο είναι το συµπέρασµα απ’ όλα αυτά; Πιστεύεις ότι 
µιλάµε για υπερχρέωση ή όντως έγιναν αυτά τα… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Το συµπέρασµα είναι αυτό που σου είπα.  
Μ. ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ: … έξοδα και τότε πια µιλάµε για αλόγιστη σπατάλη. Ας το 
πούµε κάπως.  
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Το συµπέρασµα είναι αυτό που σου είπα πριν. Θα πρέπει αυτή τη 
στιγµή να διαλυθούν όλα να διαλυθούν όλα στο ∆ήµο Μυτιλήνης και να ξαναγίνουν 
απ’ την αρχή, να ξαναχτιστούν οι υπηρεσίες. ∆εν είναι δυνατόν κανείς να µην ελέγχει 
κανέναν. ∆ηλαδή αυτοί που είναι σήµερα οι ελεγκτικοί µηχανισµοί, αυτοί που ήταν 
πριν, δεν µπορούν να πάρουν και να δουν µία-µία την κατάσταση; Λέει, λοιπόν, 
παρακολούθησα τον Αντιδήµαρχο Οικονοµικών, ο οποίος λέει ότι ξέρετε κάτι, δεν 
είχαµε λέει τα boarding pass στα εισιτήρια για να κάνουµε την αξιολόγηση και το 
τσεκάρισµα. Έτσι δεν είπε; Αν δεν τα είχατε τα boarding pass πως βγαίνατε ένα 
χρόνο πριν και προεκλογικά και λέγατε ότι είναι όλα αυτά τα εισιτήρια. ∆ηλαδή το 
ξέρεις -πρόσεξε- ότι δεν έχεις τα στοιχεία, το γνωρίζεις και πρέπει να περάσει ένας 
χρόνος µετά για να µας πεις την αλήθεια.  
Μ. ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ: Μάλιστα. Γιώργο να το κλείσουµε το θέµα αυτό, θα 
βάλουµε µια τελεία. Άλλωστε οι αποκαλύψεις συνεχίζονται και φαντάζοµαι ότι θα 
έχουµε την ευκαιρία…   
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Νοµίζω ότι θα ταλανίζει τη Μυτιλήνη πάρα πολύ.  
Μ. ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ: Το θέµα των εισιτηρίων. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Πάρα πολύ. ∆ιότι πρόσεξε, σήµερα συζητάµε για το ∆ήµο, εντάξει; 
Μη πάει το µυαλό κανενός ότι µου ήρθε εµένα τώρα να κάνω αντιπολίτευση. Αύριο 
µπορεί να συζητάµε για καµιά άλλη υπηρεσία. Να αξιολογήσουµε στοιχεία άλλης 
υπηρεσίας και να βρούµε και εκεί τα ίδια. Εδώ λοιπόν είναι αυτό που σου είπα πριν, 
κάποιοι νοµίζουν ότι το κρατικό χρήµα, ο κρατικός κορβανάς, το δηµοτικό χρήµα, το 
αυτοδιοικητικό χρήµα, είναι «χοντζερές» του µπαµπά τους και του παππού τους και 
ό,τι θέλουν χρεώνουν και ό,τι θέλουν πιστώνουν και όποτε θέλουν πληρώνονται και 
όποτε θέλουν δεν πληρώνονται. ∆ιότι υπάρχει και το ανάποδο που δεν έχουµε χρόνο 
να τα πούµε τώρα. Υπάρχει και το ανάποδο. Είναι συµπεριφορά κάποιων ανθρώπων 
να τους παίρνουν προµηθευτές απ’ την Αθήνα και να τους λένε, αυτά τα κατακρίναµε 
όταν γινόταν και πριν, τα κατακρίνουµε και τώρα, δεν έχουµε αλλάξει εµείς στάση. 
Το απόστηµα δε λέει να σπάσει. Είναι συµπεριφορά ανθρώπων να λένε πήγαινε στον 
Χατζηκοµνηνό που ήταν πριν ∆ήµαρχος να σε πληρώσει; Μα, γιατί; ∆εν ήταν 
προµηθευτής αυτός;  
(τέλος video) 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: Κυρίες και κύριοι, κάνουµε ένα σύντοµο διάλειµµα και σε λίγο 
και πάλι µαζί σας µε τα υπόλοιπα θέµατα.  

------------------ 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: … καλείται τώρα για να λύσει το γρίφο για το εάν είναι 
νόµιµες ή παράνοµες οι εκλογές του συλλόγου των τουριστικών πρακτόρων. Αυτή 
την απόφαση πήρε το Ειρηνοδικείο Μυτιλήνης για την αίτηση ασφαλιστικών µέτρων, 
που είχε καταθέσει µία οµάδα πρακτόρων, που διαφωνεί µε τη διαδικασία όπως αυτές 
πραγµατοποιήθηκαν. Στο βίντεο, που ακολουθεί θα δούµε τις δηλώσεις των 
πρωταγωνιστών και απ’ τις δύο αντιµαχόµενες πλευρές. Εξακολουθεί πάντως να 
υπάρχει διάσταση απόψεων για το αν από σήµερα και µέχρι η υπόθεση να φτάσει στις 
δικαστικές αίθουσες, το υπάρχον ∆ιοικητικό Συµβούλιο µπορεί να λειτουργεί και να 
παίρνει αποφάσεις. Η πλευρά του Γιάννη Σαµιώτη υποστηρίζει ότι το ∆.Σ. θα 
λειτουργήσει κανονικά, ενώ η πλευρά των διαφωνούντων ισχυρίζεται, ότι ισχύει η 
προσωρινή απόφαση για πάγωµα κάθε ενέργειας του νέου σωµατείου, που προέκυψε 
από τις πρόσφατες εκλογές.  
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Προβάλλεται βίντεο (ενδείξεις DVD 37΄:15΄΄ – 39΄:48΄΄) 
Απόσπασµα της 06-05-2008 
Υπότιτλος: «Παύση των ασφαλιστικών µέτρων κατά του ∆.Σ. των τουριστικών 
πρακτόρων»  
Γ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ:  Η απόφαση των ασφαλιστικών µέτρων των τριών συναδέλφων και 
σας διαβάζω την απόφαση, για τους λόγους αυτούς δικάζει κατ’ αντιµολία των 
διαδίκων, κηρύσσει εαυτό αναρµόδια, παραπέµπει στο καθ’ ύλη αρµόδιο Μονοµελές 
Πρωτοδικείο Μυτιλήνης, συµψηφίζει τα δικαστικά έξοδα, κρίθηκε, αποφασίστηκε 
και δηµοσιεύτηκε στη Μυτιλήνη 5 Μαΐου του 2008. Αυτό σηµαίνει, ότι τα 
ασφαλιστικά παύουν να ισχύουν διότι πρέπει να µεταφέρουν την αγωγή τους σε άλλο 
δικαστήριο. Τα µέλη του σωµατείου ειδοποιήθηκαν από σήµερα ότι είµαστε πάλι σε 
ενέργεια µετά από την -χωρίς να φταίµε- αδράνεια των 40 ηµερών. Και µάλιστα έχει 
σταλεί και επιστολή σε όλα τα µέλη ενόψει νέας τουριστικής περιόδου, ό,τι 
πρόβληµα έχουν να το αναφέρουν στο ∆.Σ. και τους ευχόµαστε µάλιστα και ένα καλό 
καλοκαίρι, πάντοτε µε επαγγελµατισµό και µε σωστή διαχείριση όλων των µελών σε 
ότι κάναµε για τον τουρισµό. Είχε διατάξει το δικαστήριο οποιαδήποτε ενέργεια του 
σωµατείου µέχρι που να βγει µια απόφαση. Το δικαστήριο έκρινε ότι εκεί που 
απευθύνθηκαν ήταν αναρµόδιο και τους στέλνει στο Πρωτοδικείο -να το διαβάσω αν 
είναι Πρωτοδικείο, µην κάνω λάθος- Μυτιλήνης στο Μονοµελές. Αυτό σηµαίνει, ότι 
εάν και εφόσον θελήσουν να ξανασυνεχίσουν νέα ασφαλιστικά µέτρα, θα πρέπει να 
απευθυνθούν στο Πρωτοδικείο και από εκεί και πέρα θα περιµένουµε πάλι µία 
απόφαση του δικαστηρίου και βλέπετε ότι είναι αυτό που προείπα, ότι αυτές οι 
ενέργειες δεν ωφελούν, βλάπτουν και ένα σωµατείο που θα δούλευε από το Μάρτιο 
τώρα θα ταλανίζεται στα δικαστήρια συνέχεια. Θεώρησαν και είπαν το ότι έπεισαν το 
δικαστήριο επειδή δεν παρέστη δικηγόρος µας, έγινε ερήµην, ότι ίσως παίρναµε 
αποφάσεις οι οποίες θα έβλαπταν τα µέλη. Φυσικά αυτό είναι λάθος, διότι εµείς δεν 
παίρνουµε αποφάσεις οικονοµικού περιεχοµένου. Εξήγησα τότε ότι είναι δυνατόν να 
ακούσουµε για µία αύξηση εισιτηρίων και να µην σηκωθούµε όλοι σε διαµαρτυρία οι 
πράκτορες; ∆ηλαδή τι θα κάνουµε; Οι 38 θα λέγαµε όχι, καλά είναι η αύξηση και οι 
δύο θα λέγανε οι τρεις ότι: όχι σωστά µπήκε. Καταλάβατε; ∆ηλαδή ήταν το θέµα τι 
είπες, τι είπα και οδηγηθήκαµε σε όλες αυτές τις ιστορίες, µε τις οποίες κάπως και ο 
κόσµος άρχισε να γελά µαζί µας.  
Π. ΠΑΝΤΕΛΟΠΟΥΛΟΣ (τουριστικός πράκτορας): Την απόφαση δεν την έχω δει. 
Χθες απλώς πληροφορηθήκαµε απ’ το δικηγόρο τον κ. Άρη Ελευθερίου ότι ο 
Ειρηνοδίκης… 
(τέλος video) 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΡΙΑ: … την υπόθεση αυτή ο δηµοσιογράφος Γιάννης Σινάνης στο 
κεντρικό δελτίο ειδήσεων του σταθµού µας. Πάµε να δούµε τι ακριβώς ειπώθηκε.  
Προβάλλεται video (ενδείξεις DVD 39´:56´´- 51´:34´´) 
 
Απόσπασµα από το δελτίο ειδήσεων της 07-05-08 
Υπότιτλος: «Σκοτεινά σηµεία στην υπόθεση Samiotis tours» 
Γ. ΣΙΝΑΝΗΣ: Έχουν γίνει 13 εκθέσεις. Σε καµία απ’ αυτές δεν µας έπεισε ότι έκανε 
αυτά που ήταν υποχρεωµένος να κάνει, δηλαδή να φέρνει δηµοσιογράφους, να φέρνει 
tour operators, να φιλοξενεί ανθρώπους διαµορφωτές… 
Μ. ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ: …διαµορφωτές κοινής γνώµης.  
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Γ. ΣΙΝΑΝΗΣ: …να τους δώσει αναµνηστικά, να τους δώσει έντυπα, διαφηµιστικά, 
δώρα, αυτά που προβλέπει η σύµβαση. Να τους φιλοξενήσει µε δικά του έξοδα. Και 
αναρωτιέµαι τι από αυτά έχει κάνει σε όλες αυτές τις εκθέσεις που είπε ότι έκανε. 
∆ηλαδή τις 13 εκθέσεις. Έχω την εντύπωση, προσωπική µου άποψη είναι αυτή, ότι 
µόνο η παρουσία του ήταν αυτή που εν πάση περιπτώσει έδειχνε ότι είχε πάρει αυτό 
το έργο. Θεωρώ ότι δεν έχει κάνει απολύτως τίποτα, γιατί απ’ αυτά που του ζητήσαµε 
τουλάχιστον δε µας επέδειξε τίποτα. 
Προβάλλεται απόσπασµα από ρεπορτάζ σε δελτίο της 07-05-08 
Υπότιτλος: «Πέταξε ή δεν πέταξε η κα Στεφανιδάκη;»  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Στην τελευταία συνεδρίαση του Επιµελητηρίου Λέσβου 
συζητήθηκε ύστερα από καταγγελίες µελών του ότι κάποια απ’ τα εισιτήρια που 
εκδόθηκαν από το πρακτορείο σας κ. Σαµιώτη, για µετακίνηση της Φωτεινής 
Στεφανιδάκη, τα οποία και ως οικονοµικός επόπτης του φορέα ελέγξατε και 
πληρωθήκατε, αυτά αµφισβητήθηκαν.  
 
Προβάλλεται απόσπασµα από την εκποµπή «Υποθέσεις», η οποία µεταδόθηκε 
στις 02-05-08 
(Υπάρχει τηλεφωνική επικοινωνία µε την κ. Στεφανιδάκη)  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ ΕΚΠΟΜΠΗΣ: Κυρία Στεφανιδάκη πέστε µου σας παρακαλώ, 
οι ηµεροµηνίες που αναφέρονται τις ξέρετε;  
κα ΣΤΕΦΑΝΙ∆ΑΚΗ: Βεβαίως τις ξέρω.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ ΕΚΠΟΜΠΗΣ: Έχετε ταξιδέψει ή όχι;  
κα ΣΤΕΦΑΝΙ∆ΑΚΗ: Μα, το συζητάτε τώρα αυτό το πράγµα αν έχω ταξιδέψει. Μα, 
δεν ήµουν παρούσα στα Συµβούλια;  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ ΕΚΠΟΜΠΗΣ:  Αυτό ναι. Ακούστε κα Στεφανιδάκη, δεν το 
αµφισβητεί κανείς ότι ήσασταν.  
κα ΣΤΕΦΑΝΙ∆ΑΚΗ: Πως ήρθα; Με βάρκα ήρθα; ∆εν κατάλαβα δηλαδή.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ ΕΚΠΟΜΠΗΣ: Ακούστε µε κα Στεφανιδάκη, δε σας 
κατηγορούν, ούτε αφήνει να εννοηθεί ότι δεν ήσασταν. Γιατί εννοούν ότι δεν 
ταξιδέψατε, ήσασταν εδώ πέρα και παρευρεθήκατε. Καταλάβατε;  
κα ΣΤΕΦΑΝΙ∆ΑΚΗ: Μα, πως ήµουν κ. Σινάνη, κάπως έρχοµαι. Είναι δυνατόν;  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Σύµφωνα µε το καταστατικό εσείς ως πράκτορας έπρεπε να 
παραδώσετε και τα παραστατικά και όχι µόνο τις αποδείξεις.  
Προβάλλεται απόσπασµα από την εκποµπή «Υποθέσεις», η οποία µεταδόθηκε 
την 02-05-08 
Υπότιτλος: «Πέταξε ή δεν πέταξε η κα Στεφανιδάκη;»  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ ΕΚΠΟΜΠΗΣ: Έγιναν αυτά τα ταξίδια;  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Εγώ θεωρώ ναι.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ ΕΚΠΟΜΠΗΣ: Όχι… Άλλο το θεωρώ και άλλο έγιναν. 
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Αλλά δεν κυνηγάω από πίσω την κα Στεφανιδάκη για να δω αν 
ταξιδέψει. Για να τα πούµε τα πράγµατα ξεκάθαρα. ∆εν το κατάλαβα. Μισό λεπτό… 
Εγώ εκδίδω ένα εισιτήριο, της το δίνω και έρχεται µετά από δυο µήνες που θα 
πληρωθεί και µου το πληρώνει.  
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…….. 
ΜΕΛΟΣ ΠΑΝΕΛ: ∆εν υπάρχει θεωρώ.  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Και απάντησα µετά. Εδόθησαν και πληρώθηκαν.  
ΜΕΛΟΣ ΠΑΝΕΛ: Και έχουν εκτελεστεί. Έχει πετάξει η κα Στεφανιδάκη λέτε. 
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: ∆εν πάω από πίσω της. 
ΜΕΛΟΣ ΠΑΝΕΛ: ∆εν πάει από πίσω. Μάλιστα.  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Αφού θεωρείτε και δεν είστε βέβαιος κ. Σαµιώτη, γιατί ενώ 
δεσµευτήκατε στη συνεδρίαση ότι εντός δύο ηµερών θα παραδώσετε τα παραστατικά 
των εισιτηρίων, έχουν περάσει 15 ηµέρες και δεν το έχετε κάνει; 
 
Προβάλλεται απόσπασµα από την εκποµπή «Υποθέσεις», η οποία µεταδόθηκε 
την 02-05-08 
Υπότιτλος: «Πέταξε ή δεν πέταξε η κα Στεφανιδάκη;»  
Γ. ΣΙΝΑΝΗΣ: Η απάντηση θα ΄ρθει σε 5-10 µέρες όπως λέτε, γιατί είπατε σε δύο 
µέρες;  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Ωραία, εν τη ρύµη του λόγου είπα… 
 
Απόσπασµα από το δελτίο ειδήσεων της 07-05-08 
Υπότιτλος: «Σκοτεινά σηµεία στην υπόθεση Samiotis tours» 
Γ. ΣΙΝΑΝΗΣ: …και τα είχα, θα πήγαινα και θα έλεγα ορίστε, αυτά είναι. Να µην 
ξαναθέσετε θέµα για τα εισιτήρια.  
 
Υπότιτλος: Σαµιώτης: «Ο δήµος Μυτιλήνης µε εξαπατά»  
Ένδειξη στην οθόνη: ∆ελτίο 07-05-08 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Τελικά πού είναι η αλήθεια µε τα εισιτήρια που οφείλονται 
από το ∆ήµο της Μυτιλήνης; Είναι 500 χιλιάδες €; Είναι 400 χιλιάδες ή µήπως είναι 
300 χιλιάδες; Να υπενθυµίσουµε στους πολίτες ότι 100.000 € έτσι ενδεικτικά, είναι 
περίπου 34 εκατοµµύρια δραχµές. Και όταν εσείς δεν βρίσκετε παραστατικά 200.000 
€, ουσιαστικά µιλάµε για ένα ποσό της τάξης των 78 εκατοµµυρίων δραχµών 
περίπου, το οποίο δεν ξέρετε και που βρίσκονται. Επιπλέον δηµιουργούνται κάποιες 
εύλογες απορίες απ’ την πολυετή ανοχή που έχετε επιδείξει στις δηµόσιες υπηρεσίες 
για την πληρωµή των οφειλοµένων, γιατί αυτό εµάς προσωπικά µας θυµίζει δανεισµό 
των δηµοσίων υπηρεσιών και όχι απλά χρέωση.  
 
Προβάλλεται απόσπασµα από την εκποµπή «Υποθέσεις», η οποία µεταδόθηκε 
την 02-05-08 
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Πρέπει να πάµε αντίγραφα. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Τα οποία τα έχουµε κ. Σαµιώτη; 
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Βεβαίως. Τα πάντα.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Πάντως εµένα µου προξενεί περιέργεια. Πως είναι δυνατόν από 
το 2000 µέχρι το 2007 να έχετε ένα τέτοιο άνοιγµα, 500.000 € στο ∆ήµο. ∆ηλαδή εγώ 
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όταν έχω έναν πελάτη ο οποίος ξέρετε περνάει ένας χρόνος, περνάει δύο, δύο χρόνια 
είναι.  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Σας είπα, ότι ήταν πλήρης εξαπάτησης. Αυτό αναλογικά πέφτει 
γύρω στις… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Πέντε χρόνια είναι. 
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: ∆εν είναι πέντε χρόνια.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Απ’ το 2002 λέτε. 
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Είναι γύρω στα 50.000 € το µήνα… εεε, το χρόνο.  
 
Προβάλλεται απόσπασµα από το δελτίο που µεταδόθηκε στις 07-05-2008 
Υπότιτλος: «Σκοτεινά σηµεία στην υπόθεση Samiotis tours» 
Γ. ΣΙΝΑΝΗΣ: Πως είναι δυνατόν απ’ τη στιγµή που διεκδικεί ένα τέτοιο ποσό και 
διεκδικεί και κάποια άλλα χρήµατα απ’ τη Νοµαρχία, να έχουµε αυτό το πρόβληµα. 
∆ηλαδή ούτε η Νοµαρχία να αναγνωρίζει κάποια εισιτήρια, ούτε και ο ∆ήµος.  
Μ. ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ: Μα, αν δεν προσκοµίζονται τα παραστατικά, δεν µπορούν 
να πληρωθούν τα εισιτήρια. 
Γ. ΣΙΝΑΝΗΣ: Βλέπω, ότι υπάρχει µία -πως το λένε- αµφιβολία για τα εισιτήρια της 
κας Στεφανιδάκη. Υπάρχει κάποια αµφιβολία για κάποια εισιτήρια στο ∆ήµο 
Μυτιλήνης. Υπάρχει αµφιβολία για κάποια εισιτήρια απ’ τη Νοµαρχία. Υπάρχει και 
το άλλο που θα το δούµε σε λιγάκι, µε το θέµα των εισιτηρίων του κυρίου Πίτσιου 
και της κυρίας Κουνιαδέλλη…  
Μ. ΧΑΤΖΗΓΕΩΡΓΙΟΥ: Τις διπλοχρεώσεις.  
Γ. ΣΙΝΑΝΗΣ: Φαντάζοµαι ότι δεν είναι τόσο απλό πράγµα να πηγαίνει κάποιος µε 
µία απλή λίστα, να ζητάει κάποια χρήµατα. Αν ήταν έτσι θα το έκανε το κάθε 
πρακτορείο, θα προσκόµιζε µία λίστα. Εκεί τίθεται θέµα τι έγιναν τα παραστατικά, τα 
οποία ζητάει ο ∆ήµος Μυτιλήνης για να τα πληρώσει. ∆εν λέει δεν τα πληρώνω. Θα 
τα πληρώσει. Έτσι τουλάχιστον λέει ο κ. Πατέστος, που µας είπε στη σύνδεση που 
είχαµε. Αλλά απ’ την άλλη πλευρά υπάρχει και η Νοµαρχία, η οποία επίσης λέει ότι 
ας µου φέρει τα παραστατικά και θα τα πληρώσω.  
 
Υπότιτλος: «Το παιχνίδι της κολοκύθας» 
Ένδειξη στην οθόνη: ∆ελτίο 07-05-08 
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Τι έγινε τελικά µε τα εισιτήρια που ζητούσατε να πληρωθούν 
από δύο διαφορετικούς φορείς; ∆ηλαδή απ’ τη Νοµαρχία και απ’ το ∆ήµο. Όταν κ. 
Σαµιώτη έχετε γραπτή εντολή από το Νοµάρχη Λέσβου, τον πρώτο τη τάξει στο 
βαθµό της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, δεν µπορεί κανένας να αρνηθεί να σας πληρώσει 
την οφειλή αυτή.  
 
Προβάλλεται απόσπασµα από την εκποµπή «Υποθέσεις», η οποία µεταδόθηκε 
την 02-05-08 
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Η απάντηση. Εµείς δεν αναγνωρίζουµε τίποτα, πήγαινε και βρες τα 
µε τον Πίτσιο. Επί λέξει.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ένα λεπτό. Ποιος σας το είπε αυτό;  
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κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Το είπε άτοµο από τον Νοµαρχιακό Αθλητικό Οργανισµό.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Τώρα αυτό δεν είναι απάντηση. Το είπε άτοµο από τον 
Νοµαρχιακό;  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Σας απαντώ. Ευθέως. Λέει, εγώ αυτό δεν το πληρώνω.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: ∆εν έχει όνοµα αυτός ο άνθρωπος; Μιλάµε για ανθρώπους του 
δηµοσίου. Όταν τίθεται θέµα διαχείρισης του δηµόσιου χρήµατος, δεν µπορούµε να 
λέµε δεν τον ξέρουµε.  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Μα, δεν είπαµε ότι έκλεψε… Είπε ότι αρνούµαι να το πληρώσω. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μπορείτε να µου πείτε η απόδειξη πως βρέθηκε στα χέρια τα 
δικά µου υπογεγραµµένη µε δικά σας γράµµατα ότι είναι εξοφληµένη;  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Από πού; Από πού;  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Αυτό θα µου επιτρέψετε, είναι δηµοσιογραφικό απόρρητο.  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Και δεν εξοφλήθη ποτέ.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Εξοφληµένη είναι όµως.  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: ∆εν είναι εξοφληµένη, ακυρωµένη είναι. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: ∆υο λεπτάκια κ. Σαµιώτη. Είναι τρυπηµένη απόδειξη εφορίας…  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Μπράβο, διάτρητη…  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: …µε υπογραφή και σφραγίδα. Όταν την έχει κάποιος αυτή, 
θεωρείτε… 
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: ∆εν ελήφθησαν ποτέ τα χρήµατα αυτά.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Αυτό δεν µπορείτε να το αποδείξετε.  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Πως δεν µπορώ; Εγώ σας κάλεσα να ρωτήσετε ∆ήµο και Νοµαρχία 
αν τα πλήρωσαν.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: ∆υο λεπτάκια. Εγώ προσκοµίζω την απόδειξη. Μα… Σας λέω 
ότι ο κ. Βατής µου είπε, ότι έκανε τον έλεγχο και είπε, δεν πληρώθηκαν και δεν θα 
πληρωθούν.  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Σωστό. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: ∆εν θα πληρωθούν είπε.  
κ. ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Αποποιήθηκε ο Νοµαρχιακός Αθλητικός Οργανισµός. ∆εν τα 
πληρώνουµε.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ωραία. ∆υο λεπτάκια κ. Σαµιώτη. Εσείς αφού αποποιούνται να 
σας πληρώσουν και έχετε το έγγραφο του Νοµάρχη, εντολή Νοµάρχη είναι, δεν είναι 
εντολή ενός ψιλικατζή, να το πω έτσι ρε αδερφέ, είναι εντολή του Νοµάρχη.   
 
Προβάλλεται απόσπασµα από το δελτίο ειδήσεων, που µεταδόθηκε την 07-05-08 
ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΝΑΟΛ: ∆ηµιουργείται ένα θέµα µάλλον µε τα εισιτήρια που 
βγαίνουν Πίτσιου, Σαµιώτη κλπ, ανακατεύεται ο ΝΑΟΛ. Ο ΝΑΟΛ κατά παράκληση 
του Νοµάρχη πήρε µία απόφαση να πάνε ο κ. Πίτσιος και µία κοπέλα, δεν ξέρω ποια, 
να παρακολουθήσουν αυτό το παγκόσµιο Συνέδριο που είναι των δήθεν Ολυµπιακών 
Αγώνων για τα νησιά, το οποίο µας ενδιέφερε και τουριστικά, αλλά και σαν 
Αθλητικός Οργανισµός θέλαµε ει δυνατόν να συµµετάσχουµε και κάποτε να 
καταφέρουµε να γίνουν στο δικό µας νησί όπως έγιναν στη Ρόδο. Θεωρήσαµε, 
λοιπόν, ότι το να δώσουµε δύο εισιτήρια για να πάνε αυτοί οι άνθρωποι να πάρουν τις 
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γνώσεις και να ’ρθουν να τις µεταφέρουν, είναι λογικό. Αυτό αποφασίσαµε και αυτό 
κάναµε. Γι’ αυτό ο Νοµάρχης έστειλε και µία επιστολή και λέει εντάξει 
αναλαµβάνουµε. Όµως, εµείς για να πληρώσουµε, όπως ακούστηκε βέβαια κατά 
κόρον πιστεύω και στην τηλεόραση, για να πληρώσουµε θέλουµε παραστατικά 
στοιχεία και τα παραστατικά στοιχεία σηµαίνει τα εισιτήρια και τις αποδείξεις από το 
πρακτορείο. Εάν αυτά λοιπόν δεν έρχονται στον όποιο φορέα, δεν πληρώνει ο 
φορέας. Γι’ αυτό και είπαµε ότι έτσι που είναι δεν µπορεί να πληρωθεί. Αλλά δεν 
αρνηθήκαµε ποτέ ότι πράγµατι µε την επιστολή του Νοµάρχη είχαµε πει ότι 
µπορούµε να τα πληρώσουµε. Τώρα, αν ο κ. Σαµιώτης επειδή είδε ότι δε θα τα πάρει 
από τον Αθλητικό Οργανισµό της Νοµαρχίας απευθύνθηκε στο ∆ήµο, είναι µια άλλη 
ιστορία. Αλλά και ο ∆ήµος για να πληρώσει όπως ξέρω θέλει την ίδια διαδικασία.  
ΓΙΑΝΝΗΣ ΣΑΜΙΩΤΗΣ: Το θέµα των παραστατικών των εισιτηρίων των δύο, 
Πίτσιος και Κουνιαρέλη, επανερχόµεθα πάλι από το Νοµαρχιακό Αθλητικό 
Οργανισµό, θεωρώ ότι το έχουµε λύσει. ∆ηλαδή ενώ έστειλα την απόδειξη εγώ στο 
Νοµαρχιακό Αθλητισµό, αρνήθηκε να πληρώσει, παρότι τους έδειξα και το σχετικό 
έγγραφό τους. Τώρα, µία καινούργια άποψη που άκουσα περί παραστατικών, όλα τα 
boarding passes και όλα τα παραστατικά οφείλουν να τα προσκοµίσουν οι 
ταξιδεύοντες, δηλαδή ο κ. Πίτσιος και η κα Κουνιαρέλη. Η ασάφεια του 
συγκεκριµένου θέµατος είναι ότι η κα Κουνιαρέλη επειδή δεν ταξίδεψε, εµείς σε αυτά 
µπορούµε να µην εισπράξουµε µόνο τους φόρους.  
∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Αφού κ. Σαµιώτη η κα Κουνιαρέλη δεν ταξίδεψε, που είναι 
τα παραστατικά της κας Κουνιαρέλη; Σύµφωνα µε οδηγίες της ΙΑΤΑ, της οποίας 
είστε και µέλος, οφείλετε να κρατάτε αρχείο εισιτήριων επί µία δεκαετία. Σε ερώτηση 
που σας κάναµε, µας είπατε ότι πράγµατι έχετε αυτά τα παραστατικά. Γιατί δεν τα 
καταθέτετε; Τι συµβαίνει τελικά κ. Σαµιώτη; Εσείς δεν µπορείτε να τα βρείτε µε τη 
Νοµαρχία ή εκείνοι δεν µπορούν να τα βρουν µεταξύ τους;  
 
Προβάλλεται απόσπασµα από το δελτίο ειδήσεων, που µεταδόθηκε την 07-05-08 
Υπότιτλος: «Σκοτεινά σηµεία στην υπόθεση Samiotis tours» 
Γ. ΣΙΝΑΝΗΣ: Έλεγε ο κ. Σαµιώτης ότι η Νοµαρχία αρνείται να µου τα πληρώσει 
και γι’ αυτό πήγε να τα ζητήσει από το δήµο Μυτιλήνης…Βγαίνει ο κ. Ψαρόπουλος, 
ο καθ’ ύλη αρµόδιος, ο πρώτος του ΝΑΟΛ και τότε και τώρα, και µου λέει, να µου 
φέρει τα παραστατικά να τον πληρώσουµε. ∆ηλαδή άντε να βρεις άκρη. Ο κ. Βάτης 
είπε δεν πληρώθηκαν ούτε θα πληρωθούν. Εµείς έχουµε στα χέρια µας την απόδειξη 
του κ. Σαµιώτη µε σφραγίδα και υπογραφή η οποία λέει έλαβα για τα εισιτήρια του κ. 
Πίτσιου και της Κουνιαρέλη αυτά τα χρήµατα και στο κάτω-κάτω αυτά τα εισιτήρια 
Μαρία όπως επεσήµανε η Ειρήνη Βαµβούκου, έχουν µία συγκεκριµένη τιµή. Έτσι;  
Και λέει ο κ. Σαµιώτης ότι τα εισιτήρια που δεν ταξιδεύει το µόνο που γλιτώνει 
κάποιος πρέπει να βγει να πληρωθεί, τα µόνα που γλιτώνει είναι ο φόρος. Γιατί 
λοιπόν αφού είναι να αφαιρεθεί ο φόρος, έστω και 50 €, 10€, 20€, όσο είναι, δεν 
αφαιρείται παρά παρουσιάζει ίδιες τιµές στη Νοµαρχία; Και εάν πούµε ότι εντάξει 
κάποιος του είπε ότι δε θα πληρωθείς και στράφηκε δεν ξέρω για ποιο λόγο, επειδή 
ίσως ο κ. Πίτσιος ήταν στο ∆ήµο Μυτιλήνης, παρότι η απόφαση ήταν της Νοµαρχίας 
να πάει ο κ. Πίτσιος να εκπροσωπήσει στο Σέτλαντ, γιατί στράφηκε να τα πληρωθεί 
από το ∆ήµο Μυτιλήνης και γιατί παρακαλώ -δε µας έδωσε ούτε αυτή την απάντηση- 
τα έχει χρεώσει µε άλλη τιµή; Αν δεν κάνω λάθος ήταν κάπου 300 €. ∆ηλαδή έστω 
και 1 ευρώ να ήταν παραπάνω… 
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Η εκποµπή συνεχίζεται µε άλλα θέµατα… 
 
Εκποµπή «Καλησπέρα Αρχιπέλαγος», η οποία µεταδόθηκε την Τρίτη 5 
Φεβρουαρίου 2008 
Σήµανση: Κύκλος σε πλαίσιο χρώµατος µπλε-κατάλληλο, επιθυµητή η γονική 
συναίνεση, σε καρτέλα πριν από την έναρξη της εκποµπής  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Καλησπέρα Αρχιπέλαγος. Φίλες και φίλοι γεια σας και καλό 
σας µεσηµέρι. Όπως σας είχα προαναγγείλει και από χτες, το σηµερινό θέµα της 
εκποµπής µας είναι η απεργία των αυτοκινητιστών, τα αιτήµατα των αυτοκινητιστών 
στα ταξί της Λέσβου, την οποία έχουµε και ξεκινάει, επίσης, όµως, έχουµε και τις 
συνέπειες και τα αποτελέσµατα των κυκλοφοριακών ρυθµίσεων της Επιτροπής 
Κυκλοφοριακού, τα οποία εφαρµόζονται στην πόλη µας εδώ και αρκετό καιρό. Όλα 
αυτά θα τα δούµε µε καθαρό µάτι, µε καλή διάθεση, αλλά χωρίς να κρυβόµαστε πίσω 
απ’ το δάχτυλό µας, γιατί, καλό είναι να στρουθοκαµηλίζουµε, αλλά η 
στρουθοκάµηλος, όσο και να κρύβει το κεφάλι της, φαίνεται. Αυτό εξάλλου είναι 
πολύ γνωστό. Γι’ αυτό, λοιπόν, σήµερα στο πάνελ µας προσκεκληµένοι είναι ο κ. 
Στάµος Στεφάνου, ο οποίος είναι πολιτικός µηχανικός, αλλά είναι καλεσµένος σαν 
πολίτης της πόλης της Μυτιλήνης, σαν οδηγός, ο οποίος δέχεται κι αυτός και θα µας 
πει τις απόψεις του σχετικά µε το τι υπόκειται οδηγώντας στο κέντρο της πόλης, ο κ. 
Κώστας Νέστωρας, ο οποίος είναι Πρόεδρος των Ραδιοταξί, ο κ. Παναγιώτης 
Σπανός, ο οποίος είναι Πρόεδρος του Συνδέσµου Ταξί Νοµού Λέσβου, εεε 
Μυτιλήνης, και ο κ. Γιώργος Αδαλής, δηµοσιογράφος. Και στο σηµείο αυτό, αφού 
σας καλησπερίσω όλους, θα ήθελα φίλοι και φίλες να σας ενηµερώσω ότι, επειδή 
στην προηγούµενη εκποµπή ξεκίνησα µε ένα εισαγωγικό του Φωκυλίδη, του ποιητού, 
του µεγάλου ποιητού αυτού της αρχαιότητας, του 556 µε 480 π.Χ., ο οποίος έλεγε 
«µηδενί δίκην δικάσεις, πριν αµφοίν µύθον ακούσης», γι’ αυτό θα θεωρήσετε ότι το 
πάνελ είναι ελλιπές. Και κατά την άποψή µου, φυσικά είναι ελλιπές, διότι ενώ έχει 
προσκληθεί εκπρόσωπος του ∆ήµου Μυτιλήνης, οποιοσδήποτε ήτανε να ‘ρθει για να 
ακούσουµε και τις απόψεις του ∆ήµου Μυτιλήνης, όπως βλέπετε η καρέκλα του είναι 
εκεί, άδεια, δεν έχει έρθει. Ακόµα και τώρα, καλώ οποιονδήποτε εκ του ∆ήµου θέλει, 
να ‘ρθει στο πάνελ, να συζητήσουµε µε ανοιχτά χαρτιά. Όχι µε προσχήµατα, 
προφάσεις, αποφάσεις, θέσεις, εεε κρυφές παρεκκλίσεις ή και καθόλου παρεκκλίσεις. 
Ας πουν τις απόψεις τους, ας πούµε κι εµείς τις απόψεις µας, όχι εγώ βέβαια, γιατί 
εγώ µεταφέρω µονάχα τη φωνή των πολιτών της Μυτιλήνης, όλοι όσοι είναι στο 
πάνελ ας πουν τις απόψεις τους και τότε εσείς έχοντας και νου και κρίση και σκέψη, 
θα βγάλετε τα συµπεράσµατά σας. Πιστεύω ότι αυτή είναι η λειτουργία της 
πραγµατικής συµµετοχικής δηµοκρατίας, εκτός κι αν δεν πιστεύουµε σε τέτοιες 
θέσεις, οπότε καλό θα είναι να µην τις διακηρύττουµε. Συγνώµη γι’ αυτά που είπα, 
νοµίζω ότι έπρεπε να ξεκινήσουµε έτσι, γιατί το θέµα είναι πολύ σοβαρό. Και 
ξεκινάω, και θέλω να ρωτήσω εσάς κύριε Σπανέ. Απεργείτε. Πότε ξεκινάει η απεργία 
σας;  
Π. ΣΠΑΝΟΣ: Ξεκινάει αύριο στις 6 η ώρα το πρωί, µέχρι µεθαύριο στις 6.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Μάλιστα. 
Π. ΣΠΑΝΟΣ: Είναι 24ωρη προειδοποιητική απεργία.       
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Προειδοποιητική. Άρα, σηµαίνει ότι στη συνέχεια, θα έχουµε κι 
άλλη κλιµάκωση των αγώνων.  
Κ. ΝΕΣΤΩΡΑΣ: Πανελλαδική. 
Π. ΣΠΑΝΟΣ: Ακριβώς. Είναι πανελλαδική η απεργία.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Και συµµετέχετε κι εσείς σαν ταξί.  
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Π. ΣΠΑΝΟΣ: Μετά από οµόφωνη απόφαση του ∆.Σ.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Μάλιστα. Θα ήθελα, όµως, επειδή, για να γίνει κάτι, θα πρέπει 
να υπάρχει και µια αιτία. Θα ήθελα να µας πείτε τους λόγους για τους οποίους 
απεργείτε. Ποιες, ποια είναι τα αιτήµατα ή τα προβλήµατα τα οποία αντιµετωπίζετε 
και για τα οποία ζητάτε µια λύση µέσω του τελευταίου αυτού µέσου αντίστασης και 
αντίδρασης των πολιτών έναντι αποφάσεων.  
……… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Φίλες και φίλοι, για σας που ανοίξατε τώρα τους δέκτες της 
τηλεόρασής σας, είµαστε στο δεύτερο µέρος της σηµερινής εκποµπής, η οποία έχει 
σαν θέµα τα αιτήµατα των συµπολιτών µας αυτοκινητιστών των ταξί, αλλά και 
επίσης, τις συνέπειες από τις κυκλοφοριακές ρυθµίσεις, οι οποίες έχουν γίνει.  
Στο σηµείο αυτό για όσους δεν ακούσατε και επειδή θεωρώ ότι θα πρέπει να ήσαστε 
ενήµεροι γενικότερα, θέλω να σας πω ότι στο πάνελ µας, το οποίο αποτελείται από 
τον κύριο Στάµο Στεφάνου, πολιτικό µηχανικό και πολίτη της πόλης, τον κύριο 
Κώστα Νέστωρα, ο οποίος είναι Πρόεδρος του Ραδιοταξί, τον κ. Στάµο Στεφάνου, εε, 
τον κ. Παναγιώτη Σπανό, ο οποίος είναι Πρόεδρος του Συνδέσµου Αυτοκινητιστών 
και τον κ. Γιώργο Αδαλή, ο οποίος είναι δηµοσιογράφος, αλλά δεν είναι εδώ, στο 
πάνελ µας σαν δηµοσιογράφος, αλλά είναι εκπρόσωπος των καταστηµαταρχών της 
Καβέτσου. Ε, στο πάνελ µας είχε προσκληθεί και εκπρόσωπος του ∆ήµου 
Μυτιλήνης. ∆εν ξέρω αν έχουν τόση πολλή δουλειά που δεν µπόρεσαν να µας 
στείλουν εκπρόσωπο, εµείς τον περιµέναµε, τον περιµένουµε, η καρέκλα του είναι 
εκεί, περιµένει, αν θέλει µπορεί να ‘ρθει. ∆εν ξέρω αν έχουν τόσο πολλή δουλειά ή 
τουλάχιστον, το πάνελ το οποίο έχουµε, δεν είναι αντάξιο του ύψους του δικού τους 
για να καθίσουν µαζί µας και να µιλήσουν και να συζητήσουν και να ανταλλάξουν 
απόψεις.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αδικείς τον κόσµο Βασίλη, γιατί λύνουν το κυκλοφοριακό τώρα, αυτή 
τη στιγµή που µιλάµε.    
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Το λύνουν τώρα;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Από ώρα σε ώρα θα είναι λυµένο.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:∆εν ξέρω τι κάνουν Γιώργο µου αυτή τη στιγµή, αλλά εγώ 
πρέπει για να είµαι εντάξει να πω ότι είχε κληθεί και εκπρόσωπος του ∆ήµου 
Μυτιλήνης, ο οποίος είτε λόγω φόρτου εργασίας… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εντάξει, δικαίωµά του να µην ‘ρθει, Βασίλη. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Είτε απαξίωσε το πάνελ και δεν θεωρεί ότι ήµαστε οι 
κατάλληλοι για να µιλήσουµε για τα προβλήµατα που βιώνουµε τελικά δεν 
εµφανίστηκε. Παρόλ’ αυτά, η καρέκλα είναι εκεί, φίλοι και φίλες, και µπορεί να ‘ρθει 
οπόταν θέλει. Συνεχίζουµε λοιπόν στο θέµα µας.……… 
……… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Φίλε Παναγιώτη µισό λεπτό. Αυτά που λες είναι πολύ σωστά, αλλά 
ξαναεπιµένω ότι είναι αποσπασµατικά. Εσύ υποτίθεται ότι είσαι όλη µέρα στο 
µεροκάµατο, στο κυνήγι για το µεροκάµατο, είσαι όλη µέρα µες στα στενά. ∆ηλαδή 
πόσες µέρες δεν έχεις βλαστηµήσει επειδή αριστερά και δεξιά στο δρόµο υπάρχουν 
εκατοντάδες µηχανάκια σε στενάκια µέσα της πόλης, ο καθένας παρκάρει όπου θέλει, 
αφήνει το αµάξι του όπου θέλει και εκεί δεν θα δεις ούτε ένα Αστυνοµικό. Ούτε ένα. 
Ένα όργανο της τάξης να επιβάλει την κυκλοφορία. Επιτρέπεται να συζητάµε για 
κυκλοφοριακό και να έχουν µετατρέψει την Πλατεία Σαπφούς σε πάρκινγκ;   
Επιτρέπεται να συζητάµε για κυκλοφοριακό και µπροστά στην πόρτα του Προέδρου 
του Κυκλοφοριακού, του Αντιδηµάρχου, µπροστά στο φαρµακείο του να έχει 
µετατραπεί όλη, όλος ο δρόµος σε πάρκινγκ; Επιτρέπεται, µε συγχωρείτε πολύ 
δηλαδή. Επιτρέπεται να τα βλέπετε εσείς οι συνδικαλιστές, οι οποίοι είστε 
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επαγγελµατίες, µέσα στα στενά να γίνεται ο χαµός, να έχουν καβαλήσει όλοι 
πεζοδρόµια, να έχουν, όλα τα ρείθρα των στενών των πεζοδροµίων είναι σπασµένα.   
Γ. ΣΠΑΝΟΣ: Ξέρετε, ειδικά για την Αρχιπελάγους, τώρα που αναφερθήκατε. Ξέρετε 
ότι έχω γίνει πλέον βαρετός  στο να παίρνω τηλέφωνο στο 100 και να έρχεται 
περιπολικό και να γράφει τα αυτοκίνητα, που παρκάρουν στις θέσεις των ταξί;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Να σας πω κάτι; Είναι µεγάλο πρόβληµα, γιατί προσέξτε τώρα πως 
πάει αλυσίδα το θέµα που λέει. Κι άλλοι παίρνουν τηλέφωνο σε πληροφορώ. Και 
δηµοτικοί άρχοντες και ανώτατοι δηµοτικοί άρχοντες παίρνουν το ∆ιοικητή της 
Τροχαίας και τους λέει είναι εκεί παρκαρισµένοι, πήγαινε γράψ’ τους. Αυτό είναι 
επίπεδο Μπουαζουµπούρας, αφρικανικής δηµοκρατίας. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Αυτό που λέτε για τους δηµοτικούς άρχοντες πως το 
τεκµηριώνετε;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εγώ το τεκµηριώνω. Ας βγει ο ∆ιοικητής της Τροχαίας σήµερα και να 
πει ότι δεν µ’ έχει πάρει κανένας. Ας βγει ο σηµερινός ∆ιοικητής της Τροχαίας κι να 
πει ότι εµένα δεν µ’ έχει πάρει ποτέ δηµοτικός άρχοντας να µου πει να πα’ να γράψω. 
Για να του θυµίσω εγώ 40 παραδείγµατα, που ‘µουνα µπροστά. Μην τρελαθούµε. 
Και οι άνθρωποι αυτοί τραβάνε τον άµπακα απ’ τον κάθε έναν που τους παίρνει, τον 
παίρνει τηλέφωνο και του λέει εγώ είµαι η εξουσία η δηµοτική, εγώ είµαι ο άρχοντας 
της πόλης, θέλω να επιβάλλεις την τάξη. Τι να σου κάνει κι αυτός; ∆εν µπορεί να 
κάνει αλλιώς. Αλλά δεν είναι εκεί το θέµα, πρόσεξε. ∆ιότι αυτό που είπε αυτή τη 
στιγµή ο Παναγιώτης ο Σπανός είναι το εξής: λέει, παίρνω λέει τηλέφωνο, έχουµε 
αυτά τα προβλήµατα. ∆εν είναι εκεί. Να σου πω και την αντίδραση του κόσµου; 
Όταν ο άλλος κατεβαίνει να κάνει τις δουλειές του; Σου λέει το πολύ απλό και σε 
αποστοµώνει. Εντάξει εγώ να µην παρκάρω πάνω στο πεζοδρόµιο, που να παρκάρω;  
……… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: ……… Εκεί λοιπόν έρχοµαι εγώ, η γνώµη η δικιά µου είναι, η 
προσωπική µου άποψη, δεν εκπροσωπώ κανένα, η προσωπική µου άποψη είναι µε 
αστυνοµικά µέτρα και µε αστυνόµους µε ραβδιά, όπως γίνεται στο Αφγανιστάν και 
στο Πακιστάν, όποιος δεν κάθεται καλά και δεν µπαίνει στη σειρά τον δέρνουνε και 
µε µέτρα του τύπου πάµε τώρα να κάνουµε αφαίµαξη οικονοµική απ’ την πόλη, γιατί 
παλιά άλλοι ήταν αυτοί, οι οποίοι ήταν οι εισπράκτορες, όταν χρειαζόταν το κράτος 
χρήµατα. Σήµερα εισπράκτορας είναι η τροχαία, όταν το κράτος χρειάζεται χρήµατα. 
Με αστυνοµικά µέτρα, λοιπόν, τι έχουµε καταφέρει σήµερα στη Μυτιλήνη κύριε 
Στεφάνου; Έχουµε καταφέρει το εξής πρωτοφανές, παγκόσµια πρωτοτυπία: έχουµε 
δηµιουργήσει γκρίζες ζώνες µέσα στη Μυτιλήνη. Υπάρχουν περιοχές όπως η 
Καβέτσου, η οποία λέτε, η οποία υπεραστυνοµεύεται κι ας πάρουν τα στατιστικά από 
την Τροχαία να δούνε πόσες κλήσεις έχουν πωληθεί εκεί για παράνοµη στάθµευση. 
Ενώ 10 µέτρα πιο κάτω, στην Ερµού, δεν έχει πατήσει τροχονόµος την τελευταία 
5ετία. 
Π. ΣΠΑΝΟΣ: Για ποιο κοµµάτι της Ερµού;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Για το κοµµάτι, το οποίο είναι ο δρόµος και τον έχουν µετατρέψει σε 
πάρκινγκ.  
Π. ΣΠΑΝΟΣ: Στην Τράπεζα Ελλάδος;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Στην Τράπεζα Ελλάδος. 
Σ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ: Εεε, τώρα, τώρα θα κάνω λίγο τον συνήγορο του διαβόλου… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Να τον κάνετε, µισό λεπτό να ολοκληρώσω. 
Σ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ: Στο εξής, στο εξής. Μόνο µια παρέµβαση. Όταν δηµιουργείς 
τέτοιες ζώνες, δηµιουργώντας λεωφόρους ταχείας κυκλοφορίας και τους λίγους 
τροχονόµους που διαθέτει η Αστυνοµία τους στέλνεις εκεί κατ’ ανάγκην, ποιος θα 
αστυνοµεύσει το υπόλοιπο µέρος;  
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Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εδώ διαφωνώ µαζί σας.  
Σ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ: Εδώ θα πρέπει η Αστυνοµία να έχει πενταπλάσιο… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Όχι, κύριε. Μη λέµε τέτοια πράγµατα στον κόσµο. Μη λέµε τους 
λίγους τροχονόµους που διαθέτει η Αστυνοµία.  
Σ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ: Εν πάσει περιπτώσει. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ελάτε να σας πάρω το βράδυ να δείτε πόσους τροχονόµους έχει το 
βράδυ. Τι µου λέτε τώρα;  
……… 
[Τηλεφωνική παρέµβαση Στρατή ∆αγκλή, αστυνοµικού της Τροχαίας και 
δηµοτικού συµβούλου] 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Παρακαλώ. 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Γεια σας.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Γεια σας.  
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Λέγοµαι ∆αγκλής Στρατής. Με γνωρίζετε αυτοί που είστε στο πάνελ, 
ο κ. Αδαλής, ο κ. Σπανός, ο κ. Στεφάνου. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ο αστυνοµικός.  
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Ο αστυνοµικός, της τροχαίας. Θα ήθελα καταρχήν πάνω το θέµα το 
οποίο συζητάµε είναι πάρα πολύ σοβαρό και πιστεύω ότι, ας πούµε, ο κ. Αδαλής, 
επειδή, θα µου επιτρέψει, µε όλο το σεβασµό που έχω στο πρόσωπό του, ότι να µη, ας 
πούµε, κάποια, ας πούµε, µε τέτοιο στυλ, εµπάθεια, αστυνοµικά µέτρα και τα 
υπόλοιπα. Και είπε, ας πούµε, ορισµένα πράγµατα, τα οποία δεν ανταποκρίνονται 
στην πραγµατικότητα.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: ∆εν κατάλαβα. Τι; Τι είπατε κ. ∆αγκλή, δεν σας άκουσα.   
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Αυτά, είπατε ορισµένα πράγµατα, τα οποία δεν ανταποκρίνονται 
στην πραγµατικότητα, διότι, αυτή τη στιγµή… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ποια; Για πέστε τα αυτά. Ποια είναι αυτά; 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: ∆ιότι αυτή τη στιγµή και σαν δηµοτικός σύµβουλος, που είµαι και 
σαν αστυνοµικός της τροχαίας.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ναι, είστε νέος δηµοτικός σύµβουλος. 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: ο οποίος …… σε καθηµερινή βάση, πράγµα το οποίο δεν το ξέρετε 
εσείς. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Για πέστε µου. Ποια είναι;  
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Σας παρακαλώ πολύ. Εγώ σας ακούω µε µεγάλο σεβασµό.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Όχι, θέλω να…Ε, δεν µπορεί να λέτε ότι κάποια πράγµατα δεν 
ανταποκρίνονται στην πραγµατικότητα. 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: ∆εν ανταποκρίνονται στην πραγµατικότητα.…Αυτή τη στιγµή είναι 
στην Τροχαία ή αυτά που λέτε το βράδυ, καταντάει ας πούµε και σαν ειρωνεία, είναι 
λίγα άτοµα, είναι σε καθηµερινή βάση στη Μυτιλήνη, αν έχετε κάποια επικοινωνία 
µε το ∆ιοικητή και ο,τιδήποτε άλλο θέλετε, ελάτε να δείτε στην Υπηρεσία µε 2 
άτοµα, µε 4 άτοµα επί 24ώρου. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Στην τροχαία; 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Το ζητούµενο είναι να µη ρίχνουµε βάρος στην Αστυνοµία ότι δεν 
κάνει, ας πούµε το αυτό, και οπουδήποτε πάει σε κάθε στενό. Έτσι; Και το άλλο που 
λέτε ότι κάθε παράγοντας…Με συγχωρείτε. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μισό λεπτό κύριε. Πόσα άτοµα έχει η Τροχαία Μυτιλήνης; 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Σας παρακαλώ κύριε.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εγώ σας παρακαλώ, µα συζητάµε. ∆ε µαλώνουµε. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Ένας-ένας.  
 
……… 
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Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: ………Όσον αφορά, που λέτε, για παρεµβάσεις που κάνουν η 
δηµοτική αρχή, σας λέω, στο λόγο της τιµής µου, εάν υπάρχει αυτό, ότι ουδέποτε 
ούτε ο ∆ήµαρχος, ούτε κανένας, Αντιδήµαρχος ή οτιδήποτε, που είµαι εδώ µέσα, στο 
λόγο της αντρικής µου τιµής, δεν έχει κάνει κανένας παρέµβαση, µπορεί να το 
επιβεβαιώσει και ο ∆ιοικητής της Τροχαίας, µια και τον επικαλείστε πάρα πολύ καλά. 
Το ζητούµενο δεν είναι αυτό. Το ζητούµενο είναι να βοηθήσουµε να βρεθεί µία λύση 
όπως είπαν οι εκλεκτοί προσκεκληµένοι, ο κ. Στεφάνου, ο κ. Σπανός, που έχουν τις 
θέσεις τους, δεν είναι τα πράγµατα να τα ωθήσουµε στα άκρα.  
………… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: ………Και γιατί εσείς, δυο πράγµατα σας ρωτάω: ποια είναι τα σηµεία 
της µελέτης που έχουν εφαρµοστεί και γιατί εσείς ως αστυνοµικός, ως τροχονόµος 
δεν έχετε πατήσει ποτέ το πόδι σας να γράψετε στην Πλατεία των υπεραστικών των 
ΚΤΕΛ, που γίνεται χαµός και στο Βερόπουλο.  
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Που το ξέρετε αυτό; Που το ξέρετε εσείς αυτό;  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εγώ το ξέρω. 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Κάνετε λάθος, όµως. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: ∆είξτε µου µια κλήση, φέρτε.  
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Κάνετε λάθος. Κάνετε λάθος. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αύριο φέρτε µου στο γραφείο µια κλήση.  
……… 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Με συγχωρείς. Αυτό που είπα προηγουµένως, ότι κάποια εµπάθεια, 
γιατί δεν ζείτε στο περιβάλλον, όπως κι εγώ δεν ζω καληώρα σε σας. 
…… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ναι, εντάξει. Φέρτε µου εσείς µια κλήση που έχετε γράψει.  
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Όσον αφορά την Επιτροπή Κυκλοφοριακού, την απόφαση που 
είπατε, να είστε, σας παρακαλώ πάρα πολύ, σε κάποια Επιτροπή Κυκλοφοριακού, να 
µπείτε µέσα, να δείτε πως λειτουργεί η Επιτροπή Κυκλοφοριακού… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: ∆εν χρειάζεται.   
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: …16 άτοµα, οι οποίοι άνθρωποι είναι, ας πούµε, γνώστες των 
πραγµάτων και ο καθένας έχει την άποψή του και περνάει κατά πλειοψηφία. ∆εν την 
περνάει δηλαδή ένας άνθρωπος, γι’ αυτό που είπατε δηλαδή για το φαρµακείο του 
Πατερέλλη ή οποιοδήποτε άλλο. 
…… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αυτά που λέτε θέλω εγώ να τα πιστέψω. 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Κύριε Αδαλή… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μα σας παρακαλώ κύριε, τι ‘ναι αυτά που λέτε; …Εσείς είστε 
σοβαρός άνθρωπος. 
…… 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: …Να µε φωνάξετε και µένα στο πάνελ. … 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: ∆εν ήρθατε.  
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: …Να ξέρει ο κόσµος τι πράγµα µιλάµε.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ελάτε τώρα ανοιχτό είναι το πάνελ. 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Εσείς τώρα, δικαίωµά σας, που είστε δηµοσιογράφος και θα κάνετε 
αυτό που είναι. Αλλά το ζητούµενο είναι να βρούµε λύσεις και να.. λύση του 
κυκλοφοριακού. ∆εν είναι να βγούµε σε µια αντιπαλότητα. Αλλά τουλάχιστον αυτά 
που είναι η αλήθεια, πρέπει να λέµε την αλήθεια. Εγώ πάντως σας το λέω στο λόγο 
της τιµής µου… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Συµφωνώ µαζί σας. 
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Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Ότι δεν έγινε καµία παρέµβαση και … έστω µε τα λίγα τ’ άτοµα που 
ήµαστε να κάνουµε αυτό που είναι δυνατόν.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ε, δεν τα ξέρετε καλά. Και παρεµβάσεις γίνονται, µε συγχωρείτε κύριε 
Σταυρακέλλη, και παρεµβάσεις γίνονται και υπάρχει υπεραστυνόµευση σε 
συγκεκριµένες περιοχές και γκρίζες ζώνες έχουν γίνει στη Μυτιλήνη, που δεν πατάει 
αστυνοµικός και το ξέρετε καλά. 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Άποψή σας είναι. Άποψή σας είναι.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Όχι, το ξέρετε κι εσείς καλά, δεν είναι δική µου άποψη.  
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Όχι. Εγώ σας λέω ότι κάνετε λάθος. …Να γίνει επιτόπου ένα 
ρεπορτάζ µαζί.… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εάν κάνω λάθος, εάν κάνω λάθος… 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: ……Να κάνουµε ένα ρεπορτάζ να µας δείξετε ποιες είναι οι γκρίζες 
ζώνες και να πω ότι συγνώµη κύριε Αδαλή έκανα λάθος.… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εάν κάνω λάθος… 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Να κάνουµε το ρεπορτάζ και να σας πω κι εγώ ακριβώς τι είναι. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Να το κάνετε το ρεπορτάζ, γιατί ξέρω ότι και ρεπορτάζ µπορείτε να 
κάνετε.  
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Όχι εγώ, εσείς είστε δηµοσιογράφος δεν είµαι εγώ. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Είσαι υπερκινητικός άνθρωπος κ. ∆αγκλή και ρεπορτάζ µπορείς να 
κάνεις.   
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Εγώ……Αλλά δεν µπορούµε να λέµε πράγµατα αόριστα, ας πούµε, 
για να δηµιουργούµε εντυπώσεις. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Υπάρχουν γκρίζες ζώνες. Φέρτε µου αύριο µία κλήση από την Ερµού, 
µπροστά από το µαγαζί του κ. Πατερέλλη. Μία.  
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Μπορείς να ζητήσεις από την Υπηρεσία. Εγώ είµαι δηµοτικός 
σύµβουλος και… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: …Όχι. Εσείς βγήκατε και είπατε ότι ξέρετε…  
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Έχετε επικοινωνία µε το ∆ιοικητή της Τροχαίας.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Όχι, εσείς βγήκατε κι είπατε ότι ξέρετε. 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Μπορείτε να ζητήσετε αυτά που λέτε. Και να τα παρουσιάσετε στην 
εκποµπή σας για να πιστέψει ο κόσµος ότι αυτά που λέτε είναι πραγµατικότητα. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εγώ λέω την άποψή µου, δεν έχω καµία εκποµπή εδώ πέρα. Σας ζητάω 
µία κλήση από κει και µία κλήση από την πλατεία των υπεραστικών των ΚΤΕΛ. 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Γιατί, εγώ να φέρω κλήση; Ελάτε στην Υπηρεσία, που είναι 
καταγραµµένες να τις δείτε.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μα δεν υπάρχουν. Τι ‘ναι αυτά που µου λέτε τώρα;  
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Να τις ζητήσετε. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Όλες οι κλήσεις είναι στην Καβέτσου. Εκεί είναι ο πόνος. 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Μα δεν µπορούµε να λέµε τώρα πράγµατα που δεν……Το παίζουν 
τώρα µάγκας εκ του ασφαλούς. Με συγχωρείτε.  
……… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αν έχετε διαφορετική άποψη, ψάξτε εσείς τα στοιχεία της Τροχαίας, 
γιατί εγώ τα έχω ψάξει. 
Κ. ΝΕΣΤΩΡΑΣ: Έλεος. 
Ε. ∆ΑΓΚΛΗΣ: Σας παρακαλώ πάρα πολύ, αν κάνετε αυτή την εκποµπή, θα ήθελα 
κάποια στιγµή να µε καλέσετε κι εµένα τουλάχιστον να µας δει ο κόσµος, γιατί εσείς 
µε ξέρετε πάρα πολύ καλά και τα πράγµατα αυτά θα τα φέρουµε σε µια καλή σειρά.   
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Κύριε ∆αγκλή, σας ευχαριστώ πολύ για την παρέµβαση. Να 
είστε καλά. Θα µου επιτρέψετε να πάµε σε διάλειµµα…και συνεχίζουµε αµέσως 
µετά.  
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[∆ΙΑΛΕΙΜΜΑ] 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Φίλες και φίλοι, το τελευταίο µέρος της εκποµπής, το οποίο 
είναι και πάρα πολύ µικρό γιατί σήµερα ξέφυγε ο έλεγχος του χρόνου… Το θέµα 
είναι πάρα πολύ σοβαρό, ενδιαφέρεται πάρα πολύς κόσµος, γίνονται πάρα πολλά 
τηλέφωνα αλλά παρόλα αυτά είχαµε και την τοποθέτηση έστω του δηµοτικού 
συµβούλου, του κυρίου ∆αγκλή, ο οποίος µάλιστα µας είπε ότι µπορούµε να τον 
καλέσουµε και επειδή η εκποµπή θα συνεχιστεί και αύριο, τον καλούµε από σήµερα 
αν θέλει να είναι αύριο εδώ, εκπρόσωπος του δήµου Μυτιλήνης, αλλά επειδή θα 
πρέπει αν ακούγονται όλες οι απόψεις και επειδή µιλάµε για τις προβλεπόµενες ή τις 
υπό σκέψιν τροποποιήσεις στο θέµα της πλατείας Κυπρίων Πατριωτών, θα ήταν 
ασυνεπής η εκποµπή αν δεν είχε και την άποψη της µείζονος αντιπολίτευσης. Για 
αυτό ακριβώς φροντίσαµε να πάρουµε την άποψη του κ. Άρη Χατζηκοµνηνού, ο 
οποίος είναι ο επικεφαλής της επόµενης µέρας και ο οποίος είναι η µείζων 
αντιπολίτευση του δήµου Να δούµε και εκείνος τι µας λέει. Εσείς ακούστε και 
κρίνετε.     
 
Προβάλλεται απόσπασµα συνέντευξης του κ. Χατζηκοµνηνού: 
«Αναφορικά µε το µπάχαλο, που κυριολεκτικά επικρατεί στην πλατεία Κυπρίων 
Πατριωτών στην πόλη µας, το οποίο πρέπει επιτέλους να λάβει τέλος δεδοµένου ότι 
δεν είναι απίθανο να θρηνήσουµε ακόµη και θύµατα, µιας και πεζοί, αυτοκίνητα 
χωρίς διαβάσεις πεζών, όλα µαζί στις ώρες αιχµής δηµιουργούν τεράστιο 
πρόβληµα… Πρέπει να επισηµάνω δυο στοιχεία, τα οποία είναι σηµαντικά και να τα 
θυµίσω στους συµπολίτες µας αλλά και στη δηµοτική αρχή. Το πιο σηµαντικό είναι 
ότι στα πλαίσια της µελέτης Φραντζεσκάκη, η οποία µελέτη Φραντζεσκάκη είχε… 
του σηµερινού δηµάρχου του Νάσου του Γιακαλή, προσαρµόστηκαν τόσο η µελέτη 
του δηµοτικού κήπου όσο και η µελέτη Καρεκλά αναφορικά µε τα φανάρια. Στα 
πλαίσια αυτής της µελέτης Φραντζεσκάκη, που επαναλαµβάνω είναι µελέτη της 
προηγούµενης δηµοτικής Νάσου Γιακαλή είχε κατασκευαστεί τότε απέναντι από τα 
κεντρικά Λύκεια ένα τρίγωνο, µία τριγωνική λωρίδα, η οποία είχε επιστροφή µάλιστα 
πλάκες, είχε ολοκληρωθεί… το οποίο η δηµοτική αρχή µε µία πρόφαση κυριολεκτικά 
δήθεν έργων της ∆ΕΗΑΜ, που ποτέ φυσικά δεν έγιναν, µε την ανάληψη των 
καθηκόντων της στις αρχές Γενάρη του 2007, φρόντισε να καταστρέψει.  
…και σήµερα οι πληροφορίες λένε ότι η δηµοτική αρχή… την κατασκευή αυτού του 
τριγώνου, αυτής της λωρίδας της πλατείας, η οποία τότε είχε επιστρωθεί από τη δική 
µας δηµοτική αρχή. Εδώ τίθενται στον κύριο δήµαρχο τρία σοβαρά ερωτήµατα: 
έχουµε κόστος κατασκευής αυτού του τριγώνου από τη δική µας δηµοτική αρχή, 
έχουµε κόστος της καταστροφής αυτής της συγκεκριµένης τριγωνικής λωρίδας και 
σήµερα θα έχουµε κόστος επανακατασκευής. Θα πρέπει η δηµοτική αρχή να… όλες 
αυτές οι εσφαλµένες κινήσεις. Ένα είναι αυτό. ∆εύτερον: θα πρέπει η δηµοτική αρχή 
επιτέλους να αντιµετωπίσει… Ειλικρινά δεν µπορούµε να καταλάβουµε µε ποια 
λογικά… τα κάγκελα στις οδούς Ελ Βενιζέλου και Καβέτσου, κάποιοι επιχειρηµατίες 
αποκλείονται εντελώς από τα κάγκελα και κάποιοι άλλοι έχουν την τύχη να 
διαθέτουν ανοίγµατα και γιατί γίνεται αυτή η επιλεκτική τοποθέτηση αυτών των 
κάγκελων; …σήµερα αρνητικά από όλους του Μυτιληνιούς, ότι εκεί που θα έπρεπε 
πράγµατι να τοποθετηθούν τα κάγκελα για αυτό εξάλλου η δική µας τότε δηµοτική 
αρχή είχε προχωρήσει σε αυτή την κατασκευή, δηλαδή αναφορικά πάντα µε την 
πλατεία Κυπρίων Πατριωτών, ώστε οι πεζοί να οδηγούνται στις διαβάσεις πεζών, 
σήµερα δεν έχουν τοποθετηθεί. Πρέπει η δηµοτική αρχή επιτέλους να απαντήσει εάν 
θα τοποθετήσει κάγκελα, τα οποία … τους πεζούς, σε διαβάσεις πεζών που επιτέλους 
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θα πρέπει να ξαναγίνουν γιατί όπως είπα και πριν φοβάµαι, ότι θα θρηνήσουµε και 
θύµατα».  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Από ένα λεπτό ο καθένας για να κλείσουµε το θέµα αυτό και 
από αύριο δε θα ξαναπιάσουµε την πλατεία.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εδώ όλος ο κίνδυνος των ατυχηµάτων, που το ανέφερε ο κύριος 
Χατζηκοµνηνός… µε συγχωρείς πολύ τα ατυχήµατα αυτά που γίνανε και αυτά που θα 
γίνουνε στο µέλλον, θα γίνουνε στην πλατεία Κυπρίων Πατριωτών… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Ο χρόνος µετράει στο ένα λεπτό που είναι η τοποθέτηση σας.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Α, τον έχω εγώ δηλαδή, 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Βεβαίως. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Λοιπόν… Εγώ προτείνω τα κάγκελα αυτά, έτσι όπως µπήκαν, εκεί που 
µπήκαν, πριν θρηνήσουµε άτοµα και πριν στραφούν άτοµα µε αγωγές εναντίον 
συγκεκριµένων προσώπων, να τα πάρει ο κύριος Χατζηκοµνηνός και ο κύριος 
Γιακαλής και να τα βάλουν σπίτι τους. Γύρω-γύρω. Αυτά τα κάγκελα. Αν θέλουν να 
τα περιφράξουν. Ειδάλλως, να τα πάρουν να τα βάλουν στα γραφεία τους και στα 
µαγαζιά τους. Καταρχάς, έτσι ξέρετε πολύ καλά, ότι είµαι κάθε µέρα εκεί. Είναι το 
µαγαζί της γυναίκας µου, το κατάστηµα ηλεκτρονικών υπολογιστών και ουδείς ήρθε 
ποτέ να ρωτήσει και να πει τι γίνεται. Καταγγέλλω, λοιπόν, δηµόσια σήµερα ότι η 
τοποθέτηση, αυτά τα κάγκελα που έγινε εκεί είναι εντελώς παράνοµη. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Θέµα της επόµενης εκποµπής, γιατί εδώ πέρα υπάρχουν θέµατα 
Πολεοδοµίας. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ:  Τριάντα δευτερόλεπτα. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Υπάρχουν θέµατα Πολεοδοµίας, τα οποία δεν µπορούµε να 
περάσουµε έτσι.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Τριάντα δευτερόλεπτα. ∆εν µπορεί ο δήµος να ισχυρίζεται, ότι 
εφαρµόζει κυκλοφοριακές µελέτες και στην παρούσα, µιλάω για την παρούσα 
δηµοτική αρχή και για την προηγούµενη. Και να µην ξέρουν ότι απαγορεύεται να 
τοποθετηθεί κάγκελο επί του ρείθρου. Και όχι επί του πεζοδροµίου,. Και να στείλουν 
τα κάγκελα χωρίς άδεια από την Πολεοδοµία και χωρίς άδεια από την αρχιτεκτονική 
επιτροπή. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ανοίγετε θέµα, που θέλει συζήτηση. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Και αυτή τη στιγµή –πρόσεξε- να ισχυρίζονται και κάποιοι από τη 
δηµοτική αρχή, ότι εκβιάζονται για τα κάγκελα. Ποιοι εκβιάζονται; Ρωτώ απλά. Με 
ποια άδεια τοποθετήθηκαν εκεί κάγκελα; Γιατί αυτή τη στιγµή κανείς δεν ασχολείται 
µε αυτό και κανείς δε µιλά για τον πόνο ορισµένων ανθρώπων, οι οποίοι καθηµερινά 
στριµώχνονται από αυτοκίνητα, µεγάλα αυτοκίνητα, πάνω στα κάγκελα. Τι 
περιµένουν δηλαδή; Να σκοτωθεί κάποιος άνθρωπος ή µία γυναίκα, όπως έγινε 
σήµερα στις 8:30 η ώρα το πρωί µπροστά στα µάτια µου και µετά να βγουν και να 
πουν: λάθος τα βάλαµε; Μήπως λοιπόν θα πρέπει ο Εισαγγελέας να αρχίζει και να 
βλέπει, όχι φαντασιώσεις του τύπου µας εκβιάζουν και µας κάνουνε… να 
τοποθετηθεί και να πει: έχετε άδεια για αυτά; ∆εν έχετε. Ξήλωµα όλα. Έτσι είναι.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μάλιστα. Μπαίνουν τα ερωτήµατα σας για την αυριανή 
εκποµπή. Κύριε πρόεδρε…    
 
 
Εκποµπή «Καλησπέρα Αρχιπέλαγος», η οποία µεταδόθηκε την Τετάρτη 6 
Φεβρουαρίου 2008 
Σήµανση: Κύκλος σε πλαίσιο χρώµατος µπλε-κατάλληλο, επιθυµητή η γονική 
συναίνεση, σε καρτέλα πριν από την έναρξη της εκποµπής  
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ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Καλησπέρα Αρχιπέλαγος. Φίλες και φίλοι γεια σας. Συνεπής ο 
σταθµός η εκποµπή και εγώ στις υποσχέσεις µας, συνεχίζουµε µε το χτεσινό θέµα, το 
οποίο αρχίσαµε. Σήµερα είµαστε ακριβώς και στην καρδιά του προβλήµατος. Είναι η 
πανελλαδική απεργία των ταξί µε τα διάφορα θέµατα τα οποία έχουµε και τα οποία 
διεκδικούν επίλυση ή τουλάχιστον άµβλυνση των συνεπειών αυτών και … σε άλλα 
θέµατα καθ’ όσον η κεντρική οµοσπονδία των ταξί η πανελλήνια είχε δώσει και το 
δικαίωµα στους κατά τόπους συλλόγους να βάλουν και ένα δικό τους θέµα. Και όπως 
σας ήταν γνωστό από εχθές που συζητάγαµε, το θέµα το οποίο έβαλε ο σύνδεσµος 
ταξί Λέσβου και τα ραδιοταξί Μυτιλήνης ήταν το θέµα το κυκλοφοριακό και 
ειδικότερα της πλατείας Κυπρίων Πατριωτών. Το τι είχε γίνει, το τι έγινε, το τι µέλλει 
γενέσθαι. Βέβαια το θέµα αυτό το εξαντλήσαµε, το συζητήσαµε ακριβώς, ελπίζω ότι 
δε θα ξανααναφερθούµε σήµερα σε αυτό γιατί υπάρχουν πάρα πολλά άλλα θέµατα, 
τα οποία θα συζητήσουµε ……Το πάνελ µας είναι το ίδιο ακριβώς και δυστυχώς, µε 
την έλλειψη πάλι του εκπροσώπου της δηµοτικής αρχής, ο οποίος δεν έχει έρθει 
ακόµα, αλλά δεν ξέρω αν θα ‘ρθει κιόλας. Ε, εγώ θα σας παρουσιάσω τους παρόντες 
και θα συνεχίσουµε την κουβέντα µας. Είναι ο κ. Στάµος Στεφάνου, πολιτικός 
µηχανικός και εκπρόσωπος πολιτών της Μυτιλήνης, όχι εκπρόσωπος, εκπροσωπεί 
τον εαυτό του σαν πολίτης και σαν οδηγός ο ίδιος µέσα στα χρόνια, µέσα στην πόλη 
της Μυτιλήνης, ο Πρόεδρος των Ραδιοταξί ο κ. Κώστας Νέστωρας, ο Πρόεδρος του 
Συνδέσµου Ταξί Νοµού Λέσβου o κ. Παναγιώτης Σπανός και ο δηµοσιογράφος 
Γιώργος Αδαλής, ο οποίος παρίσταται εδώ σαν αντιπρόσωπος των 
καταστηµαταρχών… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Όχι, δεν, δεν είµαι αντιπρόσωπος. Έτσι; ∆εν έχω µιλήσει µε τους 
ανθρώπους. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Εκπροσωπείς ουσιαστικά την άποψη σου. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Η άποψη όµως η δική µου είναι ταυτόσηµη µε όλους τους 
καταστηµατάρχες    
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Και…Τους καταστηµατάρχες της λεωφόρου Καβέτσου. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Της λεωφόρου πλέον Καβέτσου. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Της λεωφόρου Καβέτσου. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Της Εθνικής οδού λεωφόρου Καβέτσου 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ:Ξέρω ακριβώς τι λέω. ∆ρόµος ταχείας κυκλοφορίας, δύο 
λωρίδες µε µατάκια γάτας. Ως εκ τούτου… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εγώ αυτός που εκπροσωπώ είναι ο εαυτός µου, άντε και η µάνα η κυρα 
Αιµιλία, έτσι; Κανέναν άλλο.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μέχρι εκεί, αλλά οπωσδήποτε τα ίδια προβλήµατα 
αντιµετωπίζουν και οι άλλοι, γι’ αυτό ακριβώς είστε κι εδώ. 
…… 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: …Και θα ήθελα κ. Πρόεδρε να συζητήσουµε ένα θέµα, που έχει 
πάρει το φως της δηµοσιότητας. Είναι µια κόντρα, την οποία έχετε µε κάποιο 
Αντιδήµαρχο και η οποία έχει δηµοσιευτεί στον Τύπο και αφορά την προσφυγή σας, 
αφού πήγατε στην Περιφέρεια πρώτα, στο Νοµικό Συµβούλιο του Κράτους, σχετικά 
µε την ιστορία αυτή του ενός εκατοµµυρίου ευρώ της Ευρωπαϊκής Ένωσης, η οποία 
ήταν να µπει σε µια διαδικασία µεταξύ αστικών ΚΤΕΛ και ∆ήµου. Τι ακριβώς ήταν 
αυτή η ιστορία; ∆ιότι κατηγορείστε ότι το υπογράψατε αυτή την απόφαση εσείς. Και 
τώρα δεν τη δέχεστε. ∆ε δέχεστε ότι ήσασταν σύµβουλος του κ. Χατζηκοµνηνού και 
τώρα λέτε ότι δεν είστε. Εγώ δεν θα σας πω, έχω πάρει δήλωση από τον κ. 
Χατζηκοµνηνό. Το τι µας είπε θα τ’ ακούσετε κι εσείς, αλλά θα ήθελα πρώτα τη δική 
σας τοποθέτηση, επειδή είναι προσωπικό το θέµα.  
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……… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Συγνώµη δηλαδή, εδώ κ. Σταυρακέλλη, µε συγχωρείτε, αυτό το 
πράγµα στο χωριό το δικό µου το λένε εκβιασµό.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Εγώ δεν θα θελα να προβώ σε τέτοιους χαρακτηρισµούς.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μα µε συγχωρείτε πολύ. Βρες µια άλλη λύση. Αυτός είναι άµεσος 
εκβιασµός. Συγνώµη δηλαδή.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ας τ’ αφήσουµε, ας τ’ αφήσουµε, να ακούσουµε τον κ. 
Πρόεδρο τι έχει να πει, γιατί εγώ πιστεύω ότι οι τηλεθεατές έχουν και γνώση και 
κρίση.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ε, όχι δηλαδή αυτά τα πράγµατα. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Ακούγοντας αυτά τα πράγµατα, βλέπετε ότι ό,τι έχει πει µέχρι 
τώρα επιβεβαιώνονται µε πρακτικά.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Και δεν ξέρω, να σας πω κάτι, δεν ξέρω κ. Σταυρακέλλη εάν έχετε 
καλέσει τον ίδιο τον κ. Πατερέλλη, γιατί εγώ αισθάνοµαι άσχηµα να µιλάω χωρίς τον 
ίδιο για τέτοια πράγµατα.  
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Γι’ αυτό ακριβώς δεν θέλω να δοθεί κανένας χαρακτηρισµός. 
Θα ακούσουν οι τηλεθεατές µας και πιστεύω, να είστε σίγουρος κ. Αδαλή, ότι θα 
καταλάβουν.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Όχι, δεν είναι χαρακτηρισµός. Πέστε το εσείς πως θέλετε. Όταν πάει 
κάποιος και διαφωνεί, θεσµικό όργανο, κι ο άλλος του λέει ότι άµα βγεις και 
δηµοσιοποιήσεις τις διαφωνίες εγώ θα πω ότι ήσουνα σύµβουλος του 
Χατζηκοµνηνού, πως θα το πεις εσύ αυτό το πράγµα Βασίλη; Πες µου πως θα το πεις. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Μια ατυχή έκφραση, αντιπαράθεση.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ε, δεν είναι ατυχής έκφραση, όλη η Ελλάδα το λέει εκβιασµό. Τι να 
σας πω τώρα, δηλαδή εντάξει. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Εγώ δεν θα µπω στη διαδικασία αυτή……του εκβιασµού. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Αλλά αυτά τα πράγµατα είναι πρωτάκουστα. 
…… 
Π. ΣΠΑΝΟΣ: Από κει και πέρα παίρνει τηλέφωνο ο κ. Αντιδήµαρχος. Είπαν ό,τι 
είπανε και σταµατάµε εκεί. Γυρίζει ο κ. Αντιδήµαρχος. Λέει ρε παιδιά καλή πίστη, να 
βοηθήσουµε. Λέω να βοηθήσουµε, αλλά να βοηθήσουµε όταν θα κάτσουµε στο 
τραπέζι και να δούµε και µια διαφορετική λύση. Υπ’ αυτούς τους όρους δεν 
µπορούµε να βοηθήσουµε. Και είµαστε υποχρεωµένοι να βγούµε και να το πούµε.  
……… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Καλώς ή κακώς, µας αρέσει, δεν µας αρέσει, αυτή ήταν η άποψή του. 
Έτσι; Εγώ αν θες προσωπικά συµφωνώ. Κάποιο µπορεί να διαφωνούνε. Απ’ τη 
στιγµή, λοιπόν, που διεξήχθησαν τέτοια πράγµατα µεταξύ τους. Εδώ µιλάµε για 
προσπάθεια αναχαίτισης, στρέβλωσης. ∆εν θες εκβιασµού; Εδώ µιλάµε για 
ουσιαστικά απειλή στα ίσια ότι αν θα βγεις να κουνηθείς και να πεις ότι διαφωνείς µ’ 
αυτές τις ρυθµίσεις, εγώ θα σε εξευτελίσω, γιατί πρόκειται περί εξευτελισµού όταν 
υπονοείς ότι ήταν σύµβουλος του Χατζηκοµνηνού, του αντιπάλου σου του πολιτικού 
και κάνει αυτά τα πράγµατα. Ουσιαστικά τι λες µε έµµεσο τρόπο και τι περνάς στον 
κόσµο; Ότι τα κάνει αυτά για να βοηθήσει τον Χατζηκοµνηνό.  
……… 
 Σ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ: ∆εν καταλαβαίνω τι σηµασία έχει για τον µυτιληνιό πολίτη αυτή η 
ιστορία. Αν είπε ή δεν είπε ο κ. Πατερέλλης.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Έχει.  
Σ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ: Κι αν ήσαστε εσείς ή δεν ήσαστε σύµβουλος του Γιώργου 
Χατζηκοµνηνού. Και αν ήσαστε σύµβουλος του Χατζηκοµνηνού, έχετε δικαίωµα να 
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µιλάτε, δεν θα σας το απαγορεύσει αυτό κανένας αντιδήµαρχος και κανένας 
δήµαρχος. ∆εν έχει τέτοιο δικαίωµα.  
……… 
Σ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ: Θεωρώ τον εαυτό µου ότι ήµουν σύµβουλος του κ. 
Χατζηκοµνηνού. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Εδώ έγκειται… 
Σ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ: Όχι διορισµένος βέβαια, αλλά επειδή συµµετείχα τότε στην 
προσπάθεια να τον βγάλουµε ∆ήµαρχο τον Χατζηκοµνηνό και εν πάσει περιπτώσει, 
εγώ του έκανα τη χειρότερη, τη σκληρότερη κριτική του κ. Χατζηκοµνηνού, όταν δεν 
τα πήγε καλά στο κυκλοφοριακό. Λοιπόν, δεν παίζει, εποµένως, κανένα ρόλο, αν 
ήσαστε ή δεν ήσαστε σύµβουλος κανενός. Σηµασία έχει εδώ η ουσία. Επί της ουσίας, 
ο κ. Πατερέλλης δεν σας έδωσε απολύτως καµία απάντηση.  
…… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Κάνω δηµόσια καταγγελία από χτες ότι τα κάγκελα τοποθετηθήκανε 
εκεί πέρα πα-ρά-νο-µα.  
Σ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ: Να απαντήσω αµέσως για τα κάγκελα να τελειώνουµε. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Και ξέρετε τι µου είπανε όταν έψαξα δηµοσιογραφικά το θέµα αυτό; 
Λέει ότι εµείς τα βάζουµε κι έχουµε άδεια από το ∆ηµοτικό Συµβούλιο.  
Σ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ: Λοιπόν, εεε. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Και τους λέω λοιπόν ότι πάρτε µια απόφαση στο δηµοτικό συµβούλιο 
κι ελάτε να χτίσετε το σπίτι µου να µην πάω στην Πολεοδοµία. Να µου το χτίσετε 
εσείς. 
……… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: … Αυτός ο τρόπος αντιµετώπισης συνεχίζεται όλα αυτά τα χρόνια 
χωρίς να διαµαρτύρεται κανένας. Και βγαίνουν τώρα οι ∆ήµαρχοι, Αντιδήµαρχοι και 
όλοι όσοι διαχειρίζονται τα κοινά αυτού του τόπου και µας παραµυθιάζουν. Λένε 
λοιπόν, σας βάζουµε φανάρια. Πότε µπήκαν ρε παιδιά τα πρώτα τα φανάρια;  
Π. ΣΠΑΝΟΣ: Τα πρώτα φανάρια; Είχανε µπει…  
Σ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ: Επί Μακίδη.  
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Επί;  
Σ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ: Μακίδη. 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Ε, εκεί, δεν υπάρχει σχεδιασµός; Αφού πληρώσαµε τα φανάρια απ’ τη 
τσέπη µας, εµείς τα πληρώνουµε από τις κλήσεις που µας έχουν ταράξει. Ο φίλος µου 
ο ∆ηµήτρης ο Κουρτσουµπάς και οι τροχονόµοι του. Που µίλησε και είπε ότι δεν έχω 
τροχονόµο. Είναι µόνο δύο, λέει. Εγώ σου λέω είναι µόνο δύο µέσα στα γραφεία 
πόσοι είναι; Αλλά για να µην το πάω τώρα αλλού το θέµα, προσέξτε. Βάλανε τα 
φανάρια, αν λέω κάτι το οποίο είναι ανακριβές να µε διορθώσουνε εδώ οι φίλοι οι 
οποίοι οδηγάνε, γνωρίζοντας ότι ο βιολογικός θα περάσει από κει τον άλλο µήνα. 
∆ηλαδή τα βάλανε για ένα µήνα. Στο µήνα επάνω τα ξηλώσανε όλα, έγινε ο 
βιολογικός, έκατσε 18 µήνες η περιοχή σκαµµένη, µε αποτέλεσµα τα φανάρια αυτά 
κάπου παραχωθήκανε, κάπου καταστραφήκανε και ξαναγοράσαµε φανάρια. 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΤΗΣ: Και δυστυχώς, απ’ ό,τι προβλέπω, θα ξαναγίνει το ίδιο στην 
Πλατεία Κυπρίων Πατριωτών.  
……… 
Γ. Α∆ΑΛΗΣ: Μήπως, λοιπόν, αυτή τη στιγµή, η Καβέτσου έχει εξοντωθεί 
οικονοµικά, χωρίς καµία πρόβλεψη, γιατί ο σκοπός ορισµένων ανθρώπων σ’ αυτή την 
πόλη, ανεξάρτητα από παρατάξεις, είναι να µετατρέψουν αυτή την οδό σε λεωφόρο 
για ν’ ανεβάσουν άλλες εµπορικές περιοχές, όπου υπάρχουν άλλα συµφέροντα; 
Μήπως είναι αυτό;  
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Ο έλεγχος της εκποµπής έγινε από το Ε.Σ.Ρ. µετά από καταγγελία του Αθανασίου 
Γιακαλή, ιατρού, ∆ηµάρχου Μυτιλήνης και Παντελεήµονα Πατερέλλη, 
φαρµακοποιού, Αντιδηµάρχου Μυτιλήνης.  Των κατωτέρω εκποµπών επιµελήθηκε ο 
∆ιευθυντής του τηλεοπτικού σταθµού Βασίλειος Πετρόπουλος, Πρόεδρος και 
∆ιευθύνων Σύµβουλος της ιδιοκτήτριας του τηλεοπτικού σταθµού εταιρείας, µε 
συµµετοχή του δηµοσιογράφου Γεωργίου Αδαλή, ο οποίος συµµετέχει στο 
µεγαλύτερο µέρος των εκποµπών του τηλεοπτικού σταθµού και έχει προστηθεί από 
αυτόν µε συνέπεια την ευθύνη του τηλεοπτικού σταθµού για τη συµπεριφορά του 
δηµοσιογράφου.  Κατά την εκποµπή της 5 Φεβρουαρίου 2008, είχε κληθεί να 
συµµετάσχει εκπρόσωπος του ∆ήµου, όµως δεν εµφανίστηκαν οι καταγγέλλοντες.  .  
Η µη εµφάνιση των εν λόγω προσώπων,  σχολιάστηκε ειρωνικώς από τον 
παρουσιαστή και τον δηµοσιογράφο, µε τις φράσεις «λύνουν το κυκλοφοριακό 
τώρα», «λόγω φόρτου εργασίας», «απαξίωσε το πάνελ και δεν θεωρεί ότι είµαστε οι 
κατάλληλοι», κατά παράβαση της υποστοιχείο ΙΙ διατάξεως του νόµου.  Κατά την 
εκποµπή της 9.5.2008, σχολιάστηκε ειρωνικώς η αγωγή την οποία έχει εγείρει ο 
Αντιδήµαρχος κατά του δηµοσιογράφου µε τη φράση  «Ε, προφανώς τον κ. 
Πατερέλλη τόσα λείπουν για να τελειώσει το οινοποιείο, που φτιάχνει επάνω στον 
Καράτεπε. Του λείπουν φαίνεται τετρακόσια πενήντα χιλιάρικα και σου λέει να τα 
πάρω από τον Αδαλή» κατά παράβαση της υποστοιχείο ΙΙΙ διατάξεως του νόµου.  
Κατά την εκποµπή της 5.2.2008 αναφέρθηκε ότι ο χώρος προ του φαρµακείου του 
Αντιδηµάρχου έχει µετατραπεί σε χώρο σταθµεύσεως αυτοκινήτων, υπονοώντας 
ανοχή της αστυνοµίας για τη διευκόλυνση της πελατείας του φαρµακείου ως και ότι 
κατασκευάστηκε ο δρόµος που οδηγεί προς το οινοποιείο του Αντιδηµάρχου 
υπονοώντας εξυπηρέτηση συµφερόντων αυτού από τη ∆ηµοτική Αρχή.  Επίσης κατά 
την εκποµπή της 6.2.2008 αναφέρθηκε ότι ο Πρόεδρος του Συνδέσµου Αυτοκινήτων 
Ταξί, εκβιάστηκε για να µην αντιδράσει σε προτεινοµένη κυκλοφοριακή ρύθµιση 
προς όφελος του φαρµακείου.    Τέλος, από τις εκποµπές της 5 Μαΐου και εντεύθεν µε 
υπότιτλο «ΣΚΟΤΕΙΝΑ ΣΗΜΕΙΑ ΣΤΗΝ ΥΠΟΘΕΣΗ SAMIOTIS TOURS» 
καταλείπονται υπονοούµενα περί καταχρήσεως δηµοτικών χρηµάτων από τον 
∆ήµαρχο κατά την µετάβασή του στη Ρόδο.  ΄Όµως η αναφορά στα παραπάνω 
θέµατα χωρίς αποδεικτικά στοιχεία έχουν αποτέλεσµα την προσβολή της 
προσωπικότητος του Αντιδηµάρχου.  Για τις εν λόγω εκτροπές ενδείκνυται όπως 
επιβληθεί στον τηλεοπτικό σταθµό η διοικητική κύρωση του προστίµου.   
 

Λαµβανοµένης υπόψη της βαρύτητος της παραβάσεως, του εκ 368.921,38ευρώ  
ύψους της επένδυσης που έχει πραγµατοποιηθεί από τον εν λόγω σταθµό και του 
γεγονότος ότι έχουν επιβληθεί στον σταθµό µε τις αποφάσεις 103/26.2.2007, 
5/8.1.2009 διοικητικές κυρώσεις, το πρόστιµο πρέπει να καθοριστεί στο ποσόν των 
40.000 ευρώ.  Μειοψήφησαν εκ των µελών η Εύη ∆εµίρη και ο Γιάννης 
Παπακώστας, κατά τους οποίους το πρόστιµο θα έπρεπε να είναι 100.000 ευρώ. 
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Για τους λόγους αυτούς 
Το Εθνικό Συµβούλιο Ραδιοτηλεόρασης 

 
 

 
Επιβάλλει στην εταιρεία µε την επωνυµία ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ ΡΑ∆ΙΟΤΗΛΕΟΠΤΙΚΗ 
Α.Ε., ιδιοκτήτρια του τηλεοπτικού σταθµού ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ TV Νοµού Λέσβου τη 
διοικητική κύρωση του προστίµου των 40.000 ευρώ. 
 

Κατά το άρθρο 4 παράγραφος 3 του Ν. 2328/1995, όπως έχει µετά την δια του 
άρθρου 23 παρ. 5 εδαφ. β του Ν. 3166/2003 αντικατάστασή της, η παρούσα απόφαση 
κατά την προαναφερόµενη κύρωση, είναι εκτελεστή κατά: 

 
1. Της εταιρείας ΑΡΧΙΠΕΛΑΓΟΣ ΡΑ∆ΙΟΤΗΛΕΟΠΤΙΚΗ Α.Ε. που εδρεύει 

στην Μυτιλήνη, στην οδό Ικτίνου  2, µε ΑΦΜ 094368390, ∆.Ο.Υ. 
Μυτιλήνης. 

2. Του Βασίλειου Πετρόπουλου. του Αλεξίου, µε Α.Φ.Μ. 037862812, ∆.Ο.Υ. 
ΚΑ΄ Αθηνών, ως νοµίµου εκπροσώπου της εταιρείας. 
 

 
 
 

Κρίθηκε, αποφασίστηκε και δηµοσιεύθηκε κατά την  20η Ιανουαρίου 2009. 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ Ε.Σ.Ρ. 

 

 

 

           ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΣΚΑΡΙ∆ΗΣ 
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